

ကောင်းမှုကို ပြုလုပ်ဆည်းပူး

အနည်းငယ်သောကောင်းမှုသည်ငါ့အားအကျိုးရောက် လိမ့်မည်မဟုတ်ဟု မထီမဲ့မြင် မအောက်မေ့ရာ။ မိုးရေ ပေါက်သည် ကျဖန်များလတ်သော် ရေအိုးသည် ပြည့်တိသကဲ့သို့ ပညာရှိသည် အနည်းငယ်၊ အနည်း ငယ်မျှသော ကောင်းမှုကို ပြုလုပ်ဆည်းပူးဖန်များ လတ်သော် ကောင်းမှုဖြင့်ပြည့်၏။

ပါပဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၂၂)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပ နိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာ အောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ် လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝ မြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ် ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှု ရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

တပ်မတော်ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ(မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ချည်ထည်ခေတ်တစ်ခေတ်ပြောင်းလဲမှု၏အစဖြစ် အဆင့်မြင့်ချည်ထည်များထုတ်လုပ်နိုင်သည့် ဝါမျိုးကောင်း မျိုးသန့်များကို စိုက်နည်းစနစ်မှန်ကန်စွာဆောင်ရွက်ပြီး ဝါအထွက်နှုန်း တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ(မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲအတွင်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
တပ်မတော်ချည်မျှင်နှင့် အထည် စက်ရုံ (မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပပြုလုပ်ရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်ချီးမြှင့် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

တက်ရောက် အခမ်းအနားသို့ တွဲဖက်အတွင်း ရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲဝင်းဦး၊ ကောင်စီ အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ် များနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ အဆင့်မြင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ အလယ်ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ China Texmatech Co., Ltd. မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထား သည့်ဧည့်သည်တော်များ၊ မိတ္ထီလာ မြို့နယ်မှ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ စက်ရုံမှူး၊ စက်ရုံ ဝန်ထမ်းများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စစ်လက်နက်ပစ္စည်းညွှန်ကြား ရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ဝင်းမြတ်က စက်ရုံတည်ဆောက်မှု အခြေ အနေများနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ၀

ယနေ့ ဖတ်စရာ
၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ဝန်ကြီးဌာနအဆင့်နှင့် ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး အဆင့်ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားများ ကျင်းပ
စာမျက်နှာ » ၈

(၇၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် “လှပသာယာ ပြည်မြန်မာ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပ
စာမျက်နှာ » ၁၄

ပခုက္ကူမြို့နယ်၌ ဆေးရွက်ကြီးစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်း
စာမျက်နှာ » ၂၀

ကြေးမုံ

ပြည်သူ့လူထုဆန္ဒနှင့် လိုအပ်ချက်ကို နိုင်ငံတော်နှင့် လက်တွဲဖော်ဆောင်

မျက်မှောက်ကာလသည် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီက နိုင်ငံတော်၏ တာဝန်အရပ်ရပ်ကို ဖြစ်ပေါ်လာသော အခြေအနေနှင့် လိုအပ်ချက်အရ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေသော အရေးပေါ်ကာလဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် နိုင်ငံတော်ကို စတင်ထမ်းဆောင်သည့် အချိန်မှစ၍ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ဦးတည်ချက်များ အဆင့်ဆင့်ချမှတ်ဆောင်ရွက် ခဲ့ရာ လက်ရှိတွင် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်နှင့် ဦးတည်ချက် (၉)ရပ်တို့ကို ချမှတ်ပြီး အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် နိုင်ငံတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူ အားလုံးတို့အတွက် ငြိမ်းချမ်းသာယာပြောသည့် အနာဂတ်ကို ရည်မှန်းလျက် ကောင်းမွန်သည့်ပစ္စည်းပစ္စုပစ္စည်းကို တည်ဆောက်လျက်ရှိရာ နိုင်ငံရေးရည်မှန်းချက်(၂)ရပ် နှင့် အမျိုးသားရေးရည်မှန်းချက် (၂)ရပ်တို့ကို အထူးအလေးထားပြီး အကောင် အထည်ဖော်လျက်ရှိပါသည်။ နိုင်ငံတော်က ချမှတ်ထားသည့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်(၅)ရပ် ပါအတိုင်း ကဏ္ဍအလိုက် ဟန်ချက်ညီညီ ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယခုအခါ တွင် ပြည်လုံးကျွတ်လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူ ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ အကြောင်းကြောင်းကြောင့် ကျန်ရှိနေ သည့်ဒေသများကို ဆက်လက်ကောက်ယူလျက်ရှိပြီး ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅)ရပ်၏ နောက်ဆုံးအချက်ဖြစ်သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

နိုင်ငံတော်၏တာဝန်ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ၌ ပြည်သူ့လူထု၏ လိုအပ်ချက် များကို အလေးထားအကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် လူတိုင်းအသက်ရှင်သန်ရပ်တည် ရေးအတွက် စားဝတ်နေရေးသည် အခြေခံလိုအပ်ချက်ဖြစ်သဖြင့် တိုင်းပြည်သာယာ ဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးကို အမျိုးသားရေးရည်မှန်းချက် (၂)ရပ်အဖြစ် ချမှတ်ထားပြီး စိုက်ပျိုးရေးတွင် ဒေသနှင့်ကိုက်ညီသောထုတ်ကုန်များ ထွက်ရှိလာ စေရေး၊ နိုင်ငံသားတိုင်း အကျိုးရှိစေမည့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်အောင် အရှိန်အဟုန်တိုးမြှင့် ဆောင်ရွက်ရေးတို့အတွက် လိုအပ်သည်များကို ပံ့ပိုးဖြည့်ဆည်း ပေးလျက်ရှိပါသည်။ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေး လုပ်ငန်း၊ သမဝါယမနှင့်စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် နိုင်ငံစီးပွား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး မတည်ရန်ပုံငွေများကို ခွင့်ပြုပေးထားသည်။

ယခုအခါ အဆိုပါမတည်ငွေကို တောင်သူဦးကြီးများ၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူများ၊ သမဝါယမအသင်းများနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူများသို့ ခွဲဝေပေးထားပြီး အကောင်အထည်ဖော်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပါသည်။ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ပေးခြင်းသည် လူဦးရေအများစုဖြစ်သော ကျေးလက်နေ ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝများ တိုးတက်လာစေမည်ဖြစ်သည့်အပြင် နိုင်ငံတော် ၏ အဓိကထုတ်ကုန်လုပ်ငန်းများ မြင့်မားတိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းသည် ပြည်ထောင်စုကြီးအတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသားပြည်သူ များအပေါ်ထားရှိသည့် နိုင်ငံတော်၏ စေတနာနှင့် တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမ အချင်းချင်း မိသားစုစိတ်ဓာတ်၊ စစ်မှန်သည့်မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်နှင့် ပြည်ထောင်စု စိတ်ဓာတ်များ တိုးပွားရှင်သန်စေရန်ဖြစ်သည်။

ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် အသိဉာဏ်ပညာပြည့်ဝပြီး ဗလင်းတန် နှင့်ပြည့်စုံသည့် လူ့ဘောင်အသိုက်အဝန်း ဖြစ်ထွန်းလာစေရေးအတွက် ပညာရေး တွင် KG+9 အထိ မသင်မနေရသတ်မှတ်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိပါသည်။ နိုင်ငံတော်အတွင်းရှိ ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးတိုင်း ကျောင်းနေရာခိုင်နှုန်းမြင့်မား ရေး၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို အတန်းပညာတတ်မြောက်စေရေး၊ တန်းစဉ် ကူးပြောင်းနှုန်းမြင့်မားရေးတို့ကို အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အနာဂတ် တွင် နိုင်ငံတော်အတွက် အားကိုးအားထားပြုရမည့် ဗလင်းတန်နှင့် ပြည့်စုံသော အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့်လူငယ်များ ပေါ်ထွက်လာရေးအတွက် အတတ်ပညာ ပြည့်ဝရေးသည် အဓိကကျသလို အသိပညာ၊ ဗဟုသုတ၊ အတွေးအခေါ် အယူအဆ မှန်ကန်ရေးသည်လည်း မရှိမဖြစ်လိုအပ်သဖြင့် တစ်နိုင်လုံးအတိုင်းအတာဖြင့် အတတ်ပညာ၊ အသိပညာ၊ ဗဟုသုတရှာမှီးနိုင်ရန် နိုင်ငံတော်က အလေးထား ဖော်ဆောင်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

ပြည်သူ့လူထု၏ ဆန္ဒဖြစ်သည့် စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ဒီမိုကရေစီ စနစ် ဖြစ်ပေါ်လာစေရေးတွင် အခြေခံကျသည့် အုတ်မြစ်သည် တရားမျှတပြီး သိက္ခာရှိသော နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲပြန်လည်ကျင်းပနိုင်ရေးဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်ရာ မျှော်မှန်းထားသည့် ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ပြောဆိုတန်းစွာ လျှောက်လှမ်းနိုင်ရန်အတွက် အဓိကလိုအပ်ချက်မှာ နိုင်ငံတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုရှိရေးဖြစ်၍ နိုင်ငံသား အားလုံး၊ တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံးတို့က နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်အတူ နိုင်ငံ ချစ်စိတ်၊ အမျိုးသားရေးစိတ်ဖြင့် ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် သွားကြရန် လေးစားစွာ တိုက်တွန်းအပ်ပါကြောင်း။ ။



ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း ၅၇၉၉ ခု စစ်ဆေးပြီးစီး ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ်မတွေ့ရှိ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အပတ်စဉ် သတင်းထုတ်ပြန်ချက်(၁၆-၁၂-၂၀၂၄) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်းလုပ်ငန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၈-၁၂-၂၀၂၄ ရက်နေ့ ည ၈:၀၀ နာရီမှ ၁၅-၁၂-၂၀၂၄ ရက်နေ့ ည ၈:၀၀ နာရီအထိ ရက်သတ္တပတ်အတွင်း ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း ၅၇၉၉ ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် မတွေ့ရှိရပါ။ အစီရင်ခံစာလအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူမရှိပါ။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာ www.moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံရောဂါကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးဗဟိုဌာန (Myanmar CDC) ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

“ပြည်သူ့ကြားက ပြည်သူ့စကား” အစီအစဉ်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆

မျက်မှောက်ကာလတွင် ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသောလုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် အကြမ်းဖက်မှုတားဆီးရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ပရိသတ်များ၏ ရင်တွင်းခံစားချက် စကားသံများအား သင် FM ၏ “ပြည်သူ့ကြားက ပြည်သူ့စကား” အစီအစဉ်မှ “လက်နက်ကိုင် သောင်းကျန်းသူများရဲ့ အဓမ္မ ဆက်ကြေးကောက်လမ်းစဉ်ကို ဖဝါးထပ်လိုက်လာတဲ့အကြမ်းဖက် PDF တွေကြောင့် အညာဒေသမှတောင်သူများ ဒုက္ခရောက်နေ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ၁၈-၁၂-၂၀၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထုတ်လွှင့် တင်ဆက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ လာမည့်အပတ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် “တော်လှန်ရေးခေါင်းစဉ်ပြပြီး အကြမ်းဖက် ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးသတ်ဖြတ်မှုများကို မစွန့်လွှတ်နိုင်သေးသူများ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆွေးနွေးတင်ဆက်မည်ဖြစ်သောကြောင့် ပါဝင် ဆွေးနွေးလိုသူ ပရိသတ်များအနေဖြင့် အပတ်စဉ် ကြာသပတေးနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီမှ ၁၁ နာရီအတွင်း ဖုန်းနံပါတ် ၀၉ ၈၉၉၀၉၉၅၅၅ သို့ အမည်၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် ပြန်လည်ဆက်သွယ် ရမည့်ဖုန်းနံပါတ်တို့ကို Message ပေးပို့ပါဝင်နိုင်ပြီဖြစ်ပါ ကြောင်းနှင့် ပါဝင်လာသည့် ပရိသတ်များ၏ ဖုန်းနံပါတ်များနှင့် ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များအား လျှို့ဝှက်ပေးထားမည်ဖြစ် ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက် ၁၆ - ၁၂ - ၂၀၂၄

ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၈,၃၀၀	၈,၂၀၀	၅၆၄	၄,၆၃၁,၈၀၀
MTSH	၃,၁၅၀	၃,၁၅၀	၆၀၂	၁,၈၉၆,၃၀၀
MCB	၈,၂၀၀	၈,၂၀၀	၅၀	၄၁၀,၀၀၀
FPB	၁,၉၅၀	၁,၉၅၀	၆၀၁	၁,၁၇၁,၉၅၀
TMH	၃,၀၀၀	၃,၀၀၀	၆၀၀	၁,၈၀၀,၀၀၀
EFR	၁,၇၀၀	၁,၇၀၀	၉၂၇	၁,၅၄၄,၆၅၀
AMATA	၄,၃၀၀	၄,၃၀၀	၅၅၀	၂,၃၆၅,၀၀၀
MAEX	၃,၁၀၀	၃,၂၀၀	၁၀၅	၃၃၀,၀၀၀
MADPL(PLB)	၃,၂၅၀	၃,၂၅၀	၁	၃,၂၅၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

ကြေးမုံ

စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးဝင်းနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊
ခေတ္တ စာတည်းမှူး	- ဦးအောင်စိုး	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး၊
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊	အယ်ဒီတာ	- ဒေါ်ခင်သန္တာရွှေ
	ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊	သတင်းထောက်များ	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊
	ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး၊	သုတေသန	- ဦးသန်းတင်အောင်
	ဒေါ်စန်းယဉ်ဥ	စာပြင်	- ဒေါ်ဇင်မာဝင့်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်၊	စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဒေါ်ခင်ခင်အုန်း၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊
စာတည်းများ	- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့

လက်နက်ကိုင်အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ၏ အသုံးချမှုမခံရစေရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရေးတို့အတွက် သတိပြုကြရန်လိုအပ်

လက်နက်ကိုင်အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့ အဓမ္မဝင်ရောက် နေထိုင်နေသည့် မြို့၊ ရွာများ၌ တပ်မတော်၏ တန်ပြန်ထိုးစစ်ဆင်မှုများကို ကာကွယ်ရန် အတွက် ပြည်သူတို့၏ နေအိမ်အဆောက်အအုံများ၊ အရပ်ဘက်အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများကို အသုံးပြုခြင်း၊ အပြစ်မဲ့ပြည်သူလူထုကို လူသားတံတိုင်းအဖြစ် အသုံးပြုနိုင်ရေး ယာယီနေရပ်စွန့်ခွာနေရသူများကို ပြန်လည်နေထိုင်ရန် ဆွဲဆောင် စည်းရုံးခြင်း၊ အတင်းအဓမ္မလူသစ်စုဆောင်းခြင်းများကို လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း၊ တပ်မတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို မဖြစ်မနေကာကွယ် စောင့်ရှောက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါ လက်နက်ကိုင် အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ

၏ သတင်းရရှိမှုနှင့် အခြေအနေအရပ်ရပ်အပေါ် မူတည်၍ လိုအပ်သလို တုံ့ပြန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သဖြင့် ၎င်းတို့ အဓမ္မဝင်ရောက်နေထိုင်လျက်ရှိသည့် မြို့၊ ရွာများရှိ ပြည်သူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏အသုံးချမှုမခံရစေရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ရှိစေရေးတို့အတွက် သတိပြုကြရန် လိုအပ်ကြောင်း။

(၃-၉-၂၀၂၄ ရက်နေ့တွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများ ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ (မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချော စက်ရုံခွဲ မှတ်တမ်းရုပ်သံကို ကြည့်ရှုကြစဉ်။)



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများ ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ (မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချော စက်ရုံခွဲ မှတ်တမ်းရုပ်သံကို ကြည့်ရှုကြစဉ်။

○ ရှေးဦးမှ ယင်းနေ့က နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် နှင့် အခမ်းအနားတက်ရောက် လာကြသူများသည် ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ (မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲ မှတ်တမ်းရုပ်သံ ကို ကြည့်ရှုကြသည်။ ပြည်တွင်း၌ စိုက်ပျိုးနေသည့် ဝါမှ တန်ဖိုးမြင့်ကုန်ပစ္စည်းများ အဖြစ်ပြောင်းလဲထုတ်လုပ်နိုင်ရန် ကြိုးစားခဲ့ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် လူတို့အနေဖြင့် စတင်ဖြစ်တည်စဉ်ကတည်းကပင် စားရေး၊ ဝတ်ရေး၊ နေရေးဟူသည့် ကိစ္စရပ်ကြီးသုံးခုကို နေ့စဉ် မလွဲ မသွေ ရင်ဆိုင်နေကြရကြောင်း၊ မိမိတို့အစိုးရအနေဖြင့် ယင်း အရေးကိစ္စကို အဆင်ပြေစွာ ဖြေရှင်းနိုင်ရေး နိုင်ငံတော်တာဝန် စတင် ထမ်းဆောင်ချိန်ကတည်း က စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်း များမှ ထွက်ရှိလာသည့် ကုန်ကြမ်း များကို ခိုင်မာသည့်ကုန်ထုတ် လုပ်ငန်းများအဖြစ် ဆောင်ရွက် နိုင်ရန် ရည်ရွယ်ခဲ့ကြောင်း၊ စား၊ ဝတ်၊ နေရေးတွင် ဝတ်ရေးဟူသည့် အဝတ်အထည်သည် လူသားများ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ (မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲမှ ထုတ်လုပ်ထားသည့် ချည်ထည်ပစ္စည်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။

မွေးဖွားချိန်မှ သေဆုံးချိန်အထိ ဆောင်ရွက်ရသည့် လုပ်ငန်းဖြစ် ကြောင်း၊ အဝတ်အထည် အသုံး အဆောင်ဖူလုံရန်မှာ လူ့ဘဝ တစ်လျှောက် အရေးကြီးကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပြည်တွင်းအဝတ် အထည် ဖူလုံစေရေးအတွက် ပြည်တွင်း၌ စိုက်ပျိုးနေသည့် ဝါမှ တန်ဖိုးမြင့်ကုန်ပစ္စည်းများ အဖြစ် ပြောင်းလဲထုတ်လုပ်နိုင်ရန် ကြိုးစားခဲ့ကြောင်း။ ဝါစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ပတ်သက် ပါကလည်း ၂၀၁၆ ခုနှစ်မှစ၍ ဝါစိုက်ပျိုးမှုနှုန်း လျော့ကျလာ သည့်အခြေအနေကို သုံးသပ်ပြီး ဝါစိုက်ပျိုးနိုင်သည့် ဒေသများတွင် အထွက်နှုန်းကောင်းပြီး အဆင့်မီ ချည်ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် ချည်မျှင် ရှည်ဝါမျိုးများ စိုက်ပျိုးရေးကို အားပေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံအနေဖြင့် ဝါစိုက်ပျိုး ရေးအောင်မြင်ရန် အခြေအနေ ကောင်းများ ရှိနေသော်လည်း ပြည်ပမှ နှစ်စဉ် ချည်နှင့်ပိတ် ထည်များကို ပမာဏများစွာ တင်သွင်းနေရကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဝါစိုက်ပျိုးရေးကို အောင်မြင် အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး နိုင်ငံ တကာအဆင့်မီ ချည်ထည်များ ထုတ်လုပ်နိုင်ရန် လိုကြောင်း၊ ချည်ထည်များကို အထည်ချုပ် လုပ်ငန်းများ၌ဖြစ်စေ၊ ပြည်ပကို

ပြန်လည် တင်ပို့ခြင်းဖြစ်စေ ဆောင်ရွက်နိုင်မှသာ နိုင်ငံခြားငွေ သုံးစွဲမှုကို လျှော့ချနိုင်ပြီး နိုင်ငံ တော်အတွက် နိုင်ငံခြားငွေများ ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း။ ယခုကဲ့သို့ ၂/၈၀ ချည်ချော စက်ရုံခွဲကို ဖွင့်လှစ်နိုင်သည့် အတွက် တပ်မတော်ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ(မိတ္ထီလာ)အနေဖြင့် ပြည်တွင်း၌ လိုအပ်နေဆဲဖြစ်သည့် အရည်အသွေး ကောင်းမွန်သည့် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ချည်ချော များကို ထုတ်လုပ်နိုင်တော့မည် ဖြစ်သည်ကို ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက် စွာ ပြောကြားလိုကြောင်း။ တပ်မတော် ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ(မိတ္ထီလာ)ကို ဝတ် ရေးဆိုင်ရာအထည်အလိပ် လိုအပ် ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန် နှင့် ပြည်ပမှ မှာယူတင်သွင်းမှု လျော့နည်းစေရန်အတွက် တရုတ်- မြန်မာအစိုးရတို့အကြား သဘော တူညီချက်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပြီး ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ (မိတ္ထီလာ)ကို ၁၉၆၆-၁၉၆၇ ခုနှစ် တွင် တည်ဆောက်ပြီးခဲ့ကြောင်း၊ ၁၉၉၁ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် စက်ရုံကိုကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) စစ်လက် နက်ပစ္စည်း ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက်သို့ လွှဲပြောင်း ပေးခဲ့ကြောင်း။ စာမျက်နှာ ၄ သို့ ○



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်ချုပ်ချုပ်နှင့်အထည်စက်ရုံ(မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲဆင်းဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။



နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်ချုပ်ချုပ်နှင့်အထည် စက်ရုံ (မိတ္ထီလာ) ၂/၈၀ ချည်ချော စက်ရုံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

❖ ယခု တည်ဆောက်တပ်ဆင်ပြီးစီးသည့် စက်ရုံသည် စက်စွမ်းအားပြည့် လည်ပတ်မည်ဆိုပါက တစ်ရက် ချည်ပေါင်ချိန် ၄၈၄၀၊ တန်အားဖြင့် နှစ်တန်ခန့် ထုတ်လုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထွက်ရှိလာသည့် ၂/ ၈၀ ချည်ချောများကို ပြည်သူ့လူထုအတွက် လိုအပ် သည့် လုံချည်နှင့် ပိတ်များအဖြစ် ရက်လုပ်မည်ဖြစ် ပြီး ပိုလျှံသည့်ချည်များကို ပြင်ပဈေးကွက်ကိုဈေးနှုန်း သက်သာစွာဖြင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးသွားမည်

○ စာမျက်နှာ ၃ မှ မိမိ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်တာဝန် စတင်ထမ်း ဆောင်ခဲ့သည့် ၂၀၁၁ ခုနှစ် နောက်ပိုင်းတွင်လည်း တပ်မတော် အတွက်လိုအပ်သည့် စစ်ဝတ် ပစ္စည်းများ ဆက်လက်ထုတ်လုပ် နိုင်ရေး လိုအပ်သည့်စက်ပစ္စည်း များကို ဝယ်ယူပေးခဲ့ပြီး နိုင်ငံ တကာ တပ်မတော်များနည်းတူ စစ်ဝတ်ပစ္စည်းများ အဆင့်မီစေ ရေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း၊ ယနေ့အချိန်တွင် တပ်မတော်သား များအတွက် လိုအပ်သည့်ဝတ်စုံ အမျိုးမျိုးအပြင် တပ်မတော်သား များနှင့် ပြည်သူများအတွက် လိုအပ်သည့် အခြားသောအထည် အလိပ်ပစ္စည်းများကို ထုတ်လုပ် ပေးနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း။

ယခုကဲ့သို့စက်ရုံအဆင့်မြှင့်တင် ခြင်းများ၊ စက်အသစ်ပြောင်းလဲ တပ်ဆင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ သော်လည်း အဆင့်မြင့် ၂/၈၀ ချည် များ မထုတ်လုပ်နိုင်သေးသည်ကို တွေ့ခဲ့ရကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ၂/၈၀ ချည်များကို ပြည်တွင်းကထွက် သည့်ဝါများဖြင့် ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး စက်ပစ္စည်းများကို ဖြည့်ဆည်းပေး ခဲ့သည်မှာ ယခုဆိုပါက စတင် လည်ပတ်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ယခု တည်ဆောက် တပ်ဆင်ပြီးစီးသည့် စက်ရုံသည် စက်စွမ်းအားပြည့် လည်ပတ်မည်ဆိုပါက တစ်ရက် ချည်ပေါင်ချိန် ၄၈၄၀၊ တန်အားဖြင့် နှစ်တန်ခန့် ထုတ်လုပ်နိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း၊ ထွက်ရှိလာသည့် ၂/၈၀ ချည်ချောများကို ပြည်သူ့လူထု အတွက် လိုအပ်သည့် လုံချည်နှင့်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးကြီး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးထိန်ဝင်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးထွန်းအောင်၊ ကောင်စီတွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲဝင်းဦးနှင့် ကောင်စီဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစောတို့ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။

ပိတ်များအဖြစ် ရက်လုပ်မည်ဖြစ် ပြီး ပိုလျှံသည့်ချည်များကို ပြင်ပ ဈေးကွက်ကိုဈေးနှုန်းသက်သာစွာ ဖြင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း။ ယခု ၂/၈၀ ချည်ချောစက်ရုံခွဲ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ

၏ ချည်ထည်ခေတ်တစ်ခေတ် ပြောင်းလဲမှု၏ အစဖြစ်သည်ဟု ပြောလိုကြောင်း၊ မိမိတို့အနေဖြင့် အဆင့်မြင့်ချည်ထည်များထုတ်လုပ် နိုင်သည့် ဝါမျိုးကောင်းမျိုးသန့် များကို စိုက်နည်းစနစ်မှန်ကန် စွာဆောင်ရွက်ပြီး ဝါအထွက်နှုန်း

တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ကြ ရန်လိုကြောင်း၊ တစ်ဖက်ကလည်း ဝါကြိတ်စက်ရုံများ၊ ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံများကို အဆင့်မြင့် တင်ပေးပြီး ဝါကိုအခြေခံသည့် စက်မှုလုပ်ငန်းကို ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်

ကြောင်း။ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် သဘာဝက ပေးထားသည့် စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ အခြေခံကောင်းများကို အသုံးချ ပြီး နိုင်ငံကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေမည့် စက်မှုကုန်ထုတ် လုပ်ငန်းများကို စာမျက်နှာ ၅ သို့ ○

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်ကိုယ်စား နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစော မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည်များအသင်းချုပ် တည်ထောင်ခြင်း (၁၁၅)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်ညစာစားပွဲ တက်ရောက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည်များအသင်းချုပ် တည်ထောင်ခြင်း (၁၁၅)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ညစာစားပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ် ကမ္ဘာ့အေစတီလမ်း LOTTE ဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည်။

တက်ရောက် အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ကိုယ်စား နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင်ဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစော၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်၊ ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ ဒေါက်တာချာလီသန်း၊ ဦးထွန်းအံ့၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်း၊ မြန်မာ့စီးပွားရေးဦးပိုင် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီ လိမ္မော်ကုမ္ပဏီဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဆန်းဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဝါဝါမောင်၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီး များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H. E. Ms. Ma Jia၊ တရုတ် ကောင်စစ်ဝန်ချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည်များအသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအိုင်ထွန်း၊ အကြီးတန်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများနှင့် နာယကများ၊



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်ကိုယ်စား နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ညိုစော မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည်များအသင်းချုပ် တည်ထောင်ခြင်း (၁၁၅)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ညစာစားပွဲတွင် နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားစဉ်။

ဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် တာဝန် ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ဦးစွာ တက်ရောက်လာကြသူ များက ခင်းကျင်းပြသထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည် များအသင်းချုပ်၏ သမိုင်းကြောင်း မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများကို ကြည့်ရှု လေ့လာကြပြီး နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး

ညိုစောနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များ၊ တက်ရောက်လာသူများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည်များ အသင်းချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ အကြီးတန်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ နာယကများ က စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံသီချင်းဖြင့် အခမ်း

အနားကို ဂုဏ်ပြုဖြင့်လှစ်သည်။ ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ် ကုန်သည်များ အသင်းချုပ်၏ သမိုင်းကြောင်း ဗီဒီယိုကို ကြည့်ရှု ကြသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ်ကိုယ်စား နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင်

ဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစောက နှုတ်ခွန်း ဆက်စကား ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ တရုတ်သံအမတ်ကြီးက နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြား သည်။ ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ် ကုန်သည်များအသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကား

ပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာကြ သည့် ဧည့်သည်တော်များအား ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံ သည်။

ပေးအပ်လှူဒါန်း ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ် ကုန်သည်များအသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ က လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေး နှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ရန်ကုန် ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ ရန်ကုန် ကလေးဆေးရုံကြီး၊ ဝေဘာဂီ အထူးကုဆေးရုံကြီးတို့အတွက် အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံကြ သည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစော၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည်များအသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌတို့က အမှတ်တရကိတ်မုန့် ကို လှီးဖြတ်ပေးခဲ့ကြသည်။ ညစာစားပွဲတွင် မြန်မာ-တရုတ် ချစ်ကြည်ရေး တေးသီချင်းများ၊ ယိမ်းအကများဖြင့် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစော၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H. E. Ms. Ma Jia နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည် များအသင်းချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအိုင်ထွန်းတို့ အမှတ်တရကိတ်မုန့် လှီးဖြတ်ပေးကြစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးညိုစောနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများ ခင်းကျင်းပြသ ထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ်ကုန်သည်များအသင်းချုပ်၏ သမိုင်းကြောင်းမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများကို ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ချုံချင့်မြို့၌ ပထမအကြိမ် မြန်မာ-တရုတ်(ချုံချင့်) ယဉ်ကျေးမှုဖလှယ်ပွဲ ကျင်းပ

ချုံချင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
မြန်မာကောင်စစ်ဝန်ချုပ်ရုံး ချုံချင့်မြို့နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံ ချုံချင့်မြို့နယ်ရှိ ယွီကျိုးခရိုင်အစိုးရတိုင်းပေါင်း၍ “အနုပညာ ဖြင့် ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်-မြန်မာပြည်မှ ချုံချင့်သို့”ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ပထမအကြိမ် မြန်မာ-တရုတ်(ချုံချင့်) ယဉ်ကျေးမှုဖလှယ်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က ချုံချင့်မြို့ရှိ အနုပညာပြဇာတ်ရုံ၌ ကျင်းပရာ အခမ်းအနား တွင် မြန်မာကောင်စစ်ဝန်ချုပ်ရုံး ချုံချင့်မြို့ ကောင်စစ်ဝန်ချုပ်

ဦးကျော်ဇေယျာလင်းနှင့် ယွီကျိုးခရိုင် ဒုတိယမြို့တော်ဝန် Mr. Lai Liang တို့က အဖွင့်မိန့်ခွန်းပြောကြားကြသည်။ အခမ်းအနားသို့ ချုံချင့်မြို့နယ်ပယ်မြို့ စီးပွားရေးရာကော်မရှင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် Mr. Zhang Yongwu၊ ချုံချင့်နိုင်ငံခြားရေးရာဌာန၊ ယွီကျိုးနိုင်ငံခြားရေးရာဌာန၊ ချုံချင့်-ယွီကျိုး ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီနှင့် အခြားအစိုးရဌာနများမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ပြည်ပကောင်စစ်ဝန်ချုပ်ရုံးမှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံသဘင်အစည်းအရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးဖိုးချစ် ဦးဆောင်သည့် မြန်မာသဘင်ပညာရှင် ၂၁ ဦးက မြန်မာ့ရိုးရာ ရုပ်သေး အက၊ နှစ်ပါးသွားအက၊ မြန်မာ့ကျောက်ဆည်ဆင်အက၊ ကျေးလက် အက၊ ဖျာပုံနန်းတွင်းရာဇမယနဇာတ်နှင့် မြန်မာ့ရိုးရာအတာသင်္ကြန် အကတို့ကို မြန်မာ့တူရိယာဆိုင်ပိုင်းနှင့်အတူ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ခဲ့ကြပြီး တရုတ်ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ကလည်း ပါဝင်ဖျော်ဖြေခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင်များ စစ်တွေမြို့ လောကာနန္ဒာစေတီတော်မြတ်ကြီးအားဖူးမြော် အဆင့်မြင့်ပညာနှင့် အခြေခံပညာတို့မှ ဆရာ ဆရာမများနှင့်တွေ့ဆုံ

စစ်တွေ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာမူထွန်း၊ ဒေါက်တာဘရွှေနှင့် ခွန်စုံလွင်တို့သည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် Jeng Phang နော်တောင်၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်း၊ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဗဟိုအကြံပေးအဖွဲ့ဝင် ဒေါ်အေးနုစိန်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်နုမြစိန်နှင့် ဦးဇော်အေးမောင်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့ လောကာနန္ဒာစေတီတော်မြတ်ကြီးနှင့် ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် စကြာမုနိဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်အားဖူးမြော်ပြီး အဆင့်မြင့်ပညာနှင့် အခြေခံပညာတို့မှ ဆရာ ဆရာမများနှင့်တွေ့ဆုံသည်။



ယင်းနောက် တက်ရောက်လာသည့် ဆရာ ဆရာမများက တာဝန်ထမ်းဆောင်နေမှု အခြေအနေများနှင့် လိုအပ်ချက်များကို တင်ပြကြရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာဘရွှေနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်းတို့က တင်ပြချက်များအပေါ် ပြန်လည်ဆွေးနွေးကြသည်။ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာဘရွှေက ဆရာ ဆရာမများအတွက် ချီးမြှင့်ငွေနှင့် အခြေခံစားကုန်ပစ္စည်းများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပြီး တက္ကသိုလ်အတွင်း မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆောက်လုပ်နေမှုနှင့် နေပူခံကျောက်ပြားခင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။(အပေါ်ပုံ) ဆက်လက်၍ လောကာနန္ဒာစေတီတော် ပရိဝုဏ်အတွင်းရှိ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် စကြာမုနိဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်အား ဖူးမြော်ကြည့်ညိပြီး ပန်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီးများ ကပ်လှူပူဇော်၍ အလှူငွေများ ထည့်ဝင်လှူဒါန်းသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အဖွဲ့သည် စစ်တွေတက္ကသိုလ်သို့သွားရောက်ပြီး ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၌ အဆင့်မြင့်ပညာနှင့် အခြေခံပညာတို့မှ ဆရာ ဆရာမများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ နိုင်ငံတော်စီမံ

အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာဘရွှေက ပညာရေးဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြသည့် မိမိတို့ဆရာ ဆရာမများသည် အတတ်ပညာဆိုသည့် ဘာသာရပ် ကျွမ်းကျင်မှုအပြင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အတွေးအခေါ်အယူအဆ မှန်ကန်အောင် သင်ကြားပေးရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဗလင်းတန်နှင့် ပြည့်စုံသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပေါ်ထွန်းလာစေရေး အတွက် စေတနာ၊ မေတ္တာ၊ ကရုဏာထားပြီး သင်ကြားပေးကြသော ဆရာ ဆရာမကောင်းများ ဖြစ်နိုင်ကြပါစေကြောင်း၊ ဆရာ ဆရာမများသည် မိမိတို့ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာဖြစ်သော မြင့်မြတ်သည့်

ပညာသင်ကြားရေး လုပ်ငန်းကို အေးအေးချမ်းချမ်း ပျော်ရွှင်ရွှင်ရွှင် ပြောကြားသည်။ (အောက်ပုံ)



ဖြင့် ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ပြောကြားသည်။ (အောက်ပုံ) သတင်းစဉ်

လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကော်မတီအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆ လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကော်မတီအစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီတွင် ပိုင်းတွင် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန စုပေါင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ တက်ရောက်အစည်းအဝေးသို့ လုပ်ငန်းကော်မတီဝင်ကြသူ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာစိုးဝင်း၊ လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများ၏ ရန်ပုံငွေအပြင်



တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့တို့၏ ရန်ပုံငွေထည့်ဝင်မှု ပါဝင်နိုင်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့်လည်း လုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သည့်ဒေသအလိုက် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးသွားနိုင်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် အကြံပြု ဆွေးနွေးသွားကြရန် လိုကြောင်း၊ လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီဝင်

ဝန်ကြီးဌာနများအနေဖြင့်လည်း ပြည်သူများအတွက် မိမိတို့ဆောင်ရွက်ပေးရမည့် လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများကို သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခြင်းအားဖြင့် ပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည် ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် လူမှုကာကွယ်

စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လုပ်ငန်းကော်မတီအလိုက် လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှု၊ ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည့် အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ကြို့ပင်ကောက်မြို့နယ်၌ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေးမွမ်းမံသင်တန်း ဖွင့်လှစ်

ကြို့ပင်ကောက် ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကြို့ပင်ကောက်မြို့ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား လေ့ကျင့်ရေးမွမ်းမံသင်တန်း ဖွင့်လှစ်ပို့ချခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးမှူးရုံး၌ ကျင်းပသည်။ အရန်မီးသတ်လေ့ကျင့်ရေးမွမ်းမံသင်တန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်(၁) ဗိုလ်မှူးရန်နိုင်စိုးက အမှာစကားပြောကြားသည်။ အဆိုပါသင်တန်းတွင် မီးငြိမ်းသတ်နည်းများ၊ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးနည်းစနစ်များ၊ BA SET အသုံးပြုနည်းနှင့် ရှာဖွေကယ်ဆယ်ပစ္စည်းများအသုံးပြုနည်းတို့ကို မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးစီးအရာရှိဦးမင်းနိုင်နှင့် ဒုတိယမီးသတ်ဦးစီးမှူးတို့က စာတွေ့၊ လက်တွေ့ သင်ကြားပို့ချပေးမည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းကာလမှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်မှ ဇန်နဝါရီ ၁၀ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပို့ချပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ လမ်းညွှန်မှာကြား ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားအပြီးတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်(၁) ဗိုလ်မှူးရန်နိုင်စိုးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက မြို့မစည်ပင်သာယာရေးဈေးအတွင်း မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး စီမံဆောင်ရွက်ထားမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များကို တာဝန်ရှိသူများအား လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

သက်ရှိကမ္ဘာရှင်သန်ဖို့ အိုဇန်းလွှာကို ထိန်းသိမ်းစို့

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ဝန်ကြီးဌာနအဆင့်နှင့် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားများ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
 ၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် ဝန်ကြီးဌာနအဆင့်နှင့် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များ၏ ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားများကို ယနေ့တွင် နေပြည်တော်ရှိ သက်ဆိုင်ရာ အားကစားကွင်းနှင့် အားကစားရုံများ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ဘိုလီယက်နှင့် စနူကာ ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်း ဘိုလီယက်ရုံ၌ ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံ ဘိုလီယက်နှင့် စနူကာ အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမင်းနိုင်က စနူကာ 6 Red Single ပြိုင်ပွဲ ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိကြသည့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်နှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကိုကိုကျော်က စနူကာ 6 Red Double နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကရင်ပြည်နယ်၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်အား ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီး ဦးသိန်းကိုကိုက 9 Ball Pool Single ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိကြသည့် ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ကချင်ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များကို လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးသာဌေးက 9 Ball Pool Double နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့်

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိကြသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ကချင်ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်အား ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ ပြေးခုန်ပစ် ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိဘောလုံးကွင်း၌ ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံ ပြေးခုန်ပစ်အဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသာအောင်က အမျိုးသားမိတာ ၅၀၀၀ အပြေး ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တတိယဆုရရှိသည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း၊ အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရှိန်ဝင်းက အမျိုးသမီးမိတာ ၅၀၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထိန်လင်းက အမျိုးသားမိတာ ၄၀၀ တန်းကျော်ပြိုင်ပွဲတွင်

ပထမဆုရရှိသည့် တိုင်းရင်းသား လူမျိုးများရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်အား ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသန့်က အမျိုးသမီးမိတာ ၄၀၀ တန်းကျော်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးကျော်က အမျိုးသမီးသံပြားဝိုင်းပစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်က အမျိုးသား မာရသွန်အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာ



ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးသာဌေး 9 Ball Pool Double နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းအား တစ်ဦးချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ဝန်ကြီးဌာနနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးထွန်းက အမျိုးသားမိတာ ၈၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်

များအားလည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်အား ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာစိုးဝင်းက အမျိုးသမီး မိတာ ၈၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန စာမျက်နှာ ၉ သို့ ။

ဝန်ကြီးဌာနနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းဇံက အမျိုးသားသံပြားဝိုင်းပစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန စာမျက်နှာ ၉ သို့ ။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာစိုးဝင်း အမျိုးသမီး မိတာ ၈၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ မိတ်ဆွေအား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းဇံ အမျိုးသား သံပြားဝိုင်းပစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ထက်ဝေယံအား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ် ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲများသို့ လာရောက်ကြည့်ရှုကြသူများကို တွေ့ရစဉ်။

★ စာမျက်နှာ ၈ မှ
အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား
လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စု
ဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေက
အမျိုးသမီး မာရသွန်အပြေးပြိုင်ပွဲ
တွင် ပထမနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသည့်
ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့်
တတိယဆုရရှိသည့် အလုပ်သမား
ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်
များအား လည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း
ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား
အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်
အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေ အမျိုးသမီး မာရသွန်အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ မြင့်မြင့်အေးအေး ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်နောင် အမျိုးသား မိတာ ၁၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ထက်ရှိုင်းအောင်အေး ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ် နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု
ဝန်ကြီး ဦးမြင့်နောင်က အမျိုးသား
မိတာ ၁၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင်
ပထမနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသည့်
ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့်
တတိယဆုရရှိသည့် အားကစား
နှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန
အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား
လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး မိတာ
၁၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု
ရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး
ဌာန၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် သယံ
ဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်
ထိန်းသိမ်းရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့်
တတိယဆုရရှိသည့် ပြည်ထဲရေး
ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်
များအား လည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း
ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား
အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်
အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း အမျိုးသား ၆၁ ကီလိုနှင့် ၆၇ ကီလို အလေးမပြိုင်ပွဲများ တွင် ဆုရရှိသူများအား တစ်ဦးချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ရရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊
ဒုတိယဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်း
ဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိသည့်
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအသင်း
တို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်း
ကောင်း၊ အမျိုးသား ၆၇ ကီလို
အလေးမပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိ
သည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊
ဒုတိယဆုရရှိသည့် ရခိုင်ပြည်နယ်
နှင့် တတိယဆုရရှိသည့် မွန်
ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ
အား လည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း
ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား
အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်
အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ဝင်များအားလည်းကောင်း တစ်ဦး
ချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့်
အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်
အထိမ်းအမှတ်အရုပ်ကို ပေးအပ်
ချီးမြှင့်သည်။
ထို့နောက် နေပြည်တော်
ကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဦးမြင့်စိုးက
အမျိုးသမီး နန်းချွမ်ပြိုင်ပွဲတွင်
ပထမနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသည့် ကချင်
ပြည်နယ်နှင့် တတိယဆုရရှိသည့်
ကရင်ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲ
ဝင်များအား လည်းကောင်း၊
ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့်
က အမျိုးသား နန်းချွမ်ပြိုင်ပွဲတွင်
ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်၊
ဒုတိယဆုရရှိသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်း
ဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိသည့်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အသင်းတို့
မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း
တစ်ဦးချင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့်
အမျိုးသား အားကစားပွဲတော်
အထိမ်းအမှတ်အရုပ်ကို ပေးအပ်
ချီးမြှင့်ကြသည်။

ထို့နောက် (၃၂)ကြိမ်မြောက်
အရှေ့တောင်အာရှ အားကစား
ပြိုင်ပွဲ၏ အမျိုးသား အမျိုးသမီး
လမ်းလျှောက်ပြိုင်ပွဲတွင် ရရှိခဲ့
သည့် စံချိန်ဟောင်းထက် ယခု
ပစ္စမအကြိမ် အမျိုးသား
အားကစားပွဲတော်တွင် သာလွန်
ကောင်းမွန်သည့် စံချိန်သစ်များရရှိ
ခဲ့ကြသည့် ဆောက်လုပ်ရေး
ဝန်ကြီးဌာနမှ မောင်နိုင်လင်းထွန်း
နှင့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ
မဇင်မေထက်တို့အား မြန်မာနိုင်ငံ
ပြေးခုန်ပစ်အဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ
ဦးရှိန်ဝင်းနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
ဦးသာအောင်တို့က မော်တော်
ဆိုင်ကယ်တစ်စီးစီ အထူးဆု
အနေဖြင့် ချီးမြှင့်ကြသည်။
ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး
အလေးမပြိုင်ပွဲကို အလေးမ

အားကစားရုံ၌ ကျင်းပရာ စစ်ကိုင်း
တိုင်းဒေသကြီးလူမှုရေးရာဝန်ကြီး
ဦးညွန့်ဝင်းအောင်က အမျိုးသမီး
၄၅ ကီလိုအလေးမပြိုင်ပွဲတွင်ပထမ
ဆုရရှိသည့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
အသင်း၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့်မကွေး
တိုင်းဒေသကြီးအသင်းနှင့် တတိယ
ဆုရရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ
ကြီးအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ
အားလည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး
ဦးဇင်မင်းထက်က အမျိုးသမီး ၄၉
ကီလို အလေးမပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ
ဆုရရှိသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ

ကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဧရာဝတီ
တိုင်းဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိ
သည့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း
တို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်း
ကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမင်းသူက
အမျိုးသမီး ၅၅ ကီလိုအလေးမပြိုင်
ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် မကွေး
တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိ
သည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့်
တတိယဆုရရှိသည့် မကွေးတိုင်း
ဒေသကြီးအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်
များအားလည်းကောင်း တစ်ဦးချင်း
ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား

အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်
အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။
ထို့နောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
ဦးမင်းသိန်းဇံက အမျိုးသား ၅၅
ကီလိုအလေးမပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု
ရရှိသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊
ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်း
ဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိသည့်
ကရင်ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲ
ဝင်များအား လည်းကောင်း၊
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ
သက်ခိုင်ဝင်းက အမျိုးသား ၆၁
ကီလိုအလေးမပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု

လူမှုရေးရာဝန်ကြီး ဦးညွန့်ဝင်း
အောင်က အမျိုးသမီး ချန်းချွမ်ပြိုင်
ပွဲတွင်ပထမနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသည့်
မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးနှင့်
တတိယဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်
အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား
လည်းကောင်း၊ ချင်းပြည်နယ်
လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး
ဦးနေလင်းအောင်က အမျိုးသား
ချန်းချွမ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမနှင့်
ဒုတိယဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်း
ဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိသည့်
ကချင်ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲ

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပစ္စမအကြိမ်
အမျိုးသား အားကစားပွဲတော်
အားကစား နည်းများ အလိုက်
ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်း
အနားများကို ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်
တွင် သက်ဆိုင်ရာ အားကစားရုံ
များနှင့် အားကစားကွင်းများ၌
ဆက်လက် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်
ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသန့် အမျိုးသမီး မိတာ ၄၀၀ တန်းကျော်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပပဦးအေး ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးကျော်အမျိုးသမီး သံပြားဝိုင်းပစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ နန်းဟွမ်းဆိုင်ခမ်းအေး ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့် အမျိုးသား နန်းချွမ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်မှ ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦးအား ဂုဏ်ပြု ဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ အတွင်းရှိ သတ်မှတ်ထားသော အားကစား ကွင်း/ရုံများ၌ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြသည်။

ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲ

ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ ပြေးခုန်ပစ် ပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး မာရသွန်အပြေးပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား/ အမျိုးသမီး သံပြားဝိုင်းပစ်ပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး မိတာ ၅၀၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား/ အမျိုးသမီး မိတာ ၈၀၀ အပြေးပြိုင် ပွဲ၊ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး မိတာ ၄၀၀ တန်းကျော် အပြေးပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး မိတာ ၁၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတို့ကို ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြပြီး ပထမ၊ ဒုတိယနှင့် တတိယဆု ရရှိခဲ့ကြသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဆုတံဆိပ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီး ဌာနပေါင်းစုံ အားကစားပွဲတော် အားကစားရုံ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး ချန်ချစ်ပြိုင်ပွဲ၊ အမျိုးသား/ အမျိုးသမီး နန်းချစ်ပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ကြပြီး ပထမ၊ ဒုတိယနှင့် တတိယဆုရရှိခဲ့ကြသူ များအား တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဆုတံဆိပ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။

ထို့ပြင် အမျိုးသား ထိုက်ချိချွမ် ပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မှ ကောင်းသုတက ပထမ၊ ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီးမှ ခေတ်မင်းခန့်က ဒုတိယ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ လွမ်းထက်အောင်က တတိယဆု ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ထိုက်ချိချွမ်ပြိုင်ပွဲတွင် မကွေး တိုင်းဒေသကြီးမှ နဒီမြင့်မိုရ်အောင် က ပထမ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မှ ဖူးဝေကိုက ဒုတိယ၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးမှ သက်လမ်းခွေး က တတိယဆုကို လည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။

ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အလွတ် တန်း ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲ ကွာတား ဖိုင်နယ် ပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်း ဘော်လီဘော ကျင်းပရာ အမျိုးသား ဘော်လီဘော ပြိုင်ပွဲတွင် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနအသင်းက သယ်ဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို သုံးပွဲ ပြတ်၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အသင်းက လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး နှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား/အမျိုးသမီး မြန်မာ့ရိုးရာ ခြင်းလုံးခတ်ပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

အသင်းကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲ၊ စီမံကိန်း နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန အသင်းက စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်း ကို သုံးပွဲပြတ်၊ အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်း က သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို သုံးပွဲပြတ် ဖြင့် လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် ပို့ဆောင် ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အသင်းက စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်း ကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲ၊ ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းက လျှပ်စစ် စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို သုံးပွဲပြတ်၊ အားကစားနှင့် လူငယ် ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အသင်းက သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုး ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို သုံးပွဲ ပြတ်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အသင်းက သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနအသင်း ကို သုံးပွဲပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြ သည်။

ကရာတေးပြိုင်ပွဲ

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ကရာတေးပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်း TC-1 ကရာတေး ရုံ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသားတစ်ဦးချင်း “ခတ”ပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ မင်းနိုင်ငြိမ်းက ပထမ၊ ကယား ပြည်နယ်မှ နိုင်လင်းထွဋ်က ဒုတိယ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ ပိုင်သက်ထွန်းနှင့် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးမှ ဘုန်းမြတ်ပိုင်စိုးတို့က ပူးတွဲတတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်း “ခတ”

ပြိုင်ပွဲတွင် ကယားပြည်နယ်မှ မျိုးရတနာဦးက ပထမ၊ စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီးမှ ကြည်နူးကဋေ ကျော်က ဒုတိယ၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးမှ ဆုမြတ်သူနှင့် ကချင်ပြည်နယ်မှ လင်းစန္ဒာဌေး တို့က ပူးတွဲတတိယဆုကို လည်း ကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။ အမျိုးသား အသင်းလိုက် “ခတ”ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအသင်းက ပထမ၊ ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းက ဒုတိယ၊ ကချင်ပြည်နယ် အသင်းနှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအသင်း တို့က ပူးတွဲတတိယဆုကို လည်း ကောင်း၊ အမျိုးသမီး “ခတ”ပြိုင်ပွဲ တွင်မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း က ပထမ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

အသင်းက ဒုတိယ၊ ရှမ်းပြည်နယ် အသင်းနှင့် ကယားပြည်နယ် အသင်းတို့က ပူးတွဲတတိယဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ၆၁ ကီလိုအထက် “ကုမိတုံ”ပြိုင်ပွဲ တွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ပန်းအိဖြူက ပထမ၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးမှ အိအိမိုးက ဒုတိယ၊ ကယားပြည်နယ်မှ ခရစ္စတင်နှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးမှ ဆောင်းနှင်းဖြူတို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ၅၅ ကီလိုအောက် “ကုမိတုံ”ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးမှ အာကာဗိုလ်က ပထမ၊ ရှမ်းပြည်နယ်မှ ဇွဲထက် အောင်က ဒုတိယ၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးမှ နိုင်သိန်ရှင်းနှင့်

စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးမှ ပြည့်ဖြိုးအောင်တို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကို လည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးခတ်ပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း(C) ရုံ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး မြန်မာ့ရိုးရာ ခြင်းလုံးခတ်ပြိုင်ပွဲ ဒုတိယအကျော့ ပွဲစဉ်များကို ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများ မှ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားများ က ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ဘီလီယက်နှင့် စနူကာပြိုင်ပွဲ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဘီလီယက်နှင့် စနူကာပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်း ဘီလီယက်ရုံ၌ ကျင်းပရာ စနူကာ

6-Red တစ်ဦးချင်း ပြိုင်ပွဲ၊ စနူကာ 6-Red နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ၊ 9 Ball Pool တစ်ဦးချင်း ပြိုင်ပွဲ၊ 9 Ball Pool နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲများကို ယှဉ်ပြိုင် ကစားခဲ့ကြပြီး ပထမ၊ ဒုတိယနှင့် တတိယဆု ရရှိခဲ့ကြသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဆုတံဆိပ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ ကြသည်။

စနူကာ 15-Red တစ်ဦးချင်း ပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ် တွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ကျော်ဝေဖိုးက ကချင်ပြည်နယ် မှ သက်ပိုင်ထက်ကို သုံးပွဲပြတ်၊ ကရင်ပြည်နယ်မှ မျိုးသူရအောင် က ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ စိုးမိုးကိုသုံးပွဲပြတ်၊ ကရင်ပြည်နယ် မှ သက်မှူးကြည်လှိုင်က ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီးမှ ရဲထွဋ်ဦးကို သုံးပွဲပြတ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ကောင်းစွာန်ထက်က ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးမှ ကိုကိုအောင်ကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဘီလီယက် နှစ်ယောက်တွဲ ကွာတားဖိုင်နယ် ပွဲစဉ်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအသင်း က ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းကို သုံးပွဲ ပြတ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အသင်းက ကယားပြည်နယ် အသင်းကို သုံးပွဲပြတ်၊ ကချင် ပြည်နယ်အသင်းက စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးအသင်းကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း က မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း ကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲဖြင့်လည်းကောင်း အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့ >>>



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသား ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်
ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်အလိုက်
၁၆-၁၂-၂၀၂၄ ရက်နေ့ထိ ဆုရရှိမှုအခြေအနေ

စဉ်	ပြည်နယ်/တိုင်း	ရွှေ	ငွေ	ကြေး	ပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	ရန်ကုန်	၆၂	၃၃	၂၈	၁၂၃	
၂	ရှမ်း	၂၅	၂၆	၃၄	၈၅	
၃	စစ်ကိုင်း	၁၉	၁၆	၁၉	၅၄	
၄	မန္တလေး	၁၅	၂၀	၂၈	၆၃	
၅	ကချင်	၁၄	၉	၁၆	၃၉	
၆	တနင်္သာရီ	၁၄	၆	၁၁	၃၁	
၇	ဧရာဝတီ	၁၁	၂၄	၂၅	၆၀	
၈	မကွေး	၁၁	၉	၁၅	၃၅	
၉	ကရင်	၆	၆	၂၄	၃၆	
၁၀	ပဲခူး	၅	၁၉	၂၂	၄၆	
၁၁	မွန်	၄	၉	၈	၂၁	
၁၂	နေပြည်တော်	၄	၄	၈	၁၆	
၁၃	ရခိုင်	၃	၁၁	၁၃	၂၇	
၁၄	ချင်း	၂	-	၆	၈	
၁၅	ကယား	၁	၄	၅	၁၀	
စုစုပေါင်း		၁၉၆	၁၉၆	၂၆၂	၆၅၄	

»» စာမျက်နှာ ၁၀ မှ စုကာ 15-Red နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်တွင် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို သုံးပွဲပြတ်၊ ကချင်ပြည်နယ်အသင်းက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို သုံးပွဲပြတ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းက မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ကယားပြည်နယ်အသင်းကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအမျိုးသား/အမျိုးသမီး စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း လက်ဝှေ့ရုံကျင်းပရာ အမျိုးသားတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက မွန်ပြည်နယ်အသင်းကို သုံးပွဲပြတ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ကရင်ပြည်နယ်အသင်းကို သုံးပွဲ-တစ်ပွဲဖြင့်လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီးစားပွဲတင် တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် မွန်ပြည်နယ်အသင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို သုံးပွဲ-နှစ်ပွဲ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို သုံးပွဲပြတ်ဖြင့်လည်းကောင်း အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအသက် ၂၁ နှစ်အောက် အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း လေ့ကျင့်ရေးကွင်း(၃/၄)၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေနေပြည်တော်အသင်းက ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို ခုနစ်ဂိုး-ခြောက်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အလွတ်တန်း အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ် ပွဲစဉ်များကို

ပေါင်းလောင်း အားကစားကွင်း၊ ရွှေကြာပင် အားကစားကွင်းနှင့် လယ်ဝေး TC-2 အားကစားကွင်းတို့၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန အသင်းက လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုး၊ ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းက နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို သုံးဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန အသင်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို သုံးဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို ခုနစ်ဂိုး-ငါးဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသား ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲပထမဆင့်ရှုံးထွက်ပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း ဖူဆယ်ရုံ၌ ကျင်းပရာ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်

ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို လေးဂိုး-တစ်ဂိုး၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို ခုနစ်ဂိုး-တစ်ဂိုး၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို လေးဂိုး-နှစ်ဂိုး၊ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို ကိုးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။ ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသား ပိုက်ကျော်ခြင်း သုံးယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း (A)ရုံ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား သုံးယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲတွင် ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲ-တစ်ပွဲအားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းက စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲ-တစ်ပွဲ၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ အမျိုးသား သုံးယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်တွင် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အသင်းက ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်ဖြင့်အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသမီး ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ်အသင်းနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

ရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို

နှစ်ပွဲ-တစ်ပွဲ၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ အမျိုးသား သုံးယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်တွင် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အသင်းက ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းက ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်ဖြင့်အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအသင်းလိုက် တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ် ပွဲစဉ်များကို တင်းနစ်ကွင်း(ဗဟို) ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ်အသင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းကို နှစ်ပွဲ-တစ်ပွဲ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ကချင်ပြည်နယ်အသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ အမျိုးသမီးတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ကချင်ပြည်နယ်အသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ကရင်ပြည်နယ်အသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအလေးမပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း အလေးမပြိုင်ပွဲရုံ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား ဓာ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ ခွန်မောင်ခင်က ပထမ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ နိုင်ရွှေထက်က ဒုတိယ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ နေလင်းဦးက တတိယဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ဓဇ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ ခိုင်မျိုးဦးက ပထမ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ ဖြိုးဝေလင်းက ဒုတိယ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ဝင်းသက်ထူးက တတိယဆုကို လည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။

ယနေ့ကျင်းပသည့် အားကစားပြိုင်ပွဲများသို့ ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ အားကစားနည်းအလိုက် အဖွဲ့ချုပ်များမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် အားကစားဝါသနာရှင်ပြည်သူများ စိတ်ပါဝင်စားစွာ လာရောက်ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အသင်းလိုက်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ်အသင်းနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဘီလီယက်နှင့် စုကာပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်မှုမြင်ကွင်း



ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲများကို လာရောက်ကြည့်ရှုကြသူများအား တွေ့ရစဉ်။



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသား ပိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲတွင် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသမီး ရိုးရာခြင်းခတ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသမီး ကရာတေးဒိုပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသမီး မီတာ ၁၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်များ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား အလေးမပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ မောင်အောင်ထက်ဟိန်း ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသားဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲတွင် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် နေပြည်တော်အသင်းနှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်မှုမြင်ကွင်း



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား ရိုးရာခြင်းခတ်ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ်မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

ဓာတ်ပုံ- လင်းရာမ၊ အလင်းသစ်



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသား ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား စားပွဲတင်တင်းနစ် ပြိုင်ပွဲတွင် မွန်ပြည်နယ်အသင်းနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား ဘိုလီယက်/ စနူကာ ပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသမီး အလေးမပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသား ပိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲတွင် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီး ဌာနအသင်းနှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသား ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲများသို့ လာရောက်ကြည့်ရှုကြသူများကို တွေ့ရစဉ်။

(၇၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် “လှပသာယာပြည်မြန်မာ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆

၂၀၂၅ ခုနှစ် (၇၇)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် “လှပသာယာပြည်မြန်မာ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနစုပေါင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့်၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့်၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ အက်ဖြတ်ခိုင်အဖွဲ့များ၊ ဆုရရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး (ကိုယ်စား) ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ပြိုင်ပွဲကို နိုင်ငံတော်၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ၊ သာယာလှပမှုများ၊ အေးချမ်းတည်ငြိမ်မှုများ၊ တိုင်းရင်းသားများ၏ စည်းလုံးညီညွတ်မှုများနှင့် ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုများ၊ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှု၏ ထင်ရှားသည့်သင်္ကေတ၊ နေရာဒေသများနှင့် လူပုဂ္ဂိုလ်များစသည့် လွတ်လပ်ရေး၏အနစ်သာရတို့ကို ပေါ်လွင်စွာ ဖော်ညွှန်းရိုက်ကူးထားသည့် ဓာတ်ပုံများဖြင့် ရိုက်ကူးယှဉ်ပြိုင်စေခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံများကို အက်ဖြတ်ပေးကြသည့် ပညာရှင်ကြီးများက ဓာတ်ပုံတစ်ပုံ၏ ရိုက်ကွင်းရိုက်ကွက်၊ အယူအဆ၊ အလင်းအမှောင်၊ ဖော်ညွှန်းသည့်အကြောင်းအရာ၊ ဓာတ်ပုံကောင်းတစ်ပုံ၏ အင်္ဂါရပ်များနှင့်အညီ အကြိမ်ကြိမ်



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့် ပထမဆုရရှိသည့် ဦးမျိုးမင်းထိုက် (The Eagle) အား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့် အထူးဆု(၅)ရရှိသည့် ဦးချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ) အား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

စိစစ်အက်ဖြတ်ပြီး ဆုရဓာတ်ပုံများအဖြစ် ရွေးချယ်သတ်မှတ် ပေးခဲ့ကြပါကြောင်း၊ ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံများသည် ဆန်းသစ်သည့် အနုပညာဖန်တီးမှုများနှင့်အတူ တွေ့မြင်ခဲ့ရပြီး ယခုကဲ့သို့ ဆုများချီးမြှင့်နိုင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း။

ယခုပြိုင်ပွဲတွင် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များလည်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်လာကြသည့်အတွက် အထူးပင်ဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း၊ ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ ပြုလုပ်ခြင်းသည် မျိုးဆက်သစ် လူငယ်ဓာတ်ပုံပညာရှင်များ ပေါ်ထွက်လာစေရေးအတွက် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြုသည့် ပြိုင်ပွဲတစ်ခုလည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဓာတ်ပုံတစ်ပုံသည် စာလုံးပေါင်းတစ်ထောင်နှင့် ညီမျှသည်ဟု ဆိုကြပါကြောင်း၊ စာလုံးပေါင်းတစ်ထောင်ရေးပြီး ပြောရမည့် အစား ဓာတ်ပုံတစ်ပုံရိုက်၍ ပြသလိုက်

ခြင်းသည် ပိုမိုထိရောက်မှုရှိသည်ဟု နားလည်ရပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဓာတ်ပုံအနုပညာမှတစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု၊ သာယာလှပမှု၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ ချစ်စဖွယ်ကျေးလက်ဒေသအလှအပများကို သိရှိခံစားပြီး မိမိနိုင်ငံ၊ မိမိဒေသကို မြတ်နိုးတန်ဖိုးထားစိတ်များ တစ်ချိန်တည်း၊ တစ်ပြိုင်တည်း သိရှိနားလည်နိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ လှပသာယာသည့်ပုံရိပ်များအနက်မှ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲဝင်များက ရိုက်ကူးပုံဖော်ပေးခဲ့ကြသည့် ဓာတ်ပုံကောင်းများကို နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်သူအတွက် အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် ဆောင်ရွက်ချက်များတွင် ဖော်ထုတ်ပြသပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲဝင်များ အနေဖြင့်လည်း နိုင်ငံတော်ကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ

အကျိုးပြုသူများအဖြစ် ဂုဏ်ယူကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဆုရွေးချယ်စိစစ်ရေး ဝင်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒါရိုက်တာပန်းချီစိုးမိုးက ဆုများ ရွေးချယ်ဆောင်ရွက်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့်က “လှပသာယာပြည်မြန်မာ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲတွင် အထူးဆု(၅) ရရှိသည့် ဦးချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)၊ အထူးဆု(၃)ရရှိသည့် ဦးကျော်နိုင်လင်း(လရိပ်ပြာ) နှင့် အထူးဆု(၂)ရရှိသည့် ဦးစည်သူအောင်(နန်းတော်ရှေ့)တို့အား ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့်က အထူးဆု(၁)၊ အထူးဆု(၄)နှင့် တတိယဆုတို့ရရှိသည့်ဦးချမ်းသာ(MDY)၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ဦးဇော်နည်ကိုကိုနှင့် ပထမဆု

ရရှိသည့် ဦးမျိုးမင်းထိုက် (The Eagle) တို့အား ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက် ဆုရရှိသူများကိုယ်စား ပထမဆုရရှိသည့် ဦးမျိုးမင်းထိုက်(The Eagle)က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့်၊ အက်ဖြတ်ခိုင်အဖွဲ့များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသည့် ဓာတ်ပုံများနှင့်ခင်းကျင်းပြသထားသောဓာတ်ပုံများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။

ယခု “လှပသာယာ ပြည်မြန်မာ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံအရပ်ရပ်မှ ဓာတ်ပုံပညာရှင်များနှင့် ဝါသနာရှင် ၁၆၃ ဦးက ဓာတ်ပုံပေါင်း ၅၉၉ ပုံပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

သမဝါယမနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်း

မောင်မင်းဟိန်းခန့် (သမဝါယမကောလိပ်-ဖောင်ကြီး)

သမဝါယမသည် လူ့အဖွဲ့အစည်း၏တည်ငြိမ်မှုနှင့် တိုးတက်မှုအတွက် အရေးကြီးသော အခန်းကဏ္ဍတစ်ခုဖြစ်သည်။ သမဝါယမ၏ တစ်စုတစ်စည်းတည်း သဘောထားပေါင်းစပ်ခြင်း၊ သဘောတူညီမှုရှိခြင်းနှင့် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းတို့သည် လူတစ်ယောက်ချင်းစီ၏ စိတ်ဝင်စားမှုကို ပေးစွမ်းနိုင်သည်။ ဤဆောင်းပါးတွင် သမဝါယမ၏ အရေးပါမှု၊ ယခင်တစ်ခါက အောင်မြင်ခဲ့သော နမူနာများနှင့် ယနေ့ခေတ် လုပ်ဆောင်ချက်များကို ဖော်ပြပါမည်။

လူတစ်ယောက်ချင်းစီ၏အဆင်ပြေမှုနှင့် အချင်းချင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု လူမှုစီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် သမဝါယမသည် အလွန်အရေးပါသည်။ သမဝါယမသည် လူမှုရေးအခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းစေနိုင်ပြီး လူတစ်ယောက်ချင်းစီ၏အဆင်ပြေမှုနှင့် အချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို တိုးတက်စေနိုင်သည်။ သမဝါယမ၏အခြေခံနှင့် အဓိက အယူအဆမှာ စုပေါင်းသည့်စွမ်းအားဖြင့် အမြဲတမ်းအောင်မြင်စေခြင်းဖြစ်သည်။

သမဝါယမ၏ အောင်မြင်ခဲ့သော နမူနာများအနက်မှ လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၏ စီးပွားရေးတိုးတက်မှုအတွက် ဂျပန်နိုင်ငံ ဖူကူခ (Fukuka) မှာ ရှိသော နမူနာသည် အထင်ကရဖြစ်ခဲ့သည်။ ဂျပန်နိုင်ငံသည် မျက်နှာစုံသော စီးပွားရေးအခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းရန်အတွက် လူမှုအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။

အထူးသဖြင့် Emersen ၏ နိုင်ငံရေးစနစ်သည်လည်း အောင်မြင်မှုများကို ဖော်ဆောင်ပေးခဲ့သည်။ သူ၏အယူအဆများအရ သမဝါယမသည်

လူမှုရေးအခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းရန်အတွက် သမဝါယမသည် အရေးကြီးသော ကဏ္ဍတစ်ခုဖြစ်သည်။ ယနေ့ခေတ်တွင် လူမှုရေးပြဿနာများ ကြီးမားလာသည့်အတွက် အချင်းချင်းကူညီဖြေရှင်းရန် ကြိုးပမ်းမှုများကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြုသည်။ ဥပမာအနေဖြင့် ပိုမိုတိုးတက်လာသည့် လူနေမှုဘဝများ၊ ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာရေးစနစ်များတွင် သမဝါယမ၏ အရေးပါမှုသည် အထောက်အကူပြု

အုပ်ချုပ်မှုစနစ်တွင် အခြေခံထားသည့် ဖွဲ့စည်းမှုပုံစံတစ်ခုဖြစ်သည်။ ယင်းအယူအဆများသည် ပြည်သူတို့၏ ကောင်းမွန်သော ခိုင်မာမှုများကို သက်သေပြသည့် အဖြစ်အပျက်များကို ဖန်တီးပေးခဲ့သည်။ သမဝါယမ၏ အစောပိုင်းမှတ်တမ်းများတွင် လူ့အဖွဲ့အစည်းများက ယင်းတို့၏ လိုအပ်ချက်များနှင့် စိတ်ဆန္ဒများကို ဖြည့်ဆည်းရန် အချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို စတင်ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

သမဝါယမစနစ် အီဂျစ်နန်းဆက်ကာလ (Ancient Egypt) တွင်လည်း သမဝါယမစနစ်ကို မြင်တွေ့နိုင်သည်။ သမဝါယမစနစ်သည် အီဂျစ်နိုင်ငံ၏ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် ဘာသာရေးလုပ်ငန်းများတွင် အထောက်အကူပြုခဲ့သည်။ ဖယ်ရိုအုပ်ချုပ်မှုအောက်တွင် အလုပ်သမားများသည် နိုင်ငံ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ဂရိမနန်းဆက်ကာလ (Ancient Greece) တွင်လည်း သမဝါယမစနစ်ကို အသုံးပြုခဲ့သည်။ ဂရိတွင်ရှိသော ပလေတို (Plato) နှင့် အရစ္စတိုတယ် (Aristotle) တို့၏ အတွေးအခေါ်များသည် သမဝါယမစနစ်ကို ထောက်ခံခဲ့ကြသည်။ ပလေတို

၏ The Republic စာအုပ်တွင် အကျိုးတူအမြတ် ရရှိမှုကို တင်ပြထားသည်။

အရှေ့တိုင်းနန်းဆက်များ (Ancient Asian Dynasties) တွင်လည်း သမဝါယမစနစ်ကို တွေ့ရှိနိုင်သည်။ ဂျပန်၊ တရုတ်နှင့် အိန္ဒိယတို့တွင် သမဝါယမစနစ်ဖြင့် နိုင်ငံအတွင်းရှိ အခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းခဲ့ကြသည်။ ဤစနစ်များသည် လူမှုရေးနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို အထောက်အကူပြုခဲ့သည်။

၁၉ ရာစုနှောင်းပိုင်းနှင့် ၂၀ ရာစုအစောပိုင်းတွင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း၌ သမဝါယမစနစ်ကို အသုံးပြုလာကြသည်။ သမဝါယမ၏ အပြန်အလှန်ညှိနှိုင်းမှု၊ အချင်းချင်းယုံကြည်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ စည်းလုံးမှုတို့ကြောင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ တည်ငြိမ်မှုနှင့် တိုးတက်မှုကို အထောက်အကူပြုခဲ့သည်။

ယနေ့ခေတ် စီးပွားရေးစနစ်အတွင်း သမဝါယမ၏ အရေးပါမှုသည် ပိုမိုမြင့်တက်လာသည်။ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများတွင် အချင်းချင်း ယုံကြည်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို အခြေခံကာ လုပ်ငန်းများတည်ဆောက်ကြသည်။ သမဝါယမစနစ်သည် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများအတွက်

တည်ငြိမ်မှုနှင့် တိုးတက်မှုကို ရရှိစေသည်။

လူမှုရေးအခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းရန်အတွက် သမဝါယမသည် အရေးကြီးသော ကဏ္ဍတစ်ခုဖြစ်သည်။ ယနေ့ခေတ်တွင် လူမှုရေးပြဿနာများ ကြီးမားလာသည့်အတွက် အချင်းချင်းကူညီဖြေရှင်းရန် ကြိုးပမ်းမှုများကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြုသည်။ ဥပမာအနေဖြင့် ပိုမိုတိုးတက်လာသည့် လူနေမှုဘဝများ၊ ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာရေးစနစ်များတွင် သမဝါယမ၏ အရေးပါမှုသည် အထောက်အကူပြုသည်။

တည်ငြိမ်မှုနှင့် တိုးတက်မှု ယနေ့ခေတ်တွင် သမဝါယမ၏ အနာဂတ်အလားအလာသည် ပိုမိုအရေးကြီးလာသည်။ နည်းပညာနှင့် စီးပွားရေးစနစ်များ၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုသည် အလျင်အမြန် တိုးတက်လာသည့်အချိန်တွင် သမဝါယမ၏ အားသာချက်များကို ထိရောက်စွာ အသုံးပြုရန် အရေးကြီးပေသည်။ အနာဂတ်တွင် သမဝါယမသည် လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၏ တည်ငြိမ်မှုနှင့် တိုးတက်မှုကို ပိုမိုထောက်ပံ့နိုင်ရန် လိုအပ်ပေသည်။

သမဝါယမသည် လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၏ လိုအပ်ချက်များနှင့် ရည်မှန်းချက်များကို ဖြည့်ဆည်းရန် ဖွံ့ဖြိုးလာသောစနစ်တစ်ခုဖြစ်သည်။ အစောပိုင်းမှတ်တမ်းများတွင် အချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို အသုံးပြုလာပြီး ၁၈ ရာစုနှောင်းပိုင်းမှ စတင်ကာ သမဝါယမ၏ အားသာချက်များကို အသိအမှတ်ပြု၍ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးလာခဲ့သည်။ သမဝါယမ ပေါ်ပေါက်လာပုံကို သိရှိခြင်းသည် သမဝါယမ၏ အရေးပါမှုနှင့် အောင်မြင်မှုများကို နားလည်စေပြီး အနာဂတ်တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် အထောက်အကူပြုမည်သာ ဖြစ်ပါတော့သည်။ ။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် မြေအောက်လမ်းကူးလူသွားဥမင် တည်ဆောက်နေမှုများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့နယ်ရှိ ရွှေတိဂုံ စေတီတော်နှင့် ပြည်သူ့ရင်ပြင်သို့ ပြည်သူများ သွားလာရာတွင် ယာဉ်အန္တရာယ်၊ လမ်းအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေပြီး သက်သောင့်သက်သာဖြစ်စေရန်အတွက် အောက်လမ်းကူးလူသွားဥမင် နှင့် ခေတ်မီအခြေခံအဆောက်အအုံတစ်ခု ပေါ်ပေါက်လာစေရန်ရည်ရွယ်၍ ဒဂုံမြို့နယ် ဦးဝိစာရလမ်း ရွှေတိဂုံစေတီတော်အနောက်ဘက်မှစ၍ ပြည်သူ့ရင်ပြင်ပန်းခြံကြား မြေအောက်လမ်းကူးလူသွားဥမင် (Underpass) အဆောက်အအုံတစ်ခု တည်ဆောက်လျက်ရှိသည်။

ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင်များက သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ တာဝန်ရှိသူများက အပိုင်း (၁) လမ်းလယ်ကျွန်း လုပ်ငန်းပြီးစီးမှု၊ အပိုင်း (၂) ဘုရားဘက်ခြမ်းလုပ်ငန်း ပြီးစီးမှု၊ အပိုင်း (၃) ပြည်သူ့ရင်ပြင်ဘက်ခြမ်းလုပ်ငန်း ပြီးစီးမှု၊ မီးလုပ်ငန်း၊ ရေလုပ်ငန်း၊ လေသန့်လုပ်ငန်း၊ Automation လုပ်ငန်းများပြီးပြီဖြစ်၍ လုပ်ငန်း တစ်ရပ်လုံး၏ အချောသပ်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က လိုအပ်သည်များ မှာကြားပြီး လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။

ထိုသို့ တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းခွင် သို့ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်တိုင်း

အဆိုပါ မြေအောက်လမ်းကူးလူသွားဥမင်



သည် ၂၃ ပေအကျယ်ရှိပြီး တစ်နာရီလျှင် လူဦးရေ ၁၄၀၀၀ ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ကာ ရွေ့လျား စက်လှေကား လေးစင်း၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊ မသန်စွမ်းသူများအသုံးပြုရန် ဓာတ်လှေကား ၁၀

ယောက်စီး နှစ်စင်းပါရှိပြီး မကြာမီဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး အပြီးသတ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆန်းကျော်ဦး(ပြန်/ဆက်)

လုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာသင်တန်းနှင့် ဟိုတယ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်း ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
လုပ်ငန်းခွင် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ရက်တိုသင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ်ရှိ အမျိုးသားလုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေးသင်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပရာ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ သင်တန်းနည်းပြများ၊ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။



တားဆီးကာကွယ်ရေး၊ လုပ်ငန်းခွင်ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အခြေခံသဘောတရားဘာသာရပ်များကို သင်ကြားပို့ချပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်းသားကော်မတီဝင်များအနေဖြင့် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ

အသိအမြင်များတိုးတက်လာပြီး လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း ထိရောက်ကောင်းမွန်သည့် အန္တရာယ်ထိန်းချုပ်ရေးနည်းလမ်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းခွင်ရှိ အလုပ်သမားများကို အသိအမြင်

များ ဖြန့်ဝေနိုင်ခြင်း၊ ဦးစီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အားကောင်းလာနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် သင်ခန်းစာများကို အလေးထားမှတ်သားသင်ယူရန်နှင့် သင်တန်းဆင်းပြီးနောက် လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုစေလိုကြောင်း မှာကြားသည်။

မွန်လွဲပိုင်းတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ဗဟန်းမြို့နယ်ရှိ YGE Training Center တွင် ဟိုတယ်နှင့် အစားအသောက်ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ပို့ချနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ဟိုတယ်များရှိ လုပ်သားများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ ကျွမ်းကျင်မှုများဖြင့် အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရေး သင်တန်းသားများကို သင်ကြားပြသပေးရန် တိုက်တွန်းမှာကြားကာ သင်တန်းကျောင်းတွင် ဟိုတယ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ သင်တန်းများ စာတွေ့/ လက်တွေ့ ပို့ချနေမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



စာရေးဝန်ထမ်းကြီးကြပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၉၇) သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ်(အောက်မြန်မာပြည်) စာရေးဝန်ထမ်းကြီးကြပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၉၇) သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် အဆိုပါတက္ကသိုလ် ရတနာသီလံခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
အခမ်းအနားသို့ ပါမောက္ခချုပ်၊ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်များ၊ ဌာနကြီးမှူးများ၊ ပညာဌာနများမှ ပါမောက္ခများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ

များ တက်ရောက်ကြပြီး ပါမောက္ခချုပ်က သင်တန်းဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။
ဥ ဦး တက်ရောက် စာရေးဝန်ထမ်းကြီးကြပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၉၇)သို့ ဝန်ကြီးဌာနနှင့် အဖွဲ့အစည်းများမှ သင်တန်းသား ၂၈ ဦး၊ သင်တန်းသူ ၆၄ ဦး စုစုပေါင်း ၉၂ ဦး တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ ရက်သတ္တ ၁၀ ပတ်ကြာ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

ထားဝယ်ခရိုင်၌ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် အမျိုးသမီးများ၏ အခန်းကဏ္ဍအကြောင်း အသိပညာပေးဆွေးနွေး

ထားဝယ် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီး ထားဝယ်ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် အမျိုးသမီးများ၏အခန်းကဏ္ဍအကြောင်း အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့မွန်လွဲပိုင်းက ခရိုင်လူထုအခြေပြု ဗဟိုဌာန၌ ကျင်းပသည်။
ဆွေးနွေးပွဲတွင် ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်မိုးမိုးခိုင်က အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်ရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေး ပြောကြားသည်။
ထို့နောက် ခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ဦးစီးဌာန လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်ပပမင်းက ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု လျော့ချရေးနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေရေးနှင့် သဘာဝသယံဇာတများ စီမံအုပ်ချုပ်ရေး တို့အတွက် ချမှတ်ပြဌာန်းထား



သည့် မူဝါဒ၊ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ ဦးဆောင်သည့် အိမ်ထောင်စုများလမ်းညွှန်ချက်များနှင့် လုပ်ငန်းအစီအမံများတွင် ပါရှိသည့် အမျိုးသမီးများ အခွင့်အရေးနှင့် ကျား/မ တန်းတူညီမျှရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ထည့်သွင်း၍ ချမှတ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ ကျား/မ တန်းတူဖြစ်စေရေး ဆန်းစစ်ချက်များ အပေါ်အခြေခံ၍ မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသများ၊ အပူပိုင်းဒေသများနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ခက်ခဲသော ဒေသများကဲ့သို့ ရာသီဥတုနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကြောင့် ထိခိုက်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေမြင့်မားသည့် ဒေသများရှိ အမျိုးသမီးများ ဦးဆောင်သည့် အိမ်ထောင်စုများ အတွက် ဦးစားပေးလုပ်ငန်းစဉ်များ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် အသိပညာပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် အမျိုးသမီးများ တတ်နိုင်သည့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် ဆက်စပ်သည့် ကဏ္ဍများတွင် ပါဝင်လာနိုင်စေရေး ပံ့ပိုးပေးရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် အသိပညာပေး ပြုလုပ်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် အမျိုးသမီးများ၏ အခန်းကဏ္ဍအကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။
ငွေဇင်ယော်(ထားဝယ်)

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
ယနေ့ညနေ ၅ နာရီခွဲ တိုင်းထွာချက်များအရ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တောင်ပိုင်းတွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းသည် ဆက်လက်တည်ရှိနေသည်။ အဆိုပါ လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းသည် ပိုမိုအားကောင်းလာနိုင်ပြီး အနောက်-အနောက်မြောက်ဘက်သို့ ရွေ့လျားနိုင်ကာ နောက်နှစ်ရက်

အတွင်း အိန္ဒိယနိုင်ငံ တမီးလ်နာဒူးကမ်းခြေသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်ဟု ခန့်မှန်းရသည်။ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတွင် တိမ်အနည်းငယ်ဖြစ်ထွန်းနေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေသည်။
မိုး/လေ

ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် စိုက်ပျိုးရေး လုံလောက်စွာရရှိရေး ကျပြောခရိုင်နှင့် ဟင်္သာတခရိုင်တို့မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

ပုသိမ် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်းနှင့် ဝန်ကြီးများသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကျပြောခရိုင် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ခရိုင်အတွင်း မြို့နယ်များရှိ စိုက်ပျိုးရေးများတွင် စိုက်ပျိုးရေး လုံလောက်စွာ ရရှိရေးအတွက် တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က ခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် တစ်နှစ်ပတ်လုံး ဆီထွက်သီးနှံ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေး လုံလောက်စွာရရှိရေး အချိန်မီ ဆောင်ရွက်သွားကြရန်နှင့် မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် ကြရန်တို့ကို ပြောကြားသည်။



ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဝန်ကြီးများသည် လေးမျက်နှာမြို့နယ် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာ လေးမျက်နှာ မြို့နယ်အတွင်းရှိ စိုက်ပျိုးရေးများတွင် စိုက်ပျိုးရေး လုံလောက်စွာရရှိရေး ဆောင်ရွက်ထားမှုများကို ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံး ချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး (ပြန်/ဆက်) ဝန်ကြီးချုပ်က လိုအပ်သည်များ ဖြည့်စွက် မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မုဒုံမြို့၌ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်းဖွင့်ပွဲ ကျင်းပ

မုဒုံ ဒီဇင်ဘာ ၁၆
မွန်ပြည်နယ် မုဒုံမြို့နယ်တွင် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၄) ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနရုံးခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။ အခမ်းအနားတွင် မုဒုံမြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးပြည်သိမ်းက ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်းဖြစ်စဉ်များကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် သာမက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများတွင်လည်း မီးဘေးအန္တရာယ်အပါအဝင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကြောင့် မကြာခဏဆိုသလိုဖြစ်ပေါ်ကြုံတွေ့နေရသည့်အတွက် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား မီးသတ်ပစ္စည်း ကိရိယာများ၊ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးသုံး ပစ္စည်းကိရိယာများကို စနစ်တကျ ကိုင်တွယ် အသုံးပြုတတ်စေရန် ရည်ရွယ်ဖွင့်လှစ်ရခြင်း ဖြစ်ကြောင်း အမှာ စကားပြောကြားပြီး အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် သင်တန်းသားများအား တူညီဝတ်စုံများ ပေးအပ်သည်။ အဆိုပါသင်တန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်မှ ၂၀၂၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၀ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ရာ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာများမှ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၅၀ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။



လောင်းလုံးမြို့နယ်၌ ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်လာသည့် အမျိုးသမီးတစ်ဦးကို နယ်မြေလုံခြုံရေးဆောင်ရွက်နေသည့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပစ်ခတ်သတ်ဖြတ်ခဲ့သည် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများ မဟုတ်မမှန် လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
တနင်္သာရီ တိုင်းဒေသကြီး လောင်းလုံးမြို့နယ် အင်းဇောက်

ကျေးရွာတွင် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်က ဆိုင်ကယ် မောင်းနှင်လာသည့် အမျိုးသမီးတစ်ဦးကို နယ်မြေ လုံခြုံရေး ဆောင်ရွက်နေသည့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပစ်ခတ် သတ်ဖြတ်ခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို တရားမဝင် ပြည်ဖျက်မီဒီယာများက မဟုတ်မမှန် လှုံ့ဆော်ရေးသား ဝါဒဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရ သည်။

ဖြစ်စဉ်အမှန်မှာ အင်းဇောက် ကျေးရွာ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် နယ်မြေလုံခြုံရေးဆောင်ရွက်နေ သည့် လုံခြုံရေးပူးပေါင်းတပ်ဖွဲ့ဝင် များနှင့် PDF အမည်ခံအကြမ်းဖက် သမားများ နှစ်ဖက်ထိတွေ့ တိုက်ပွဲများ ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း၊ ထို့နောက် PDF အမည်ခံ အကြမ်း ဖက်သမားများကို ဝိုင်းဝန်း ပိတ်ဆို့ တိုက်ခိုက်ခဲ့သည့် အတွက် အကြမ်းဖက်သမားများ

ဆုတ်ခွာ ထွက်ပြေးသွားခဲ့သည်။ လုံခြုံရေး ပူးပေါင်းတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အနေဖြင့် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများကို ပစ်ခတ် သတ်ဖြတ်ခြင်းမရှိဘဲ တရားမဝင် ပြည်ဖျက်မီဒီယာများ နှင့် အကြမ်းဖက်သမားများက မြေပြင်ဖြစ်စဉ်များနှင့် ကွဲလွဲနေ သည့် သတင်းတု၊ သတင်းအမှား များကို လုပ်ကြံရေးသားပြီး နယ်မြေ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု ပျက်ပြားစေရန်နှင့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအပေါ် အထင်အမြင် လွှဲမှားစေရန်အတွက် ရည်ရွယ် ချက်ရှိရှိ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်ဝေနေ ခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



ပေါင်မြို့နယ်၌ မီးဘေးအန္တရာယ် အသိပညာပေးခြင်းနှင့် ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်း ဆောင်ရွက်

ပေါင် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
မွန်ပြည်နယ် ပေါင်မြို့နယ်၌ မီးဘေးအန္တရာယ် အသိပညာ ပေးခြင်းနှင့် ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်းကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကဒါ ရပ်ကွက် မင်္ဂလာဈေး၌ ပြုလုပ်သည်။ ဦးစွာ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးမြတ်ကိုကိုက မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ရမည့်အချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မီးသတ်ဆေးဘူး စနစ်တကျအသုံးပြုပုံ၊ မီးငြိမ်းသတ်နည်း၊ မီးလောင် မှုဖြစ်ပွားလာပါက မီးငြိမ်းသတ်ယာဉ်များဖြင့် မီးငြိမ်းသတ်ခြင်းတို့ကို ပူးပေါင်းလေ့ကျင့် ဆောင်ရွက်ကြသည်။ ထို့နောက် ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ၊ ပိတ်မိနေသူများအား ကယ်ထုတ်ခြင်း၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများအား ရှေးဦးသူနာပြုစုခြင်း စသည့်ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အရေးပေါ်ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များ၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ကြကြောင်း သိရသည်။



ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၁၇-၁၂-၂၀၂၄ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးနား	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျွန်းဘော်
92 Ron	၃၀၄၀	၃၀၅၅	၃၀၂၀	၃၀၅၅	၃၀၆၀	၃၀၇၅	၃၀၉၅	၃၁၀၀	၄၅၅၅	၃၄၅၅	၃၃၄၀	၃၃၄၀	၃၂၀၀	၃၁၆၅	၃၁၉၀	၃၄၄၅	၃၉၅၀
95 Ron	၃၀၅၀	၃၂၆၅	၃၂၃၀	၃၁၆၅	၃၂၇၀	၃၂၉၅	၃၃၀၅	၃၂၂၀	၄၅၆၀	၃၅၀၅	၃၂၄၀	၃၂၄၀	၃၃၀၀	၃၂၇၅	၃၃၀၀	၃၅၅၅	၄၁၀၀
HSD (500 ppm)	၂၅၉၀	၂၇၀၅	၂၆၇၀	၂၆၀၅	၂၇၁၀	၂၇၂၅	၂၇၄၀	၂၆၆၀	-	၂၉၅၅	၂၆၆၀	၂၆၆၀	၂၇၅၀	၂၇၁၅	၂၇၃၅	၂၉၅၅	၃၉၅၀
HSD (50 ppm)	၃၂၀၀	၃၃၂၅	၃၂၉၀	၃၂၂၅	၃၃၃၀	၃၃၄၅	၃၃၆၅	၃၂၉၀	၄၉၄၀	၃၅၇၅	၃၃၀၀	၃၃၀၀	၃၃၇၀	၃၃၃၅	၃၃၅၅	၃၆၀၅	-
HSD (10 ppm)	၃၂၀၀	၃၃၂၅	၃၂၉၀	၃၂၂၅	၃၃၃၀	၃၃၄၅	၃၃၆၅	၃၂၉၀	-	၃၅၇၅	၃၃၀၀	၃၃၀၀	၃၃၇၀	၃၃၃၅	၃၃၅၅	၃၆၀၅	-

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၉၇၅	၂၉၆၅
95 Ron	၂၉၇၅	၃၀၇၅
HSD (500 ppm)	၂၄၄၅	၂၅၀၅
HSD (50 ppm)	၃၀၃၅	၃၀၂၅
HSD (10 ppm)	၃၀၃၅	၃၀၂၅

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
(၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေး တိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
၀၆၇-၄၁၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၄၆၂၅၄၇၇
၀၆၇-၄၁၁၂၈၂၊ ၀၉-၇၇၇၂၉၃၆၃၂
စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

မိမိပိုင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်၊ Mobile SIM Card၊ Mobile Payment Account၊ Bank Account များအား မသက်ဆိုင်သူထံသို့ အခကြေးငွေဖြင့် ရောင်းချခြင်း၊ ငှားရမ်းအသုံးပြုစေခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူခံရနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးအားကစားနည်းကို ဆီးဂိမ်းကနေအာရှအဆင့်၊ အာရှအဆင့်ကနေ ကမ္ဘာ့အဆင့်ထိရောက်အောင် ဆက်လက်ပြီးကြိုးစားသွားမှာပါ

ဦးခင်မောင်ဝင်း

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်ကို ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ သတ်မှတ်နေရာအသီးသီးတွင် ဆက်လက် ကျင်းပလျက်ရှိရာ သက်ဆိုင်ရာအားကစားနည်းအလိုက် တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသူများအား တွေ့ဆုံမေးမြန်းထားသည်များကို ပြန်လည်ဖော်ပြလိုက် ပါသည်-

ဦးခင်မောင်ဝင်း

မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးနည်းပြချုပ်

အခုကျင်းပနေတဲ့ အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ရဲ့ မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံး အားကစားပြိုင်ပွဲ အမျိုးသားပြိုင်ပွဲမှာ ခြောက်ပေါက်တန်း၊ အမျိုးသမီး ပြိုင်ပွဲမှာ လေးပေါက်တန်းဆိုပြီး နှစ်မျိုးယှဉ်ပြိုင် ပါတယ်။ အမျိုးသားပြိုင်ပွဲမှာ အပိုင်းကိုးပိုင်း၊ တစ်ပိုင်းကို ငါးမိနစ်၊ အဲဒီလိုကစားတဲ့အချိန်မှာ မျိုးတူရှိသလို မျိုးကွဲလည်းရှိတယ်။ အမျိုးသမီးမှာ ဆိုရင် အပိုင်းခုနစ်ပိုင်း၊ အမျိုးသားအသင်းက ပြည်နယ်နဲ့ တိုင်းဒေသကြီး ၁၃ ခု၊ အမျိုးသမီးအသင်း က ခြောက်သင်း စုစုပေါင်း ၁၉ သင်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် နေတာဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးအားကစား နည်းဟာဆိုရင် မြန်မာတစ်နိုင်ငံတည်းရှိတာဖြစ်ပြီး မြန်မာ့ရိုးရာအမွေအနှစ်အစစ်လည်း ဖြစ်ပါတယ်။ အခုအမျိုးသားအားကစားပွဲတော်မှာ ရိုးရာခြင်းလုံး အားကစားနည်းကို ဖော်ထုတ်ပေးပြီးတော့ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲတွေက ပါဝင်ကစားခွင့်ပြု တယ်။ ပါဝင်ခွင့်ပြုတဲ့အတွက်လည်း ကျေးဇူးတင် တယ်။ မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးတိုးတက်ဖို့ကတော့ အခြေခံကျောရိုးက ရိုးရာလည်းမပျက်အောင်၊ ရှေးမူလည်းမပျက်အောင် ခြင်းကြီး ၁၀ မျိုး၊ ခြင်းလတ် ၁၀ မျိုး စတာတွေကို ပြိုင်ပွဲမှာ ခတ်ကစား ရပါတယ်။ ခတ်ကစားပြီးတဲ့အခါကျတော့ ပြိုင်ပွဲ ခတ်ပေါက်နဲ့ အလှခတ်တာကတော့မတူဘူး။ အလှခတ်တာကတော့ လွတ်လွတ်လပ်လပ်ခတ်လို့ ရတယ်။ ကွာခြားချက်ကတော့ အဲဒီလိုရှိတယ်။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးအားကစားနည်း က အမြင်တော့လွယ်တယ်။ တကယ်တမ်းကျတော့ တော်တော်ခက်တယ်။ ဒီအားကစားနည်းနဲ့ ကမ္ဘာကို လွှမ်းမိုးအတွက်ကတော့ ခက်ခဲနက်နဲတဲ့ပညာရပ် ဆိုတော့ ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲမှာ ဝင်ရောက်ထိုးဖောက်ပြီး မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးအားကစားနည်းကို ယှဉ်ပြိုင် ကစားလာတာ လေးကြိမ်မြောက်ရှိသွားပါပြီ။ ဆက်လက်ပြီး ဆီးဂိမ်းကနေ အာရှအဆင့်၊ အာရှအဆင့်ကနေ ကမ္ဘာ့အဆင့်ထိရောက်အောင် ဖြစ်နိုင်သမျှ အတတ်နိုင်ဆုံး သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်း တွေရဲ့ ကြိုးစားအားထုတ်မှုနဲ့အတူ ဆက်လက်ပြီး ကြိုးစားသွားမှာပါ။



ဦးခင်မောင်ဝင်း



မောင်မြတ်စည်သူ



မောင်အောင်ကျော်မိုး



မထက်ထက်ဝေ



ခွန်မောင်ခင်



မဝင်းယမုံ

ပြိုင်ပွဲတွေမှာလည်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ဖူးပါတယ်။ မွန်ပြည်နယ်မှာဝင်ပြိုင်ရင်း ပထမရတော့ ရန်ကုန်မှာ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရခဲ့ပါတယ်။ ရန်ကုန်ကနေ တစ်ဆင့် လူရွေးပြီး နိုင်ငံတကာပွဲတွေဝင်ပြိုင်ဖြစ် ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ မွန်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲမှာ အမျိုးသားကစားသမား ငါးယောက်၊ အမျိုးသမီးကစားသမား လေးယောက် ယှဉ်ပြိုင်ပါတယ်။ အုပ်စုအဆင့်မှာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အသင်းကိုနိုင်ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းနဲ့ ပွဲမှာရှုံးနိမ့်ခဲ့ပါတယ်။ အခု မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အသင်းနဲ့ပွဲမှာ အနိုင်ရခဲ့ပါတယ်။ အခုလိုပြိုင်ပွဲတွေ ကျင်းပပေးတော့ မျိုးဆက်သစ်ကစားသမားတွေ လည်း အများကြီးထွက်ပေါ်လာတာပေါ့။ ကျွန်တော့် အနေနဲ့လည်း ကျွန်တော့်ထက်အသက်ငယ်တဲ့ ကလေးတွေကိုလည်း လက်တွဲခေါ်နေပါတယ်။ မွန်ပြည်နယ်မှာ ကျွန်တော်လေ့ကျင့်သင်ကြား ပေးထားတဲ့ မျိုးဆက်သစ်ကစားသမား ရှစ်ယောက် ရှိပါတယ်။

မောင်အောင်ကျော်မိုး ဘီလီယက်/စနူကာ ပြိုင်ပွဲဝင် ကချင်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု

ပြင်ဆင်ချိန်သိပ်မရပေမယ့် အခုလိုပြိုင်ပွဲကြီးမှာ ဝင်ပြိုင်ခွင့်ရတာကိုပဲ ဂုဏ်ယူလို့မဆုံးပါဘူး။ အစက တော့ စနူကာထိုးမယ်ဆိုပြီးတော့ 9 ball ပြောင်းသွား လို့ 9 ball အတွက်ပြင်ဆင်ချိန်ကတစ်လနီးပါးလောက် ပဲရခဲ့တာပါ။ 9 ball က ကိုယ်ထိုးနေကြကစားနည်း မဟုတ်တော့ အခက်အခဲတော့ရှိပါတယ်။ ဒါပေမဲ့

နိုင်လိုစိတ်ပြင်းထန်တာကြောင့် တတိယဆုရအောင် တော့ ကြိုးစားထိုးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်က ကျင်းပတဲ့ တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်ပြိုင်ပွဲမှာလည်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဆုတံဆိပ်တော့မရခဲ့ပါဘူး။ အခုပြိုင်ပွဲမှာတော့ 9 ball နှစ်ယောက်တွဲရော၊ တစ်ဦးချင်းမှာပါ တတိယဆုတွေရခဲ့ပါတယ်။

မထက်ထက်ဝေ အမျိုးသမီးစားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲဝင် မွန်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု

ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်မှာ မွန်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲဝင် အဖြစ်ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ဖို့ အချိန်အများကြီးယူပြီး လေ့ကျင့်ခဲ့ပါတယ်။ ပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ရတဲ့အခါမှာတော့ အလွန်စိတ်လှုပ်ရှားပါတယ်။ ကျွန်မတို့အမျိုးသမီး စားပွဲတင်တင်းနစ်အသင်းကတော့ ဆီမီးဖိုင်နယ် အဆင့်ကို ရောက်ရှိသွားပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဆီမီးဖိုင်နယ် အဆင့်မှာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းနဲ့ တွေ့ဆုံ ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ပြိုင်ပွဲဝင်အတွေ့အကြုံတွေ ကတော့ အများကြီးရှိခဲ့ပါတယ်။ ကျောင်းသား အားကစားပွဲတော်တွေမှာ ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ခုနှစ် ကတည်းက ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ပါတယ်။ တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်ပြိုင်ပွဲတွေကတော့ နှစ်တိုင်းဝင်ပြိုင်ဖြစ်ပါတယ်။ ဆုရတာတွေက များနေတော့ ဘယ်နှစ်တွေမှာ ဘာဆုရတယ်ဆိုတာ တော့ မမှတ်မိတော့ပါဘူး။ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်ကတော့ အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲမှာ ဆုမရခဲ့ပေမယ့် နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲမှာတော့ ကြေးတံဆိပ်ဆုရခဲ့ပါတယ်။ အခု

တွေ့ဆုံမေးမြန်းနှင့်ဓာတ်ပုံ အလင်းသစ်၊ လင်းရာမ

စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဝင်ပြိုင်ရတဲ့အခါ လက်ရည် ချင်းတူရင်တောင် ဆုံးဖြတ်ချက်မြန်မြန်ချနိုင်တဲ့ ကစားသမားကသာ အနိုင်ရရှိတာဖြစ်ပါတယ်။ အခုလိုပြိုင်ပွဲတွေကျင်းပပေးတာ ကောင်းပါတယ်။ အခုခေတ်မှာ လူငယ်တွေက လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာ တွေအသုံးများတော့ ကျန်းမာရေးထိခိုက်မယ်၊ အားကစားလုပ်နေတော့ ကျန်းမာရေးနဲ့လည်း ညီညွတ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်စိတ်ဝင်စားတဲ့အားကစား ကို လုပ်စေချင်တယ်။ ကျွန်မအနေနဲ့လည်း စားပွဲတင် တင်းနစ်အားကစားကို စိတ်ဝင်စားတဲ့ မျိုးဆက်သစ် အားကစားသမားတွေကို လက်တွဲခေါ်နေပါတယ်။

ခွန်မောင်ခင် အမျိုးသားအလေးမပြိုင်ပွဲဝင် ရမ်းပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု

အခုလို နိုင်ငံတော်ကတစ်ဆင့်တန်းကျင်းပပေးတဲ့ ပြိုင်ပွဲကြီးမှာ ဝင်ပြိုင်ဖို့အချိန်အများကြီးယူပြီး လေ့ကျင့်ခဲ့ပါတယ်။ မအားတဲ့အချိန်တွေ ရှိပေမယ့် အားတဲ့အချိန်မှာ ကြိုးစားလေ့ကျင့်ခဲ့လို့သာ ရွှေတံဆိပ်ဆုရခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ အခုတိုင်းဒေသကြီး နဲ့ပြည်နယ်အဆင့် အမျိုးသားအလေးမပြိုင်ပွဲမှာ ရွှေတံဆိပ်ဆုရတော့ အလွန်ပဲဝမ်းသာမိပါတယ်။ အရင်က တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်ပြိုင်ပွဲတွေမှာ လည်းဝင်ပြိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အခုပြိုင်ပွဲဝင်ခင်က စိတ်တော့နည်းနည်းလှုပ်ရှားတယ်။ စိတ်လှုပ်ရှားပြီး အနိုင်မရမှာကိုလည်း စိုးရိမ်ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော့်ကို နည်းစနစ်ကျကျသင်ကြားပေးတဲ့ ဆရာ ဆရာမတွေ က အလေးမအားကစားပြိုင်ပွဲမှာ အောင်မြင်မှုရရှိရေး အအိပ်အစားမှန်အောင်လည်း ဂရုစိုက်ပေးလို့ အခုလို အမျိုးသားအလေးမပြိုင်ပွဲမှာ ရွှေတံဆိပ်ဆုရတာပါ။ ဒီပြိုင်ပွဲကနေ မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမားတွေ များများထွက်ပေါ်ပြီး နိုင်ငံအားကစားလောက မြင့်မားရေးအတွက် အထောက်အကူပြုနိုင်တဲ့ အားကစားသမားကောင်း ဖြစ်လာလိမ့်မယ်လို့ မျှော်လင့်မိပါတယ်။

မဝင်းယမုံ မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးပြိုင်ပွဲဝင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကိုယ်စားပြု

မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံး အားကစားနည်းကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကတည်းက စတင်လေ့ကျင့်ခဲ့တာဖြစ်ပါ တယ်။ တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်အဆင့် အားကစား ပြိုင်ပွဲတွေမှာတော့ နှစ်တိုင်းပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ဖြစ်ခဲ့ ပါတယ်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်ဖလား ပြိုင်ပွဲတွေလည်း ဝင်ပြိုင်ပါတယ်။ နှစ်တိုင်းနီးပါး မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးပြိုင်ပွဲမှာ ဒုတိယရပါတယ်။ အခု ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစား ပြိုင်ပွဲမှာ အမျိုးသား အမျိုးသမီး လေးပေါက်တန်း ပြိုင်ပွဲမှာ ဝင်ပြိုင်နေတာပါ။ ကျွန်မတို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အနေနဲ့ ဒီနှစ်မှာအောင်မြင်မှုရရှိဖို့ နှစ်လလောက် ပြင်းပြင်းထန်ထန်လေ့ကျင့်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးအားကစားက ကြည့်ရင်တော့ လွယ်ပြီး ကျွမ်းကျွမ်းကျင်ကျင်ခတ်တတ်ဖို့ ခက်ပေမယ့် ရိုးရာကိုထိန်းသိမ်းတဲ့အနေနဲ့ လေ့ကျင့် သင်ယူဖြစ်တာဖြစ်ပါတယ်။

❖ ASEAN Cup မှ အုပ်စု(A)တွင် ထိုင်းအသင်းနှင့် စင်ကာပူအသင်းက နှစ်ပွဲကစား ခြောက်မှတ်စီ၊ မလေးရှားအသင်းက သုံးပွဲကစား လေးမှတ်၊ ကမ္ဘော ဒီးယားအသင်းက နှစ်ပွဲကစား တစ်မှတ်ရရှိထားကာ တီမောအသင်းမှာမူ သုံးပွဲစလုံးရှုံးပြီး အမှတ်မရသေးပေ။ အုပ်စု(B) တတိယနေ့အပြီးတွင် ဗီယက်နမ်အသင်းက နှစ်ပွဲကစား ခြောက်မှတ်၊ အင်ဒိုနီးရှားအသင်းက

သုံးပွဲကစား လေးမှတ်၊ ဖိလစ်ပိုင်အသင်းက နှစ်ပွဲကစား နှစ်မှတ်၊ လာအို အသင်းက သုံးပွဲကစား နှစ်မှတ်၊ မြန်မာအသင်းက နှစ်ပွဲကစား တစ်မှတ် ရရှိထားသည်။ မြန်မာအသင်းသည် နောက်တစ်ဆင့်တက်ရေး မျှော်လင့်ချက်နှင့် အုပ်စုအောက်ဆုံးနေရာမှ ရုန်းထွက်နိုင်ရန် လာအိုနှင့်ပွဲတွင် မဖြစ်မနေ အနိုင်ကစားရန်လိုအပ်နေသည်။ လာအိုအသင်းသည် အဖွင့်ပွဲတွင်

ဗီယက်နမ်ကို ရှုံးနိမ့်သော်လည်း အင်ဒိုနီးရှားနှင့် ဖိလစ်ပိုင်ကို နှစ်ပွဲဆက် သရေကစားထားခြင်းဖြစ်သည်။ နှစ်ပွဲဆက် အနိုင်ရထားသည့် ထိုင်း၊ စင်ကာပူနှင့် ဗီယက်နမ်အသင်းတို့မှာ နိုင်ပွဲထပ်မံရယူနိုင်ပါက နောက်ဆုံးပွဲ မတိုင်မီ ဆီမီးဖိုင်နယ် တက်ရောက်ခွင့်ရမည်ဖြစ်သည်။
သတင်း - ကိုညီလေး
ဓာတ်ပုံ - သော်ကြီး

သနပ်ပင်မြို့၌ စာကြည့်တိုက်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ကျင်းပ

ပဲခူး ဒီဇင်ဘာ ၁၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သနပ်ပင်မြို့ အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ စာကြည့်တိုက်များဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးမျိုးဆွေဝင်း တက်ရောက်ချီးမြှင့်သည်။

ဦးစွာ သနပ်ပင်မြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း၌ စာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး အခမ်းအနားကို တိုင်းဒေသ ကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန် ရှိသူတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ကြသည်။

ထို့နောက် စာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး အခမ်းအနားကို သီရိဇေယျာခန်းမ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက “ပညာဘဏ်တိုက် စာကြည့်တိုက်သို့သွားကြစို့” သီချင်းဖြင့် သီဆို ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြသည်။

ယင်းနောက်ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးစာကြည့်တိုက် များကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ နာယက တိုင်းဒေသကြီး



ဝန်ကြီးချုပ်က စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော်များကို အခြေခံပညာကျောင်းများ၌ အခြေပြုပြီး စာအုပ် အလေ့အကျင့်များ ဖြစ်လာစေရန်၊ စာဖတ်ခြင်းကို စာပေ၌ နှစ်သက်မှု၊ လျော်ကာ စာဖတ်သည့်လေ့၊ စာကြည့်တိုက်များသို့ ဝင်/ထွက် သွားလာသည့် အလေ့အကျင့်များ ဖြစ်လာစေရန်၊ စာဖတ်ခြင်းကို တန်ဖိုးထားကာ ဉာဏ်ပညာ အတွေးအခေါ်မြှင့်မား

ရေး၊ ဗဟုသုတပြည့်စုံကြွယ်ဝရေးအတွက် စာတတ် သူတိုင်း စာဖတ်ကြရန်၊ ပညာဗဟုသုတပြည့်စုံ၍ အနာဂတ်တွင် တိုင်းပြည်အတွက် ဦးဆောင်ဦးရွက် ပြုနိုင်သူများဖြစ်လာစေရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပပေးရ ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က သနပ်ပင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများ အတွက် သုတ/ရသ စာအုပ်စာစောင်များကိုလည်း ကောင်း၊ ဝေါမြို့နယ် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး အခမ်း အနား၌ အသိပညာဗဟုသုတများရရှိစေရေး ဟောပြောပေးမည့် စာရေးဆရာမကြီးနှင့် စာအုပ် အလှူရှင်များအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းများကိုလည်း ကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယင်းနောက် အခြေခံပညာအထက်တန်းအဆင့် ပထမဆုရရှိသော ပြိုင်ပွဲဝင်ကျောင်းသူတစ်ဦးက စာဖတ်ခြင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးများနှင့် ပတ်သက်၍ ကျပန်းစကားပြောခြင်း သရုပ်ပြဖျော်ဖြေတင်ဆက် ခဲ့ရာ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများက သီဆို၊ ကပြဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ခဲ့ကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အား ဂုဏ်ပြုငွေများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ကြို့ကုန်း၌ ငါး/ပုစွန်ရေထွက်ပစ္စည်းများ ပြုပြင်ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် အရည်အသွေး ထိန်းသိမ်းခြင်းဆိုင်ရာ သင်တန်းဖွင့်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာနအောက်ရှိ ငါးလုပ်ငန်းသင်တန်းကျောင်းများတွင် ငါးလုပ်ငန်း ဆိုင်ရာအသိပညာပေးသင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးလျက်ရှိရာ ငါး/ပုစွန် ရေထွက်ပစ္စည်းများ ပြုပြင်ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် အရည်အသွေး ထိန်းသိမ်းခြင်းဆိုင်ရာသင်တန်းကို ယနေ့တွင် အင်းစိန်မြို့နယ် အနောက် ကြို့ကုန်းရှိ ငါးလုပ်ငန်းသင်တန်းကျောင်း(ကြို့ကုန်း)၌ ဖွင့်လှစ်သည်။

အဆိုပါသင်တန်းတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ဒုတိယတိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးတင့်လွင်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံငါးလုပ်ငန်း အဖွဲ့ချုပ် အတွင်းရေးမှူး ဦးကြီးငွေတို့က အမှာစကားပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ငါးလုပ်ငန်းသင်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ကြီး (ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး)ဦးဝင်းကိုကိုက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက် များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

သင်တန်းတွင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ဌာနတွင်းဝန်ထမ်း သင်တန်း သား ၁၃ ဦးနှင့် Global Earth Agro and Aqua Industry Public Co., Ltd.၊ May Yu Marine Products Co., Ltd. နှင့် Shan International Co., Ltd. တို့မှ သင်တန်းသား ၁၈ ဦး စုစုပေါင်း သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၃၁ ဦး တက်ရောက်ပြီး သင်တန်းကာလမှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်မှ ၁၈ ရက်အထိ သုံးရက်ကြာ ဖွင့်လှစ်ပို့ချမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ကျော့ဖုံးမှ ရမှတ် ၃၄ မှတ်ရရှိထားပြီး တစ်ပွဲ လျော့အနေအထားမှာ ရှိနေတဲ့ လီဗာပူးအသင်းဟာ ရမှတ် ၃၆ မှတ် နဲ့ ဇယားထိပ်ဆုံးမှာ ဆက်လက် ဦးဆောင်နေတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့ ဘရန့်ဖိုးဒ် အသင်းတို့ပွဲစဉ်မှာ ချယ်လ်ဆီး အသင်းက ပွဲကစားချိန် ၄၃ မိနစ် မှာ ကူကူရယ်လာ၊ မိနစ် ၈၀ မှာ ဂျက်ဆင်တို့က သွင်းယူပေးခဲ့ပြီး ဘရန့်ဖိုးဒ်အသင်းအတွက်ချေပဂိုး တစ်ဂိုးကို မိနစ် ၉၀ မှာ အမ်ဘူမိုက သွင်းယူပေးခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့တဲ့ အခြားသော ပွဲစဉ်တွေမှာတော့ ခရစ္စတယ် ပဲလေ့စ်အသင်းက ဘရီဂျိတ် အသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုး၊ စပါး အသင်းကဆောက်သစ်တန်အသင်း ကို ငါးဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ငွေကြယ်

မိတ္ထီလာမြို့ရှိ တပ်မတော်ဆေးရုံ၌ ဆေးကုသမှုခံယူနေသူများကို သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မိတ္ထီလာမြို့ရှိ နယ်မြေခံတပ်မတော်ဆေးရုံ၌ တက်ရောက် ဆေးကုသမှုခံယူလျက်ရှိသော အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုဝင်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူ များအား ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အလယ်ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်ကိုထိုက်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက်ကြည့်ရှု၍ တစ်ဦးချင်း၏ ရောဂါ ဖြစ်ပွားမှု၊ ဆေးဝါးကုသပေးထားမှုနှင့် ကျန်းမာရေးတိုးတက်ကောင်းမွန်မှု အခြေ အနေများကို ရင်းရင်းနှီးနှီး မေးမြန်းအားပေး စကားပြောကြားပြီး ဆေးရုံတက်ရောက်လူနာ များအတွက် အာဟာရဖြည့် စားသောက်ဖွယ် ရာများ ပေးအပ်သည်။



ထို့နောက် တိုင်းမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေး ဆေးရုံအတွင်း လိုက်လံကြည့်ရှုပြီး လိုအပ် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဟင်္သာတတက္ကသိုလ်၌ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ် ဘာသာရပ်အလိုက် အမျိုးသား အမျိုးသမီး အားကစားပြိုင်ပွဲများ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

ဟင်္သာတ ဒီဇင်ဘာ ၁၆



တက္ကသိုလ် အားကစားခန်းမ၌ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီး ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ် ဘာသာရပ်

အလိုက် အမျိုးသား အမျိုးသမီး ပိုက်ကျော်ခြင်း၊ ကြက်တောင်ရိုက်၊ ဘော်လီဘောနှင့် ပြေးခုန်ပစ် ပြိုင်ပွဲဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ကျင်းပသည်။

တက်ရောက် အခမ်းအနားသို့ ဟင်္သာတ တက္ကသိုလ် အားကစားနှင့် ကာယ ပညာဆိုင်ရာဗဟိုဌာန ဒုတိယ ပါမောက္ခချုပ်ဒေါက်တာအေးလွင်၊ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ ချိုကြည်သန်း၊ သင်ကြားရေးဌာန အသီးသီးမှ ပါမောက္ခ/ဌာနမှူးများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ဘာသာရပ်

အသီးသီးမှ ကိုယ်စားပြုပြိုင်ပွဲဝင် အသင်းများမှ အသင်းသား အသင်းသူ စုစုပေါင်း အင်အား ၁၇၀ ခန့် တက်ရောက်သည်။ အဆိုပါ ဟင်္သာတတက္ကသိုလ် ဘာသာရပ်အလိုက် အမျိုးသား အမျိုးသမီး ပိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲ ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်မှ ၁၈ ရက် အထိလည်းကောင်း၊ ကြက်တောင် ရိုက်ပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက်မှ ၂၆ ရက်အထိ လည်းကောင်း၊ ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲကို ၂၀၂၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂ ရက်မှ ၈ ရက်အထိ လည်းကောင်း၊ ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲ ကို ဇန်နဝါရီ ၂၂ ရက်မှ ၂၃ ရက် အထိလည်းကောင်း ကျင်းပမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ဖယ်ခုံမြို့နယ်အတွင်း ပြန်လည်နေရာချထားရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ကလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၆

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ဖယ်ခုံ မြို့နယ်အတွင်း အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်း သူများကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများ နေရပ်စွန့်ခွာ တိမ်းရှောင်လျက်ရှိရာမှ ယခုအချိန်အခါတွင် နယ်မြေတည်ငြိမ် အေးချမ်းသွားပြီဖြစ်သည်။ ယခုအခါ ပြည်သူ ၁၂၀၂ ဦး လာရောက်နေထိုင်ရေး စာရင်းပေးသွင်း

ထားခဲ့ပြီး နေအိမ် ၂၂၃ လုံး သန့်ရှင်းရေး ဝင်ရောက်ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေ များ၊ ဒေသခံပြည်သူလူထုနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းများ ပြန်လည်နေထိုင်ရေး အခြေအနေများကို ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကလေးခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ပြည်နယ်၊ ခရိုင်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ကွင်းဆင်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။

ထိုသို့ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုရာတွင် ကလေးခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးမြင့်နှင့် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယ ရဲမှူးကြီးခင်နိုင်၊ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်(၂) ဦးခင်မောင်လေး၊ ခရိုင် လမ်းဦးစီးဌာန အင်ဂျင်နီယာမှူး ဒေါ်စော စန္ဒာသိန်း၊ ခေတ္တခရိုင်လျှပ်စစ်အင်ဂျင် နီယာမှူး ဦးငြိမ်းချမ်းနှင့် ပြည်နယ် ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာန

ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးမောင်မောင်ဝင်းတို့က ဖယ်ခုံမြို့ပေါ်တွင် ပြန်လည်ဝင်ရောက် လာသော ဒေသခံပြည်သူများအား ပြန်လည်နေရာချထားနိုင်ရေး၊ ဌာန ဆိုင်ရာရုံး ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရန်အတွက် ဆောင်ရွက်နေကြသော ဌာနဆိုင်ရာများ နှင့်တွေ့ဆုံပြီး ရုံးဝန်ထမ်းများ ပြန်လည် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရေး၊ မြို့သန့်ရှင်းရေး၊ လျှပ်စစ်မီးနှင့် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများနှင့်

ပတ်သက်၍ လိုအပ်သည်များဆွေးနွေး မှာကြားသည်။

ထို့နောက် ဒေသခံပြည်သူများ အတွက် သောက်သုံးရေ အမြန်ဆုံး ပြန်လည်ပေးဝေနိုင်ရေးအတွက် ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးခြင်း၊ လျှပ်စစ်မီး ပြန်လည်ရရှိ စေရေးအတွက် မြို့နယ်လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာရုံးနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ယခုနှစ်တွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏စီးပွားရေး တိုးတက်လာ

ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆
 ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးသည် ယခုနှစ်တွင် တိုးတက်လာခဲ့ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။
 အထည်ချုပ်မဟုတ်သော ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများ တိုးတက်လာမှုနှင့် အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းများ တဖြည်းဖြည်း ပြန်လည်ဦးမော့လာမှုကြောင့် ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံ၏စီးပွားရေးတိုးတက်မှုနှုန်းသည် ခြောက်ရာခိုင်နှုန်းကျော်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း စီးပွားရေးနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးအဖွဲ့ဖွဲ့စည်းရေးကော်မရှင်က ပြောကြားသည်။
 ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးသည် တိုးတက်သည့်အခြေအနေသို့ ရောက်ရှိနေကြောင်း နိုဝင်ဘာလနှောင်းပိုင်းတွင် ပြုလုပ်သည့် ၂၀၂၅ ခုနှစ်ဆိုင်ရာ ဘတ်ဂျက်ဥပဒေဆွေးနွေးပွဲတွင် ၎င်းက ပြောကြားသည်။

၂၀၂၅ ခုနှစ်အတွင်း ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ စီးပွားရေးသည် တိုးတက်မှုနှုန်း ၆ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်း ရောက်ရှိရန် မျှော်မှန်းထားပြီး ပြည်တွင်းအသားတင် ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၁ ဒသမ ၃၉ ဘီလီယံအထိ တိုးမြှင့်လာမည်ဟု မျှော်မှန်းထားကြောင်း ၎င်းကထပ်လောင်းပြောကြားသည်။
 နိုင်ငံသားတစ်ဦးချင်းစီ၏ ပြည်တွင်းအသားတင် ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုးသည် လာမည့်နှစ်တွင် ၂၉၂၄ ဒေါ်လာအထိရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။
 ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးသည် အထည်ချုပ် ဖိနပ်နှင့် ခရီးသွားကုန်ပစ္စည်းများ တင်ပို့မှု၊ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ခြံမြေ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းတို့အပေါ်တွင် အခြေခံထားသည်။
 အထည်ချုပ်နှင့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ



သည် ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် ၈ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်း ခရီးသွား ရာခိုင်နှုန်းနှင့် စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍတွင် ၁ ဒသမ ၁ လုပ်ငန်း၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ ရာခိုင်နှုန်းအသီးသီးမြှင့်တက်လာမည်ဟုခန့်မှန်းထား ကုန်သွယ်မှုနှင့် အိမ်ခြံမြေကဏ္ဍတွင် ၅ ဒသမ ၆ သည်။ ကိုးကား - ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ



အိန္ဒိယနိုင်ငံတောင်ပိုင်း တမိနာဒူးလ်ပြည်နယ်၌ ဆေးရုံမီးလောင်မှုဖြစ်ပွား၊ ခုနစ်ဦးသေဆုံး

နယူးဒေလီ ဒီဇင်ဘာ ၁၆
 အိန္ဒိယနိုင်ငံတောင်ပိုင်း တမိနာဒူးလ်ပြည်နယ်ရှိ ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံ တစ်ခုတွင် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သဖြင့် ခုနစ်ဦးသေဆုံးကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ယနေ့ပြောကြားသည်။
 တမိနာဒူးလ်ပြည်နယ် မြို့တော်ချန်နိုင်းအနောက်ဘက် ကီလိုမီတာ ၄၃၀ အကွာ ဒင်ဒီဂယ်ဒေသ ထရစ်ချီလမ်းရှိ အရိုးဆေးရုံ၏ လေးထပ်မြောက် အဆောက်အအုံတွင် ပိုင်ယာဂျော့ခံ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။
 မီးလောင်နေစဉ်အတွင်း ဆေးရုံရှိ ဓာတ်လှေကား၌ ပိတ်မိနေသူ ခြောက်ဦးကို ကယ်ဆယ်နိုင်ခဲ့သည်ဟု တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။ ၎င်းပိတ်မိနေသူများတွင် အသက်ရှူကျပ်သည့် လက္ခဏာများကို တွေ့ရှိခဲ့သော်လည်း ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့ပြီး ကျန်းမာရေးအခြေအနေ ပြန်လည်ကောင်းလာခဲ့သည်။ ယင်းမီးလောင်မှုကို အချိန်အတော်ကြာ ငြိမ်းသတ်ခဲ့ရကြောင်း မီးသတ်တပ်ဖွဲ့က ပြောကြားသည်။
 ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ

အီဂျစ်နိုင်ငံတွင် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်လှစ်

ကိုင်ရို ဒီဇင်ဘာ ၁၆
 အီဂျစ်နိုင်ငံတွင် ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲစွမ်းအင်သုံးစွဲမှု မြှင့်တင်သည့်အနေဖြင့် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံတစ်ရုံကို နိုင်ငံတော်ပိုင်း အက်ဝမ်ဒေသတွင် ဝန်ကြီးချုပ် မူစတာဖာ မတ်ဗော်လီက ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း ယနေ့ဆင်ဟွာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။
 ၎င်းစက်ရုံ ဖွင့်လှစ်ခြင်းသည် နိုင်ငံ၏ ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲစွမ်းအင်အသုံးပြုမှု မြှင့်တင်ခြင်းဆိုင်ရာ အရေးကြီးသည့် ခြေလှမ်း



ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံ၏ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် စီးပွားရေးစဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။ ယခုကဲ့သို့ လျှပ်စစ်

ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ခြင်းဖြင့် အာရပ်နိုင်ငံများနှင့် ပြည်ပနိုင်ငံများအား အီဂျစ်နိုင်ငံတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် အခွင့်အရေးတစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။
 တန် ၇၆၀ အထိ လျှော့ချနိုင်ယင်းစက်ရုံသည် အိမ်ခြေ ၂၅၆၀၀၀ ကို လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးမည်ဖြစ်ပြီး တစ်နှစ်လျှင် ကာဗွန်ထုတ်လွှတ်မှုကို တန် ၇၆၀ အထိ လျှော့ချနိုင်မည်ဟု သိရသည်။
 ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ

ဂါဇာကမ်းမြောင်းဒေသ၌ ပါလက်စတိုင်းဒေသခံ ၄၅၀၀၀ ကျော် သေဆုံး

ဂျေရုဆလင် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
 ဂါဇာကမ်းမြောင်းဒေသ၌ အစွဲအမူးတပ်ဖွဲ့များ၏တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် လက်ရှိအချိန်အထိ ပါလက်စတိုင်းဒေသခံ ၄၅၀၀၀ကျော်သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ဂါဇာဒေသရှိ ကျန်းမာရေးတာဝန်ရှိသူများက ယနေ့ပြောကြားသည်။
 ပြီးခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း အစွဲအမူးတပ်ဖွဲ့၏တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ၅၂ ဦးသေဆုံးပြီး ၂၀၃

ဦး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သဖြင့် သေဆုံးသူ ၄၅၀၂၈ ဦးနှင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူ ၁၀၆၉၆၂ ဦးအထိ ရှိလာကြောင်း သိရသည်။
 လက်ရှိအချိန်တွင် အပျက်အစီးများအကြားတွင် သေဆုံးသူနှင့်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများ ထပ်မံရှိနိုင်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် အစွဲအမူးလေယာဉ်များက ဂါဇာဒေသမြောက်

ပိုင်း ဗိတ်လာဟီယာရှိ အိမ်တစ်လုံးကို လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ ငါးဦးသေဆုံးပြီး အများအပြား ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထို့ပြင် ဂါဇာဒေသ အလယ်ပိုင်းရှိ နျူဆာရတ်ဒုက္ခသည်စခန်းအား အစွဲအမူးတပ်ဖွဲ့က လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ သုံးဦးသေဆုံးပြီး အများအပြား ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ

အစ္စလာမာဘတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၆

ပါကစ္စတန်အစိုးရသည် နိုင်ငံအတွင်း ပိုလီယိုရောဂါကင်းစင်ရန်အတွက် ပိုလီယိုရောဂါတိုက်ဖျက်ရေး လှုပ်ရှားမှုကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ်ရုံးက ပြောကြားသည်။
 ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ နိုင်ငံအတွင်းရှိ ကလေးများကို ပိုလီယိုရောဂါကာကွယ်ဆေး တိုက်ကျွေးမည်ဟု သိရသည်။
 လက်ရှိအချိန်တွင် နိုင်ငံအတွင်း ပိုလီယိုရောဂါဖြစ်ပွားသူ ၆၃ ဦးအထိ ရှိခဲ့သည်။ ၎င်းအစီအစဉ်အရ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်း ၄၀၀၀၀၀ ကျော်သည် ခရိုင် ၁၄၃ ခုရှိ ကလေး ၄၄ သန်းကျော်အား ပိုလီယိုရောဂါကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးမည်ဖြစ်သည်။
 ပိုလီယိုရောဂါ ကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးမှုသည် ကလေးများအား ရောဂါမှ ကာကွယ်ရေးအတွက် အရေးကြီးသည့် လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်ကြောင်းနှင့် နိုင်ငံ

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၌ ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေး



အတွင်း ပိုလီယိုရောဂါပျောက်အောင် ဆောင်ရွက်မည်ဟု ဝန်ကြီးချုပ် ရှာဘတ်ရှာရိဒ်ကပြောကြားသည်။ ကလေးတိုင်း ပိုလီယိုရောဂါ ကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးမှု ခံယူရန်အတွက် မိဘများတွင်တာဝန်ရှိကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ်က ထပ်လောင်းပြောကြားသည်။ ကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးခြင်းဖြင့် ကလေးများ၏ အနာဂတ်ဘဝ သာယာမည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံကို အလုပ်အကျွေး ပြုနိုင်သည့် ပညာတတ်များ အများအပြား ပေါ်ထွက်လာမည်ဟု ဝန်ကြီးချုပ်က ပြောကြားသည်။
 ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ဆာမန်ဂန်ပြည်နယ်တွင် ကျောက်မီးသွေးမိုင်းပြိုကျ

ကဘူးလ် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
 အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ဆာမန်ဂန်ပြည်နယ်တွင် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က ကျောက်မီးသွေးမိုင်းတစ်ခုပြိုကျခဲ့ရာ လက်ရှိအချိန်တွင် မိုင်းလုပ်သား ၃၅ ဦး မိုင်းတွင်းထဲတွင် ပိတ်မိနေကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။
 ဆေးဝန်ထမ်းများနှင့်ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်သားများအား အခင်းဖြစ်ဒေသသို့ စေလွှတ်ထားကြောင်း ဆေးဘက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူ ဆာယီအူဆန်ဟာမီဒီက ပြောကြားသည်။ မိုင်းလုပ်သားများ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေစဉ် မိုင်းပြိုကျမှုဖြစ်ပွားပြီး အပျက်အစီးများကြားတွင် မိုင်းလုပ်သားများ ပိတ်မိခဲ့ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။
 အခင်းဖြစ်ဒေသရှိ ကျေးရွာသားများ၊ ဒေသဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များကလည်း ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။
 အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံတွင် မိုင်းတွင်းပြိုကျမှုများ မကြာခဏဖြစ်ပွားလေ့ရှိရာ မိုင်းလုပ်သားများ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအတွက် တာဝန်ရှိသူများက အထူးကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
 ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ

ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်၌ ဆောင်းသီးနှံ စားတော်ပဲစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်း

မကွေး ဒီဇင်ဘာ ၁၆
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်အတွင်းရှိ တောင်သူများသည် သီးနှံမျိုးစုံ စိုက်ပျိုးလျက်ရှိရာ (ကျွန်း) စားတော်ပဲကိုလည်း တစ်ပိုင်တစ်နိုင် စိုက်ပျိုးလျက်ရှိကြောင်း၊ ယခင်နှစ်က စားတော်ပဲစိုက်ဧက ၁၀၀၀ ခန့် စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင် ဧက ၁၅၀၀ ခန့် ထိ တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
(ကျွန်း)စားတော်ပဲသီးနှံကို နိုဝင်ဘာလ ပထမပတ်တွင် စတင်စိုက်ပျိုးပြီး ဖေဖော်ဝါရီလ စတင်ထွက်ပတ်တွင် ရိတ်သိမ်းရကြောင်း၊ စားတော်ပဲဧရာဝတီမြစ်ရိုးတစ်လျှောက်ရှိ ကိုင်းကျွန်းမြေများတွင် သီးနှံစိုက်ပျိုးကြ



ပြီး သီးနှံပဲစိုက်ပျိုးမှုလည်းရှိကြောင်း၊ မျိုးအနေဖြင့် စားတော်ပဲတစ်ဧကလျှင် မျိုးစေ့ နှစ်တင်းကျော်ခန့် ကုန်ကျပြီး ကြပ်ကနစ်ဖြင့်စိုက်ပျိုးသည်။ စားတော်ပဲသီးနှံသည် ရေလိုအပ်သော သီးနှံဖြစ်၍ အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်ရန် မြေအောက်ရေအပြင် ရေသွင်း

လျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ ဈေးနှုန်းဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့၍ ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀၀ ခန့် အမြတ်ရရှိကြောင်း သိရသည်။
ဒီဇင်ဘာလ ဒုတိယပတ်၌ စားတော်ပဲတစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဈေးကွက်အနေဖြင့် ဒေသတွင်းအပြင် မကွေးမြို့ပေါ်ရှိ သီးနှံပွဲရုံများမှတစ်ဆင့် မန္တလေးမြို့သို့ တင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း၊ ယခုအချိန်တွင် စားတော်ပဲစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပြီး ပြည်တွင်းသုံးစွဲမှုများပြီး ဈေးကွက်ခိုင်မာမှုရှိသောကြောင့် တောင်သူများအနေဖြင့် နှစ်စဉ်မပြတ် စိုက်ပျိုးကြောင်း သိရသည်။



ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်၌ ဆီထွက်သီးနှံ (ဆောင်း)မြေပဲများ စတင်စိုက်ပျိုး

မကွေး ဒီဇင်ဘာ ၁၆
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်ရှိ ရွာသစ်၊ ကိုးတောင်၊ ချင်းတောင်၊ အောက်ဆိပ်၊ မြင်ကဝ၊ ကမ္ဘာကြီးအုပ်စုအတွင်းရှိ ကျေးရွာများ၌ ဧရာဝတီမြစ်ရိုးတစ်လျှောက်မှ ကိုင်းကျွန်းမြေများတွင် ဆောင်းမြေပဲကို စိုက်ဧက ၁၀၀၀ ခန့် စိုက်ပျိုးထားရှိကြောင်း သိရသည်။
မြေပဲသီးနှံကို ဒီဇင်ဘာလဆန်းမှ စတင်စိုက်ပျိုးပြီး မတ်လတွင် တူးဖော်ရိတ်သိမ်းရကြောင်း၊ မျိုးမှာ မြေပဲလုံးဆန်(ဖြူ) S1 အတောင့်သေးမျိုးကို သီးနှံပဲအဖြစ် စိုက်ပျိုး၍ မြေပဲမျိုး တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ ဖြင့် ဝယ်ယူစိုက်ပျိုးရပြီး တစ်ဧကလျှင် မျိုးစေ့နှစ်တင်းခန့် စိုက်ပျိုးရကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင် မျိုး၊ သွင်းအားစု၊ အလုပ်သမားအပါအဝင် မြေပဲတစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းခန့် ကုန်ကျကြောင်း၊ ယခင်နှစ်က မြေပဲတစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ် ခုနစ်သိန်းခန့် ကုန်ကျပြီး အထွက်နှုန်းမှာ တင်း ၄၀ မှ ၅၅ တင်းအထိ ထွက်ရှိကြောင်း၊ ယခင်နှစ်က မြေပဲတောင့်(အခြောက်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀၀-၃၂၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ပြီး ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းခန့် အမြတ်ရရှိကြောင်း၊ ဈေးကွက်အနေဖြင့် ဒေသတွင်း ဆီစက်လုပ်ငန်းများအပြင် ချောက်မြို့ပေါ်ရှိ သီးနှံပွဲရုံများသို့ တင်ပို့ရောင်းချကြောင်း၊ ဒီဇင်ဘာလ ဒုတိယပတ် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်သည့် ဈေးနှုန်းများမှာ မြေပဲတောင့်(အခြောက်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၄၂၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိပြီး တောင်သူများအနေဖြင့် ဆီထွက်သီးနှံမြေပဲကို မိသားစုစားသုံးဆီဖူလုံမှုရရှိသည့်အပြင် အကျိုးအမြတ်ရရှိခြင်းကြောင့် နှစ်စဉ်တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပခုက္ကူမြို့နယ်၌ ဆေးရွက်ကြီးစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်း

ပခုက္ကူ ဒီဇင်ဘာ ၁၆
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူမြို့နယ် ကုက္ကိုလှ၊ ကျွန်းညိုကြီး၊ မြင်းကျွန်း၊ ကျွန်းညို၊ သံပုရာပင်ကုန်း၊ ဝှိုက်ပင်ကုန်း၊ တင်းဂါတ်ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းမှ ကျေးရွာများတွင် ဧရာဝတီမြစ်ရိုးတစ်လျှောက်မှ ကိုင်းကျွန်းမြေများတွင် အစေ့ထုတ်ပြောင်း (CP)၊ ငရုတ်၊ ပဲမျိုးစုံနှင့် ကုန်စိမ်းသီးနှံမျိုးစုံကို စိုက်ဧက

၄၀၀ ခန့် စိုက်ပျိုးထားရှိကြောင်း သိရသည်။
ဆေးရွက်ကြီးကို အောက်တိုဘာလတွင် စတင်စိုက်ပျိုးပြီး မတ်လတွင် ခူးဆွတ်ရိတ်သိမ်းကြကြောင်း၊ မျိုးမှာ ဗမာဆေးရွက်ကြီးမျိုးကို အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြပြီး ယခင်နှစ်က ထွက်ရှိသော မျိုးစေ့ကို ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးခြင်းအပြင် ပျိုးပင်ကို ဝယ်ယူ၍လည်း စိုက်ပျိုးကြောင်း၊ မျိုးစေ့တစ်ပြည်လျှင် ငွေကျပ်



၂၀၀၀ ခန့်နှင့် ပျိုးပင်တစ်ပင်ကို ငွေကျပ် ၂၀ နှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူစိုက်ပျိုးရကြောင်း၊ ဆေးရွက်ကြီးကို သဲနန်းမြေအမျိုးအစားတွင် စိုက်ပျိုးကြပြီး မြေအောက်ရေအပြင် ရေလိုအပ်ပါက ရေသွင်းစိုက်ပျိုးကြောင်း၊ ပျိုးထောင်ပြီး ၄၅ ရက်အကြာတွင် မြေပေါ်သို့ချ၍ စိုက်ပျိုးကြပြီး တစ်ဧကလျှင် ဆေးရွက်ကြီးပျိုးပင် ၇၀၀၀ ခန့်စိုက်ပျိုးနိုင်ကြောင်း၊ ယခင်နှစ်က တစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ် သိန်း ၃၀ ခန့် ကုန်ကျပြီး အထွက်နှုန်းအနေဖြင့် တစ်ဧကလျှင် ပိဿာ ၁၁၀၀ ခန့် ထွက်ရှိပြီး တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၉၀၀ - ၁၀၀၀ ဈေးနှုန်းများဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ကာ ငွေကျပ် သိန်း ၆၀ ခန့် အမြတ်ရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင် မျိုး၊ သွင်းအားစု၊ အလုပ်သမားနှင့် စက်သုံးဆီဝယ်ယူခရီးနှုန်းကြီးမြင့်ခြင်းတို့ကြောင့် ငွေကျပ် ၃၅ သိန်းခန့် ကုန်ကျစရိတ်ရှိကြောင်း၊ ယခုအချိန်တွင် ဆေးရွက်ကြီးအပင်များ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပြီး ယခင်နှစ်ကဲ့သို့ ဈေးနှုန်းကောင်းမွန်ပါက တောင်သူများ အကျိုးအမြတ်ပိုမိုရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဆေးရွက်ကြီးစိုက်တောင်သူတစ်ဦးထံမှ သိရသည်။

သတင်းရင်းမြစ် - စီးပွား / ကူးသန်း

၁၆-၁၂-၂၀၂၄ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါးဈေးနှုန်းများ

စဉ်	မြို့အမည်	ဆန်(တစ်ပြည်)			ဆီ(တစ်ပိဿာ)		စားဖိုဆောင်သုံး (တစ်ပိဿာ)										အသား၊ ငါး(တစ်ပိဿာ)						
		ဧည့်မထ	ငစိန်	ပေါ်ဆန်း	ပဲဆီ	စားအုန်းဆီ	ငရုတ်ခြောက်	ကြက်သွန်နီ	ကြက်သွန်ဖြူ(ရမ်းစ)	ကြက်သွန်ဖြူ(ကြက်)	နနင်းတက်	ချင်း	ဆား	မြေပဲ	ကုလားပဲခါ	မန်ကျည်းသီး	အာလူး	သကြား	ကြက်	ဝက်	အမဲ	ဆိတ်	ငါးမြစ်ချင်း
၁	မြစ်ကြီးနား	၃၆၀၀		၉၅၀၀	၂၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	၂၄၀၀၀	၇၀၀၀	၂၃၀၀၀	၂၇၀၀၀	၁၁၀၀၀	၁၂၀၀၀	၃၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၀၀၀၀	၄၀၀၀၀	၄၀၀၀၀	၂၈၀၀၀	၃၅၀၀၀	၂၆၀၀၀
၂	ကျိုင်းတုံ	၅၅၀၀		၈၀၀၀	၂၂၀၀၀	-	၁၉၀၀၀	၅၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၉၀၀၀	၁၄၀၀၀	၆၅၀၀	၂၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၀၀၀၀	၉၀၀၀	၆၀၀၀	၇၀၀၀	၁၉၀၀၀	၃၃၀၀၀	၃၀၀၀၀		၁၆၀၀၀
၃	တောင်ကြီး	၃၆၀၀	၃၄၀၀	၇၃၀၀	၂၀၀၀၀	၈၂၃၀	၁၇၅၀၀	၅၀၀၀	၁၇၅၀၀	၁၃၀၀၀	၇၀၀၀	၇၀၀၀	၁၀၀၀	၁၁၀၀၀	၈၅၀၀	၅၅၀၀	၉၀၀၀	၅၅၀၀	၂၀၀၀၀	၃၀၀၀၀	၂၃၅၀၀	၃၀၀၀၀	၂၀၀၀၀
၄	လွိုင်ကော်	၄၅၀၀		၈၀၀၀	၂၀၀၀၀	၈၃၀၀	၁၆၀၀၀	၄၅၀၀	၁၄၀၀၀	၁၈၀၀၀		၄၀၀၀	၁၀၀၀	၁၁၀၀၀	၇၀၀၀	၄၀၀၀	၇၀၀၀	၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၅၀၀၀	၂၄၀၀၀	၃၅၀၀၀	၁၈၀၀၀
၅	ဘားအံ	၃၈၀၀		၆၅၀၀	၂၀၀၀၀	၈၀၃၀	၁၇၀၀၀	၄၅၀၀	၁၇၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၀၀၀၀	၇၀၀၀	၁၅၀၀	၁၀၀၀၀	၇၅၀၀	၁၀၀၀၀	၇၅၀၀	၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၁၀၀၀
၆	မော်လမြိုင်	၃၂၀၀		၅၁၀၀	၁၈၀၀၀	၈၁၃၅	၁၈၀၀၀	၄၅၀၀	၂၀၀၀၀	၂၃၀၀၀	၁၅၀၀၀	၈၀၀၀	၁၂၀၀	၁၂၀၀၀	၈၀၀၀	၁၆၀၀၀	၈၀၀၀	၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၈၀၀၀	၃၃၀၀၀	၁၂၀၀၀
၇	ထားဝယ်	၃၇၀၀		၆၆၀၀	၂၀၀၀၀	၈၄၅၀	၁၉၀၀၀	၅၀၀၀	၁၉၀၀၀	၂၀၀၀၀		၁၂၀၀၀	၆၀၀	၁၁၀၀၀	၈၅၀၀	၈၅၀၀	၈၀၀၀	၅၅၀၀	၂၃၀၀၀	၃၃၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၅၀၀၀	
၈	ဖြတ်	၃၇၅၀		၆၂၅၀	၁၈၀၀၀	၈၆၁၅	၁၉၀၀၀	၅၂၀၀	၂၀၀၀၀	၂၁၅၀၀	၁၀၀၀၀	၇၀၀၀	၁၀၀၀	၁၁၅၀၀	၉၀၀၀	၁၁၅၀၀	၉၀၀၀	၅၅၀၀	၂၂၀၀၀	၃၄၀၀၀	၂၈၀၀၀	၃၅၀၀၀	
၉	ရန်ကုန်	၃၄၀၀		၅၅၀၀	၁၉၀၀၀	၇၆၅၀	၁၅၀၀၀	၅၀၀၀	၂၁၀၀၀	၂၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၇၀၀၀	၁၀၀၀	၁၁၀၀၀	၇၅၀၀	၁၃၀၀၀	၁၀၀၀၀	၅၄၀၀	၁၉၀၀၀	၃၁၀၀၀	၂၆၀၀၀	၃၁၀၀၀	၉၀၀၀
၁၀	ပုသိမ်	၃၅၅၀		၅၂၀၀	၂၁၅၀၀	၈၀၅၀	၁၀၀၀၀	၃၅၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀	၇၀၀၀	၇၀၀၀	၄၀၀	၉၀၀၀	၇၂၀၀	၁၃၀၀၀	၈၅၀၀	၅၅၀၀	၁၈၀၀၀	၂၆၀၀၀	၂၂၀၀၀	၃၂၀၀၀	၁၀၀၀၀
၁၁	ဟားခါး			၁၁၀၀၀	၂၆၀၀၀	-	၆၃၀၀၀	၈၅၀၀	၃၀၀၀၀				၆၀၀၀	၁၄၀၀	၁၃၅၀၀		၈၀၀၀	၉၀၀၀	၃၃၀၀၀	၃၀၀၀၀	၃၀၀၀၀		၃၀၀၀၀
၁၂	မုံရွာ	၃၇၀၀		၆၇၀၀	၁၆၀၀၀	၈၃၅၀	၁၅၀၀၀	၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၂၃၀၀၀	၁၆၀၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀	၈၁၀၀	၈၀၀၀	၈၅၀၀	၇၀၀၀	၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၇၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၁၀၀၀
၁၃	မန္တလေး	၄၀၀၀		၆၅၀၀	၁၆၀၀၀	၈၄၀၀	၁၆၀၀၀	၅၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၀၀၀၀	၉၀၀၀	၁၀၀၀	၈၇၀၀	၈၀၀၀	၁၀၀၀၀	၈၅၀၀	၅၆၀၀	၂၂၀၀၀	၃၂၀၀၀	၂၆၀၀၀	၂၈၀၀၀	၁၆၀၀၀
၁၄	ပခုက္ကူ	၄၀၀၀		၆၅၀၀	၁၅၅၀၀	၈၂၀၀	၁၁၀၀၀	၃၅၀၀	၁၅၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၂၀၀၀	၇၀၀၀	၇၀၀	၈၆၀၀	၈၅၀၀	၁၃၀၀၀	၈၅၀၀	၆၀၀၀	၂၄၀၀၀	၂၈၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၂၀၀၀
၁၅	မကွေး	၄၃၀၀		၆၇၀၀	၁၆၀၀၀	၈၁၃၀	၁၄၀၀၀	၄၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၀၀၀၀	၇၅၀၀	၁၂၀၀	၇၀၀၀	၈၅၀၀	၄၅၀၀	၇၀၀၀	၆၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၃၅၀၀
၁၆	ပြည်	၃၀၀၀		၅၁၀၀	၁၆၀၀၀	၈၀၀၀	၁၁၅၀၀	၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၂၀၀၀		၅၀၀၀	၄၅၀	၁၂၀၀၀	၇၄၀၀	၉၀၀၀	၈၅၀၀	၅၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၁၀၀၀
၁၇	ပဲခူး	၃၀၀၀		၅၁၀၀	၁၇၅၀၀	၈၀၀၀	၁၁၀၀၀	၄၂၀၀	၁၅၀၀၀	၁၈၀၀၀	၆၀၀၀	၅၅၀၀	၄၅၀	၉၀၀၀	၇၅၀၀	၉၀၀၀	၇၅၀၀	၅၃၀၀	၁၄၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၃၀၀၀	၇၀၀၀
၁၈	ပျဉ်းမနား	၃၅၀၀		၆၅၀၀	၁၆၀၀၀	၈၁၇၀	၁၅၀၀၀	၄၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၀၀၀၀	၉၂၀၀	၃၈၀၀	၆၀၀	၈၅၀၀	၇၅၀၀	၆၅၀၀	၅၃၅၀	၁၈၀၀၀	၂၈၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၆၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၂၀၀၀
၁၉	နေပြည်တော်	၃၅၀၀		၆၅၀၀	၁၆၀၀၀	၈၁၇၀	၁၅၅၀၀	၄၅၀၀	၁၅၅၀၀	၂၀၅၀၀	၁၀၀၀၀	၄၂၀၀	၆၀၀	၉၀၀၀	၇၈၀၀	၆၅၀၀	၇၅၀၀	၅၃၅၀	၁၉၀၀၀	၂၈၅၀၀	၂၂၀၀၀	၂၇၀၀၀	၁၂၅၀၀
၂၀	ကလေး	၃၈၀၀	၃၃၀၀		၁၈၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၆၀၀၀	၄၅၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၅၀၀	၁၂၀၀၀	၉၅၀၀	၅၀၀၀	၉၀၀၀	၇၅၀၀	၂၇၀၀၀	၃၂၀၀၀	၂၉၀၀၀		၁၆၀၀၀

ရေတွက်ပုံ(ကျပ်)

5 Digits Online Lottery

(၅)ကြိမ်မြောက် 5 Digits
အောင်ဘာလေအွန်လိုင်းထိ လက်မှတ်များကို
ဒီဇင်ဘာလ(၁၆)ရက်နေ့မှ (၃၁) ရက်နေ့အထိ
စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ် ကံစမ်းနိုင်ပါပြီ!

Scan QR Code
App Store
Google Play

Call Center 777
aungbarlay.ltd.gov.mm

ABL APP is now AVAILABLE in both MM and ENG versions!

အသိပေးကြေညာခြင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူခရိုင်၊ ရေတာရှည်မြို့နယ်၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ကြိုးဝိုင်း/ကြိုးပြင်ကာကွယ် တောများအတွင်း ကုမ္ပဏီ/ပုဂ္ဂလိက လုပ်ငန်းရှင်များသို့ ခွင့်ပြုထားရှိသည့် ပုဂ္ဂလိကသစ်တောစိုက်ခင်းများအနက် အောက်ဖော်ပြပါ ကုမ္ပဏီ/ပုဂ္ဂလိက လုပ်ငန်းရှင်များသည် မြေငှားရမ်းခ ငွေကြေးကျန်များနှင့် ရက်လွန်ဒဏ်ကြေးများ လာရောက်ပေးဆောင်ရန် စာဖြင့်လည်းကောင်း၊ ၁၉-၆-၂၀၂၄ ရက်နေ့နှင့် ၈-၈-၂၀၂၄ ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ တို့တွင် ကြေညာချက်လည်းကောင်း နှီးဆော်အကြောင်းကြားထားသော်လည်း ယနေ့အချိန်အထိ လာရောက်ဆက်သွယ် ပေးသွင်းခြင်း မရှိပါသဖြင့် (၂)ပတ်အတွင်း လာရောက်ပေးသွင်းပါရန်နှင့် လာရောက်ပေးသွင်းခြင်းမရှိပါက စာချုပ် စည်းကမ်းနှင့်အညီ ဆက်လက်အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တတိယအကြိမ် အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။

စဉ်	ကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းရှင်	တည်နေရာ	သစ်မျိုး	ဧက	ပေးသွင်းရန်ကျန်ရှိမှု
၁။	အေးဂျားဂရင်း	ရိုးမကြိုးပြင်ကာကွယ်တော	ကျွန်း	၆၀၀	၂၀၁၈-မိနီတက္ကသိုလ်မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ တက္ကသိုလ် အထိ မြေငှားရမ်းခနှင့် နောက်ကျဒဏ်ကြေးများ
၂။	အေးဂျားဂရင်း	ရိုးမကြိုးပြင်ကာကွယ်တော	သစ်မာ	၃၀၀	၂၀၁၉-၂၀၂၀ တက္ကသိုလ်မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ တက္ကသိုလ် အထိ မြေငှားရမ်းခနှင့် နောက်ကျဒဏ်ကြေးများ
၃။	ဦးအောင်ဟိန်း	ဝေးသဲကြိုးဝိုင်း	ရာဘာ	၃၀၀	၂၀၂၀-၂၀၂၁ တက္ကသိုလ်မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ တက္ကသိုလ် အထိ မြေငှားရမ်းခနှင့် နောက်ကျဒဏ်ကြေးများ

သစ်တောဦးစီးဌာန၊ တောင်ငူခရိုင်

လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးမှုဌာန ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်

နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးနှင့် နိုင်ငံရေးသိပ္ပံဌာန

လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးမှုဌာန၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၏ အစီအစဉ်ဖြင့် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးနှင့် နိုင်ငံရေးသိပ္ပံဌာန၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှကြိုးပေးပြီး Diploma in Political Science (DPS) အပတ်စဉ်(၇) သင်တန်းကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၁။ သင်တန်းဝင်ခွင့် - အသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ် အရည်အချင်း တစ်ခုခုမှတစ်ဆင့် ရရှိပြီးသူများ

၂။ သင်တန်းကာလ - (၉) လ

၃။ သင်တန်းစတင် - (၆-၁-၂၀၂၄)

၄။ ဖွင့်မည့်ရက် - (၁၈-၁၂-၂၀၂၄)

၅။ လျှောက်လွှာစတင် ရောင်းချမည့်ရက် - (၂၇-၁၂-၂၀၂၄)

၆။ လျှောက်လွှာအောင်ဆုံး ရောင်းချမည့်ရက် - (၂၇-၁၂-၂၀၂၄)

၇။ လျှောက်လွှာဝယ်ယူရန်နှင့် - နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးနှင့် နိုင်ငံရေးသိပ္ပံဌာန၊ ဝေသာလီ လက်ခံမည့်နေရာ

၈။ လျှောက်လွှာ - ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်

၉။ သင်တန်းအချိန် - နံနက် ၇:၀၀ မှ ၉:၀၀ ထိ (တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့)

၁၀။ ဆက်သွယ်ရမည့်လိပ်စာ - နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးနှင့် နိုင်ငံရေးသိပ္ပံဌာန ရုံးခန်း၊ ဝေသာလီဆောင်၊ ဒဂုံလမ်း၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်။

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူခရိုင်၊ ရေတာရှည်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၆) ရပ်ကွက်၊ ပိတောက်လမ်းနေ ဦးသန်းဝင်း(၇/ရတရ(နိုင်)၀၃၂၉၀၆)-ဒေါ်မြင့် (၇/ရတရ(နိုင်)၀၅၈၅၅၅)တို့၏သား မောင်ဝင်းခန့်ပိုင်(၇/ရတရ(နိုင်)၀၃၂၇၈) သည် မိဘများစိတ်ဆင်းရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် ၎င်းအား သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပြီး ယနေ့မှစ၍ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝအား လုံးဝ(လုံးဝ)တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသန်းဝင်း - ဒေါ်မြင့်

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် (၁)ရပ်ကွက်၊ သုမိတ္တာ(၉)လမ်း၊ မြေကွက် အမှတ်(၃၃)၊ ဧရိယာ(၂၅ x ၅၀)ပေ ဒေါ်ဆွေဆွေနှင့် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့်အိမ်အား ဂရန်အမည်ပေါက် ဒေါ်ဆွေဆွေ နှင့် [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၃၉၉၆] ထံမှ (၂-၂-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ရောက် ရရှိခဲ့သော ဒေါ်မာမင်းအေး [၁၄/ဘကလ (နိုင်)၀၀၉၈၁၇] က တရားဝင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု သဖြင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးအေးမြင့်က အပြီးအပြတ် ဝယ်ယူရန် ရောင်းကြေးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း မူရင်းများနှင့် တကွ ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၄) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်ယုညိုနွယ်ဝင်း (LLB, D.M.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၄၄၁၃)

အမှတ် - ၁၁၇၇၊ သုမိတ္တာလမ်းမကြီး၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉-၉၆၅၂၅၅၀၇၀၊ ၀၉-၄၀၂၅၁၂၉၀၀

(၁၀-၁-၂၀၂၄) ရက်စွဲပါ ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ (၃၀) တွင်ပါရှိသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အေဝမ်းလမ်း၊ အေဝမ်းကုန်းနီ၊ အမှတ်-၁၄၈၊ အခန်း - ၁/၃ အကျယ်အဝန်း (၂၄၀၀) စတုဂံပေရှိ (Con-3) ကွန်ဒို တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းကွန်ဒိုတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးနှင့် ပတ်သက်၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

သမဝါယမာဏလိမ္မိတကံသည် ဒေါ်လေးစိန် [၁၂/လသန(နိုင်) ၀၀၉၁၁၅] အပေါ်တွင် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၏ တရားမ အယူခံမှုအမှတ် - ၅၉၆/၂၀၂၄ တွင် ချမှတ်ခဲ့သည့် (၂၀-၉-၂၀၂၄) ရက်စွဲပါ အမိန့်ဒီကရီအရ ငွေကျပ် ၁၂၅၅၁၉၇၇ (ကျပ်တစ်သောင်းနှစ်ထောင် နှစ်ရာငါးဆယ့်ငါးသိန်း)တစ်သောင်းတစ်ထောင်ကိုးရာခုနှစ်ဆယ့်ငါးတိတိ) ကို မူလရုံးတွင် တရားစွဲဆိုသည့်နေ့မှ ဤအယူခံမှုက ဒီကရီချမှတ်သည့်နေ့ အထိ ငွေ ၁၀၀ ကျပ် အပေါ် တစ်နှစ်လျှင် ၉% အတိုးဖြင့်လည်းကောင်း၊ အဆိုပါ စုစုပေါင်းငွေအပေါ်တွင် အယူခံရုံးက ဒီကရီချမှတ်သည့်နေ့မှ ငွေ အမြဲအကျေးပေးဆပ်သည့်နေ့အထိ ငွေ ၁၀၀ ကျပ်အပေါ် တစ်နှစ်လျှင် ၉% အတိုးဖြင့်လည်းကောင်း ပေးစေရန် အမိန့်ဒီကရီချမှတ်ထားရာ အဆိုပါ အမိန့်ဒီကရီအား မူလရုံးတွင် စာရိယုဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ဆဲတွင် ၎င်းပိုင်ဆိုင် သည့် အထက်ပါကွန်ဒိုတိုက်ခန်းအား ရောင်းချရန်ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းမှာ သမဝါယမာဏလိမ္မိတကံသည် အမိန့်ဒီကရီကို ထိခိုက်မှုဖြစ်စေသဖြင့် အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ ဦးထက်ကို (LLB) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၁၆၄) အမှတ် - ၁၂၊ ပထမထပ်(၁)၊ ၃၉-လမ်း၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉-၇၅၅၅၈၄၃၀၇

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ပိတောက်ဥယျာဉ်အိမ်ရာ (Padauk Garden Development) တိုက်အမှတ် - PSH - 63 ဟုခေါ်တွင်သည့် အကျယ်အဝန်းဧရိယာ (၃၀၄၇) စတုဂံပေရှိ လူနေဆိုင်ခန်း Shop Houses (Type -2) အမျိုးအစား မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံ အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် FMI Garden Development Limited ထံမှ (၃၁-၃-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ စာချုပ်ရုပ်ပုံစာ - PSH-63-210-M ဖြင့် ရောင်းသူ ဦးတင်ဆွေအောင် [၁၃/ဘကန(နိုင်)၂၃၉၃၂၂]မှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် လက်ရောက်ရရှိထားသော မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား ရောင်းသူ မိမိသာယာ အရပ်အရင်းကင်းရှင်းစွာဖြင့် ရောင်းချခွင့်ရှိသည့်မြေကွက်အား ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေအနက် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများနှင့် အတူ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ကျော် လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးတိုင်အောင် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ ဒေါ်သင်းသင်းမော်

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၈၈၆)

အမှတ် (၁၉၄/၁၉၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလမ်း(၁) ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၅၀၀၃၁၂၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ငါးပျဉ်းမကျေးရွာ၊ စပယ်လမ်း၊ ဧရိယာ (၂၂ ပေ x ၈၀ ပေ) မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား အရောင်းအဝယ် အဆင့်ဆင့်စာချုပ်ဖြင့် နောက်ဆုံးဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ရောက် ရရှိခဲ့သော ဒေါ်အေးလှခိုင် [၈/ဘကက (နိုင်)၁၇၉၆၀] သည် တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု သဖြင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးအောင်မြင့် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၄၅၃၃၇]က အပြီး အပြတ်ဝယ်ယူရန် ရောင်းကြေးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ် ပါသည်။ ယခုအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့် တကွ ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်ယုညိုနွယ်ဝင်း (LLB, D.M.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၄၄၁၃)

အမှတ် - ၁၁၇၇၊ သုမိတ္တာလမ်းမကြီး၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉-၉၆၅၂၅၅၀၇၀၊ ၀၉-၄၀၂၅၁၂၉၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၁-E)၊ မြေကွက်အမှတ် (V-၆၁)၊ ဧရိယာ (၀.၀၂၈)ဧက၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် (၁၂)၊ (၁၀၀)လမ်း၊ တောင်ညွန့်ကြီးရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဦးမောင်ဖေကြည် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမောင်ဖေကြည်ထံမှ အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင် စာချုပ်အမှတ် ၃၇၈/၁၉၈၃ (၃-၆-၁၉၈၃)ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လာသူ ဦးဟုတ်စိန်၊ ဒေါ်တင်နု၊ ဦးမျိုး တင့်၊ ဒေါ်နုနုဝင်း၊ ဒေါ်မိုးကြည် တို့အား တရားပြိုင်ထားကာ ဦးမြင့် အောင်မှ တရားလိုပြုလုပ်၍ ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမ ကြီးမှုအမှတ်၊ ၇၀/၂၀၂၄ ဖြင့် ဝယ်ယူထားသည့် မြေနှင့် အိမ်အား ပဋိညာဉ်အတိုင်း အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေး စေလိုမှု စွဲဆိုခဲ့မှုအပေါ် အနိုင်ဒီကရီချမှတ်ခဲ့သည့် (၂၃-၆-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်၊ ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမဇာရီမှု အမှတ်၊ ၆၆/၂၀၂၃ ဖြင့် ဘီလစ်ခန့်အပ်ကြောင်း အမိန့်ချမှတ်သည့် (၈-၃-၂၀၂၄)ရက်စွဲပါ တရားရုံးနေ့စဉ်မှတ်တမ်း၊ တာဝန်ခံမိတ္တူ မှန်နှင့် ထုံးပုံကျ အပြီးသတ်အမိန့်၊ ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံးမှ (၂၂-၄-၂၀၂၄)ရက်စွဲပါစာအမှတ်၊ ၆၄၈/တွဲခရိုင် (၁)/၂၀၂၄ ဖြင့် တရားနိုင် ဦးမြင့်အောင် မှ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ် ချုပ်ဆိုနိုင်ရန်အတွက် ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်အင်ကြင်းဆွေ (တ/ ၃၈၁၆) အား ခန့်အပ်ပြီးဖြစ်ကြောင်း ဌာနသို့ အကြောင်းကြားစာနှင့် ဘီလစ်ခန့်စာ၊ ဂရန်မူရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်၊ မြေခွန်ပြေစာ တို့နှင့်အတူ မြေစာရင်းမှတ်ချက် (၁)ရှိ စာအမှတ်၊ ၈၄၄ (၂၅-၁၁-၆၀)အရ ကန့်ကွက်သူ မောင်မြင့်သိန်းနှင့် ဒေါ်ခင်တို့မှ ကန့်ကွက် ထားခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်သူ ဦးမြင့်သိန်းနှင့် ဒေါ်ခင် တို့မှာ မြေပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မြေအမည်ပေါက်များမဟုတ်ဘဲ လွန်ခဲ့ သော နှစ်ပေါင်း (၆၄)နှစ်ခန့်က ကန့်ကွက်ထားခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၎င်းတို့မှာ ယခုအခါတွင် အသီးသီး ကွယ်လွန်သွားကြပြီးဖြစ်ကြောင်း အား စုံစမ်းသိရှိရပါကြောင်း၊ မြေစာရင်းမှတ်ချက် (၂)ရှိ ၁၉၉၆-ခုနှစ် တွင် ဦးမျိုးတင့် + ၄ မှ မြေပုံကူးလျှောက်ထားခဲ့ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် မှတ်ပုံတင်ပေးသည့်အတွက် ဦးဟုတ်စိန် + ၄ တို့အား တရားပြိုင်ထားကာ ဦးမြင့်အောင်မှ တရားလိုပြုလုပ်၍ ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်၊ ၇၀/၂၀၂၂ နှင့် တရားမဇာရီမှုအမှတ်၊ ၆၆/၂၀၂၃ တို့အရ တရားစွဲဆိုရခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြေစာရင်းမှတ်ချက် (၁) (၂)တို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး ဖြစ်ပေါ်လာသော ကိစ္စအဝဝကို တရားနိုင်မှ တာဝန်ယူပါကြောင်း တရားနိုင် ဦးမြင့်အောင်၏ (၃၀-၈-၂၀၂၄)ရက်စွဲပါ ရှင်းလင်းတင်ပြ စာတို့အား တင်ပြ၍ တရားရုံးများကိုယ်စား ဒုတိယဦးစီးအရာရှိ (ဘီလစ်) ဒေါ်အင်ကြင်းဆွေ [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၁၀၀၀၂၁]မှ အရောင်း အဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေး မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစိစစ်ခန့်မှန်းဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဦးစီးဌာန၊ ကြိုးပေးရေးမြောက်ရပ်ကွက်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ အမှတ်(၂၇၀၊ က/ခ/၁) (အလျား၅x၅အနံ့၁၂)အမြင့်(၁၇)ရှိ မြေညီထပ်တိုက်ခန်းခေါင်းရင်းခန်းဝယ်ရန် လက်ရှိပိုင်ရှင် ဦးအေးဂျင်း မှတ်ပုံတင် အမှတ်[၈/ရနခ(နိုင်)၀၇၆၁၆၉]အား ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုး မှတ်ပုံတင် အမှတ်[၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၃၀၂၀၂]မှ တိုက်ခန်းဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့် ယနေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူ မရှိပါက အဆိုပါတိုက်ခန်းကို တရားဝင်စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုး၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်ဝင်းနွယ် (LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၈၃၃)

ရုံးလိပ်စာ-တိုက်အမှတ်(၁၇၈/ဘီ)၊ (၈)လွှာ၊ ဂန္ဓဝင်နန်းတော်ကွန်ဒို၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-09-259715588

သစ်တော

မှန်လျှင်

အသုံးဝင်၊

အစဉ်

ထာဝရ

ထိန်းသိမ်းကြ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဆယ်သိန်း ရပ်ကွက်၊ သုမင်္ဂလာအိမ်ရာ-၂၊ တိုက်အမှတ်(၇)၊ အခန်းအမှတ် (၃၀၃)ကို မူလအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်အမာကြည်၊ ISN-၄၅၇၁၂၉ ထံမှ စာချုပ်စာတမ်း အဆက်အစပ်ဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူ ထားသူ ဒေါ်ခိုင်သိရီမျိုး [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၀၅၆၅] က ၎င်းအမည် ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်စာအုပ် ပြုလုပ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစ၍(၁၅)ရက်အတွင်း အထောက်အထားများဖြင့် တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနမှူး၊ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ Hiway Complex အိမ်ရာ၊ ယုဇနလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ၁၂ခန်းတွဲပိတ်တိုက်ရှိသည့် အနက်မှ တိုက်အမှတ်(C)၊ အခန်းအမှတ်(၃၀၅)၊ တတိယထပ်ဟု ခေါ်တွင်သည့် အကျယ်အဝန်း(၆၂၅)စတုဂံပေရှိ တိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းသည် မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနတွင် ဦးကြည်ဝင်း(၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၅၃၁၅)၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုး(၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၀၄၆၉၃)တို့ အမည်ပေါက်တိုက်ခန်းဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းတို့ထံမှ အဆိုပါတိုက်ခန်းကို အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဦးအောင်ဘုန်းမြင့်(၁၂/လသန(နိုင်)၀၂၀၄၁၅)က ဝယ်ယူကာ လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ၎င်းထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက(စရန်ငွေ)ပေးချေ ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဆက်သွယ် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းနေ့ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့် အညီ ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ဆဲ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဦးနေလင်းထွန်း(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၄၁၅) Ph:09-43159906

ဖခင်အမည်မှန်

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်နေ Y.E.C (ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်း) တွင် ပညာသင်ကြားနေသော မောင်သူရီနီ ထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမင်းမင်းအောင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၈၈၆၅၄၄] ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ဇေယျာဝန်ကျောင်းလမ်း ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် အမှတ် (၁၅၅/၂၀)အ တွင်အသား (၃)ခန်းတွဲ၊ (၃၃)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံအပါပထမထပ် (တိုက်အားများကာနာမူလှိုင် ညာဘက် ခြမ်း ထောင်ခန်း) အကျယ်အဝန်း (၁၄၄၀x၄၅၀) ရှိ ခြေရင်းခန်းတိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် နောက်ဆုံးဝယ်ယူ၍ လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်ထားသည့်အဆိုသို့ ခေါ်အိအိအောင် [၁၂/လမန(နိုင်)၁၄၆၀၄၀၄] က ၎င်းတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရေးခွင့်ရှိကြောင်း ဖွင့်ဟ ဝန်ခံ၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့်တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုး သက်ဆိုင်ခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း၊ စာရွက်စာတမ်းမူရင်း များနှင့်အတူ ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်ရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စ ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ခေါ်မင်းသူမြို့(စဉ်-၁၂၈၄၆) ဒေါ်စုစုမုန့်(စဉ်-၁၃၄၉၆) [တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ] [တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ] [LL.B,D.I.P.L,DL-101 [LL.B,D.B.L,D.I.L,D.I.P.L,DL-101 WIPO(Switzerland)] WIPO(Switzerland)] ဖုန်း - ၀၉-၇၉၉၆၆၄၅၇၇၊ ၀၉-၇၅၁၃၅၃၅၂၊ ၀၉-၇၅၀၄၀၄၀၄ အမှတ် - ၃၀၂(၁၂၂၁) Parami Condominium၊ ဦးသင်းမေလမ်း၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်ခရိုင်၊ လှိုင်သာယာ(အနောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၆)ရပ်ကွက်၊ တကောင်းလမ်း၊ အိမ်အမှတ်-၁၄၉၁/က နေ (၁၁) ဦးလေးသန်း၏သား နိုင်သင်းစိန်စောကတိပြားအမှတ်[၁၂/လမန(နိုင်) ၀၁၀၀၄၄] ကိုိုင်ဆောင်သူ ဦးထက်ပိုင်ထွဋ်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါ အတိုင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်- ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးထက်ပိုင်ထွဋ်သည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်ခရိုင်၊ လှိုင်သာယာ(အနောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေအိမ်(၂၂)၊ ထရန်စဖော်မာ လမ်း၊ အမှတ်-၇၆၇ ဟုခေါ်တွင်သော မြေအကျယ် (၂၀' x ၆၀') မြေကွက်အား ဦးမင်းမင်းဦး [၁၂/သလန(နိုင်)၂၃၄၄၀၄] ကိုိုင်ဆောင်သူထံမှ (၁၃-၁၂-၂၀၂၄) ရက်နေ့တွင် အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်၍ ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် အဆောက် အအုံဆောက်လုပ်ခြင်း၊ လျှပ်စစ်မီတာလျှောက်ခြင်းများ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ သောကြောင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ(၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ် တို့သို့ဖြစ်စေ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးထက်ပိုင်ထွဋ်ထံသို့ဖြစ်စေ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးထက်ပိုင်ထွဋ် (LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၉၈၅) အမှတ်-၄၄၂/မ၊ ပြည်လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ(အနောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ ကြည့်စုရပ်ကွက်၊ ရတနာသိဒ္ဓိလမ်း၊ တိုက်အမှတ်-၁၄၇၊ ဒုတိယထပ်၊ ၃-လွှာ (A-3) ခေါင်းရင်းခြမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂ x ၁၀ x ၅)ပေ ရှိသော တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းရှိ ကွယ်ကပ်နေသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးစောနိုင်ထက်မောင် [၈/မကန(နိုင်)၂၃၄၀၄၃] က ဆက်စပ်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ လက်ရှိလက်ရောက် စီမံခန့်ခွဲနေထိုင်ကြောင်း မြက်ဟအဆို ပြုသူ ဒေါ်သီတာစမ်း [၁၁/သတန (နိုင်)၀၆၀၈၅၂] ထံသို့ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါသောကြောင့် အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက ဤသတင်းစာကြေငြာပါရှိသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ ခိုင်လုံသော အထောက်အထား သက်ဆိုင်ပါကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ် အား အောင်မြင်ပြီးမြောက်စေရန် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်လင်းလင်းဦး (LL.B) (D.I.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၇၇၇) ရုံးအမှတ်-၅၆၃၊ ပထမထပ်၊ အခန်း-၁၀၃(G)၊ MAC Town မဟာဗန္ဓုလပ်နံမြို့နယ်နှင့် ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၄၁၃၂၀၂၀၃၃

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၂၀)၊ စမူအေး(၃)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၀၇/ခ) ဟုခေါ်တွင်သော ဦးထွန်းလှအမည်ပေါက်သည့် နှစ်(၆၀)ဂရုနိမြေအမျိုးအစား၊ မြေအကျယ် ပေ (၁၀ x ၆၀)၊ စရိယာ(၀.၀၂၇)ဧက၊ (၁၂၀၀) စတုဂံပေပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဦးထွန်းလှ [၁၂/မကတ (နိုင်)၀၆၃၀၃၇] (BLN-၀၈၂၉၀၄) မှ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း၊ ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရပ်အရင်းတစ်စုံတစ်ရာမရှိကင်းရှင်းပါကြောင်း တာဝန်ယူ ရောင်းချသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးမျိုးညွန့်အောင် [၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၂၇၆၅၂] က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသတို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ ခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမူရင်း များဖြင့် ဆက်သွယ်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ (၁၄)ရက်ကျော်လွန် သည့်တိုင် ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဦးညွန့်အောင် သို့ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ညွှန်ကြားသူ ဦးမျိုးညွန့်အောင်

ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ခင်သူစာဝင်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၄၆၀) အမှတ် (၈၁၈)၊ အောင်သပြေလမ်း၊ (၁၉)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၃၂၀၀၃၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁)၊ မြေကွက် အမှတ်(၂၇၇)၊ အကျယ်အဝန်း(၂၇x၅၀) ပေရှိ ဂရုနိမြေကွက်ကြီးထဲမှ အကျယ် အဝန်း(၁၂ x ၅၀) ပေရှိ ဂရုနိမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ် (ခ/၁၇၆)၊ မြို့သစ်(၅)လမ်း၊ ၁-ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ဟုခေါ်တွင် သော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ပိုင်ဆိုင် ထားပြီး တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ထက်ထက်ရီ၊ ဦးမောင်မောင်၊ ဦးကျော်သိန်း၊ ဒေါ်ကြူကြူ၊ ဒေါ်အေးအေးမာတို့ထံမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးညီညီစိုးနှင့် ဒေါ်ကေသီမော်တို့က စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူ မဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက် အထား စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ကို ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူသူများမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးမောင်မောင်မျိုးလွင်(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၆၀၄) အမှတ်(၂၂၆/ဒုတိယထပ်)၊ ဝိဇယပလာစာ၊ ဦးပိစာရလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။ ဖုန်း-၀၉-၄၁၃၀၄၀၄၀၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၃၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၆၅)၊ အကျယ်အဝန်း(၀.၀၇၅၅၅၈၇)ရှိ ဦးအောင်ညီနီ [၉/မန(ဆိုင်) ၀၀၃၀၃၁] အမည်ပိုင် နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရုနိမြေကွက်အနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရ သောသော (ခေါင်းရင်းဘက်အခြမ်း)၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၆၅)နှင့် ကပ်လျက်ဘက်ခြမ်း ရှိသည့် မြေအကျယ်အဝန်း (၂၀ပေx၆၀ပေ)၊ စရိယာ(၀.၀၂၇)ဧကရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၃၄)ရပ်ကွက်၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ အမှတ်(၇၆၅)ဟု ခေါ်တွင်သော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟု ဝန်ခံကတိ ပြုသူ ဒေါ်ခင်ချိုသက် [၁၂/အစန(နိုင်)၀၆၃၀၇၉] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးထက် ပိုင်အောင်လင်း [၁၂/ဒဂပ(နိုင်)၀၈၉၂၃]၊ ဒေါ်ယွန်းမမာရီ [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၆၅၇၃၀] တို့မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံ သော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးထက်ပိုင်အောင်လင်းနှင့် ဒေါ်ယွန်းမမာရီတို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးထက်ပိုင်အောင်လင်းနှင့် ဒေါ်ယွန်းမမာရီ (LL.B,D.B.L,D.I.L,D.M.L,WIPO (Switzerland) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၂၆၄၄) Ph-09-450023651, 09-793568375 အမှတ်(၂၀၁)၊ တရားလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ (၅)လမ်း၊ အမှတ်(၁၀)ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၈)မြေကွက်အမှတ်(၁၀)၊ ဧရိယာ(၁၄၇၀၀)၀/ပေနှစ်နှင့်(၆၀)ဂရုနိ မြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့် ဦးဒေါ်ဒေါ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို အမည်ပိုင်ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးတင်ဦး(ခ)စေလေလ (၁၂/တမန(နိုင်)၀၇၃၀၄၅)မှ သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်မင်းမင်းစံ(၁၂/ရကန (နိုင်) ၀၇၃၀၄၅) နှင့် ဒေါ်ဝင်းစန္ဒီအောင် (၁၂/ရကန(နိုင်)၀၈၂၃၂၅) တို့အား အဖိုးစားနားရူးခြင်းမရှိဘဲ မေတ္တာဖြင့် အပိုင်ပေးကမ်းပါသည်။ ဤ မြေကွက်နှင့် ဦးဒေါ်ဒေါ်ကို မေတ္တာဖြင့် အပိုင်ပေးကမ်းခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူတို့မှ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်မိမိလွင် (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ် - ၅၅၄၄) တိုက်(၈)၊ အခန်း(၇)၊ တီရိစ္ဆာန်ဥယျာဉ်လမ်း၊ မဆလရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ၀၉-၄၄၃၀၃၉၁၁၇၀၉-၅၁၁၂၀၅၁

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း

ထုချေစေရန်အကြောင်းကြားစာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၂၁၊ နည်းဥပဒေ ၂၂) သာယံကျွန်းခရိုင်တရားရုံးတော် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၈ နှင့် ဆက်နွယ်သည့် ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမစာရိယူအမှတ်-၁၉၂ (ယခင်)မြန်မာ့ဥပဒေရေးရာနှင့်ရေလုပ်ငန်း နှင့် ၁။ ဦးကျော်စင် ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်လီမိတက် ၂။ ဒေါ်ခိုင်ဆွေဝင်း (ယခု)ကမ္ဘာ့ရတနာဘဏ် ၃။ ဒေါ်နင်းယုဝေ (အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်) (၄င်း၏အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်ဥမ္မာစိုး အကြီးတန်းမန်နေဂျာ)

(ဒီကရီအနိုင်ရသူ) (တရားရုံးများ)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ဥက္ကာနု(၆)လမ်း၊ (၃-လွှာ)နောက်ခန်း၊ တိုက်(၂၅)နေ ဒေါ်နင်းယုဝေ (ယခု နေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၈ တွင် ရရှိသည့်ဒီကရီကို အတည် ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားရုံးခိုင် က လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့် အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်ကိုမထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေ သို့မဟုတ် အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၆) ရက် (၁၃၆၆ ခုနှစ်) နတ်တော်လဆုတ် ၁၁ ရက်)နေ့ မွန်းမတည့်မီ (၁၀)နာရီအချိန်တွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်ရမည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၆) ရက်နေ့တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (နီလာအောင်) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၂) သာယံကျွန်းခရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ် (၃)ရပ်ကွက်၊ ပတ္တမြားလမ်း၊ အမှတ်-၁၇၀ ဟုခေါ်တွင်သော မြေပေါ်ရှိ (၂)ခန်းတွဲ (၅)ထပ်တိုက်၏ ပထမထပ် (တိုက်၏အရှေ့ဘက်မှမျက်နှာမူလျှင် လက်ဝဲဘက်အခန်း)၊ ၃-လွှာ၊ အကျယ် (၁၂' x ၅'၀) ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား (၁၀-၇-၂၀၁၂) ရက်စွဲပါ နှစ်ဦးသဘောတူတိုက်ခန်းအပ်ခြင်း ကတိစာချုပ်အရ ကန့်ကွက်တာ ဦးချန်ဒရာဒေးအေးဂါရီ(ခ)ဦးထွန်းရွှေ [၁၂/တတန(နိုင်)၁၁၂၀၅၂] ခွဲဝေရရှိသော အခန်းဖြစ်ပြီး ၎င်းထံမှ အရပ်ကတိအရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆက်ဆက်အရ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ထားရှိသူ ဦးစိုင်းအိုက်လှိုင်ပန် [၁၃/မဆတ (နိုင်)၀၅၂၃၄၆] က မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန် နှစ်ဖက်သဘောတူညီထားသော ရောင်းဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ လူကိုယ်တိုင် ကျွန်ုပ်တို့သို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးနေလင်းထွန်း အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၀၉၅၅) အမှတ် (၄၆)၊ ပထမထပ်(၁)၊ မဟာဗန္ဓုလပ်နံမြို့နယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ (၅)လမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၄၀)၊ မြေပိုင်ရှင် ဦးမောင်မောင်လွင် မြေပေါ်တွင်တည်ဆောက်ထားသည့် အဆောက်အအုံရှိ (၇-လွှာ)(၁)၊ (၁၂.၅ ပေ x ၅၀ ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိသော တိုက်ခန်းနှင့် တိုက်ခန်းတွင်တပ်ဆင်ထားသော ကိုယ်ပိုင်မီတာ(၁)၊ ရေဖော်တာ(၁)အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချသူ ဦးငွေလမင်း [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၇၆၄၃] ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူများက စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တိကျခိုင်မာသော စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်အတူ ဤသတင်းစာကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသန်းနိုင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်ဖြူဖြူအောင်(LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၆၂၃၆) အမှတ်(၈)၊ မြေညီထပ်၊ နဂါးရုံဘုရားလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၄၄၀၄၀၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၁)ထူပါရုံရပ်ကွက်၊ ထူပါရုံ(၇)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၄၄(က)၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၂၀ ပေ x ၅၅ ပေ) ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၃၃) တိုက်၏ (အလျား ၁၈ ပေ x အနံ ၅၅ ပေ) ရှိ မှန်ခန်း၊ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီတွင် အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိသော ဦးတိုးကြည်(ခ)ဦးကိုလတ်ထံမှ လွှဲပြောင်းဝယ်ယူလက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူ ဦးအောင်မေတ္တ [၇/ပတတ(နိုင်)၀၉၅၀၇၇] က တရားဝင်လွှဲ ပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် တိုက်ခန်းတန်ဖိုး၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထား ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ ခိုင်လုံသော တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်အတူ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက် မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

ဒေါ်ဆုဆုနိုင် (LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၀၇၀၇)

ရုံး-အမှတ်-၂၅၅ (ပထမ)၊ ၃၅-လမ်း (အထက်)၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၃၄၆၅၅

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကိုကိုး ကျွန်းမြို့နယ်နေ မိုးပွင့်ဖြူ မှတ်ပုံတင် အမှတ်[၁၂/ကကက(နိုင်)၀၀၃၀၄၁]၏ ဖခင်အမည် ဦးစောဦးဦးနှင့် ဦးဆန်းဦး မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၁၂/ကကက(နိုင်) ၀၀၃၀၄၂]သည် အမည်နှစ်မျိုးကွဲနေ သော်လည်း လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

အမည်မှန်

ကျွန်မ ဒေါ်တော်ရာရာဂျူး (ခ) ဒေါ်ခင်လှ [၇/၀မန(နိုင်) ၀၇၆၀၂၄]သည် တစ်ဦးတည်း အမည်မှန်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဒေါ်တော်ရာရာဂျူး (ခ) ဒေါ်ခင်လှ

[၇/၀မန(နိုင်)၀၇၆၀၂၄]

အမည်မှန်

လသာမြို့နယ်၊ အ.ထ.က (၁)ကျောင်း၊ Grade(6)တွင် ပညာ သင်ကြားနေသော ဦးအောင်မင်း [၁၂/လသန (နိုင်)၀၁၂၉၅၃]၏ သား မောင် ထွဋ် ခေါင် လင်း ၏ အမည်မှန်မှာ မောင်ဘုန်း ပြည့်စုံလင်းဖြစ်ပါကြောင်း။ မောင်ဘုန်းပြည့်စုံလင်း

နိုင်ငံကူးလက်မှတ်

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

မော်လမြိုင်မြို့၊ ကျောက်တန်း ရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ(၉)၊ အမှတ် (၇၈၃)နေ ဦးဆန်းလင်း၏ သမီး မအိသန္တာဦး [၁၀/မလမ(နိုင်) ၂၆၂၀၅၁]၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ်(မမှတ်မိ)သည် ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၉၅၁၄၅၅၃၃၃

“အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၄)ရပ်ကွက်၊ သရဖီ (၁)လမ်း၊ အမှတ်(၅၈၈)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ) ရှိ မြေအပါအဝင် RC (၃) ထပ်တိုက်အိမ်နှင့် ၂။ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ စခန်းကြီးရပ်ကွက်၊ ခြင်္သေ့မုတ် (၁၀၀ယာ+၁၁) အကျယ်အဝန်း (၁၄၆ ပေ x ၃၂၇ ပေ) ရှိ မြေကွက်တို့သည် ကွယ်လွန်သူ ဦးစောအောင်ကျန်ရစ်ခဲ့သော အမွေပစ္စည်းများဖြစ်ပါသည်။ ယခုအခါ ကွယ်လွန်သူ ဦးစောအောင်ကျန်ရစ်ခဲ့သော အမွေပစ္စည်း(၂)မျိုးနှင့်ပတ်သက်၍ ဦးစောအောင်၏ ဒုတိယအိမ်ထောင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ဖြူဖြူဖြူ [၅/ဒပယ(နိုင်)၀၇၆၄၆၆] မှ အမှတ်စဉ်(၁) ဒဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်ရှိ အိမ်နှင့်မြေကို အမွေခွဲဝေယူပြီး အမှတ်စဉ်(၂) လှည်းကူးမြို့နယ်ရှိ မြေကွက် ထံမှ ဦးစောအောင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသော မြေကွက်ကို ကွယ်လွန်သူ ဦးစောအောင်၏ ပထမအိမ်ထောင်နှင့် မွေးဖွားခဲ့သော သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်ရွှေရည်ဖြူ [၁၂/သယက (နိုင်)၀၉၁၈၀၀၁]မှ ခွဲဝေယူခဲ့ကြပြီး (၁၂-၁၁-၂၀၂၄) ရက်နေ့တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ အပြီးအပြတ် အမွေခွဲဝေခြင်းကတိစာချုပ်ဖြင့် အမွေခွဲဝေယူခဲ့ကြပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဒေါ်ဖြူဖြူဖြူ အမွေခွဲဝေယူခဲ့သော အမှတ်စဉ်(၁)အိမ်မြေနှင့်ပတ်သက်၍ ဒေါ်ဖြူဖြူဖြူတစ်ဦးတည်းမှသာ စီမံခန့်ခွဲခွင့်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အိစ္စွတ် အသက် (၇၇) နှစ်

Director, United Paints Group Co., Ltd.



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အပေါ်ဘလောက်၊ အမှတ် (60-A) ကန်တော်အိမ်ရာနေ

ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အိစ္စွတ် အသက်(၇၇)နှစ်

Director, United Paints Group Co., Ltd. သည် (၁၅.၁၂.၂၀၂၄)ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ညဇး ၅၀ နာရီတွင်

အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်၏ အမိန့်တော်ခံယူသွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

Board Of Directors



တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ သီလဝါနေ
မကြည်လဲ့လွဲဦး(၅/တဆန(နိုင်)၁၅၉၇၁၃)၏ ဖခင် ဦးစိုးတင်(၅/
တဆန(နိုင်)၀၂၂၆၈၉)၏ အမည်မှာ ဦးစိုးတင်နှင့် ဦးမောင်စိုးမှာ
တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း
ကြော်ငြာ**
ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊
ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်အောင်
အိမ်ရာ(၂)ခန်းတွဲ(၈)ပတ်၊ အခန်း
အမှတ် (၂၀၂)အား မူလအမည်
ပေါက် ဦးခင်မောင်ဝင်း [၁၂/
လမန(နိုင်) ၀၄၉၃၄၅] ထံမှ
ဒေါ်ဆွေဆွေဖြင့် [၁၂/ဥကတ
(နိုင်)၀၀၅၁၇၆] က စာချုပ်
စာတမ်းဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီး
တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် စာအုပ်
တွင် အမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန်
လျှောက် ထား လာ မူ အပေါ်
ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါ
သည့်နေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း
အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့်
တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
အရှေ့ပိုင်းတက္ကသိုလ်တွင်ပညာသင်ကြားနေသော (အဖ)
ဦးစံမြမ်း၏ သမီး မစန်းနီလာဦးမင်း(၁၃/လမန(နိုင်)၂၂၅၅၀၃)နှင့်
မစန်းနီလာဦးမင်းမှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။
မစန်းနီလာဦးမင်း

အမည်ပြောင်း
နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ပညာ
ပန်းတိုင်ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်း
Grade-11 တွင် ပညာသင်ကြားနေသော (ဘ)
ဦးကျော်ဇေယျ [၁၄/ပသန(နိုင်)၀၀၄၆၁၁]
၏သား မောင်မင်းအောင်စံ[၉/ဇပသ(နိုင်)
၀၁၂၇၄၆]အား မောင်ထက်အောင်လင်းဟု
ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ သီရိလမ်း၊ အမှတ်
(၁၆/က) ရှိ (၆) ထပ်တိုက်တွင် တည်ရှိသော အခန်းအမှတ် (4/A)၊ (၄-လွှာ)
ဟုခေါ်တွင်သည့် (၁၅ x ၅၄) ပေရှိ တိုက်ခန်း အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်
အရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ကာ လွှဲပြောင်း
ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ငွေအောင်ကျော် [၁၁/ကတန (နိုင်) ၀၇၈၄၅၀]
ကိုင်ဆောင်သူမှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ပရီ
အောင် [၁/ရကန(နိုင်) ၀၃၁၇၈၈] မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက်
စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်း
အဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်
စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍
(၁၀)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်
ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဘက်မှ အရောင်း
အဝယ် ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်
ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
**ဒေါ်ပရီအောင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ဖြူဝေဝေအောင် (LL.B, D.B.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၂၅၀)
စုပေါင်းရုံးဝင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉ ၇၇၇၂၉၁၇၇၅၊ ၀၉ ၄၅၂၄၆၁၆၀၉**

**အိမ်ရာ(၂)၊ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာ
ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)၊
နေပြည်တော်။
၀၆၇-၃၄၀၇၅၄၇**

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာ(အနောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း
ရပ်ကွက်အမှတ်(သကမ-၁၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၀၉/၁)၊ လေပုလွေ(၁)လမ်း၊ အပိုင်-
၇၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ ဦးကျော်ညွန့် ပါမစ်အမည်ပေါက် အကျယ်အဝန်း (အလျား ၂၀ပေ x
အနံ ၆၀ပေ) မြေကွက်ထဲမှ (အလျား ၁၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ) မြေကွက်နှင့် ယင်း
မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်အားလုံးတို့ကို ယခုလက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူ
ဦးတင်ဝင်း[၁၂/လမန(နိုင်)၀၉၉၈၇၁]က တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့် ရှိကြောင်း
ကတိပြုဝန်ခံ၍ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ဦးတင်ဝင်း [၁၂/လမန(နိုင်)
၀၉၉၈၇၁]ထံသို့ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်လှလှအေး(HTYA-068797)မှ
စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါသောကြောင့် အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများ
ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား
စာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်
ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများမရှိပါက အပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်
အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာ
အပ်ပါသည်။
**ဒေါ်လှလှအေး ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်အိအိထွေး (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၄၄၃)
အမှတ်(၃၈၈/၃၉၈) (၄)လွှာ၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၄၄၄၅၆၄၆၄၅**

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်
(၅-၉-၂၀၂၄)ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂၁)ပါ တရားလွှတ်
တော်ရှေ့နေ ဒေါ်ပိုးအိအိ၏ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာတွင် အဆိုပါ
ရောင်းချသည့် မြေနှင့်အိမ်အားဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့် ဦးတင်အေးကွယ်လွန်သဖြင့်
ဇနီးဖြစ်သူဒေါ်သီတာလေး [၁၂/တမန(နိုင်)၀၄၈၈၄၃]မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး
မိမိသာလျှင် လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်းစာသားနေရာ၌(၁-၂-၂၀၂၃)
ရက်နေ့တွင် ချုပ်ဆိုသော လင်မယားကွာရှင်း ပြတ်စဲခြင်း ကတိစာချုပ်၊ သူလက်
ပေးခြင်းစာချုပ်နှင့် လင်မယား(၂)ဦးနှင့်သမီး(၄)ဦး ပစ္စည်းခွဲခြားကတိစာချုပ်
များအရ ဒေါ်သီတာလေးနှင့်သမီး(၄)ဦးမှ မိမိတို့သာလျှင် လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်
ရောင်းချခြင်းဖြစ်ကြောင်းပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်မုန့်စိမ့်ကိန်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်
(၁၁၁) အိုးအိမ်မြေကွက်အမှတ်(၁၉၈)၊ အိုးလပ်ပစ်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ မြေကွက်အမှတ်(3E-15)၊ အကျယ်အဝန်း (၀.၁၁၁)
ဧက၊ (၄၈၆၀) စတုရန်းပေရှိ အိုးလပ်ပစ်ကုမ္ပဏီအမည်ပေါက် ပါမစ်မြေ အမျိုးအစား မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ
အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်အားလုံးတို့အား ဒေါ်ဖြူမြတ်ထိုက် [၇/ဒဥန(နိုင်)၁၁၇၄၂] မှ မိမိတရားဝင် ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်း
ရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု ပြောဆိုရောင်းချသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ဆုမြတ်သံစဉ်
[၁၂/ဒဂရ(နိုင်)၀၄၇၅၁၄] မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် တန်ဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေ
ဝယ်ယူထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့် အကျိုးသက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာ
ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တရားဝင်ခိုင်လုံ ခိုင်မာသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့်
ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်း
အဝယ်ကို ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာ
အပ်ပါသည်။
**ဒေါ်ဆုမြတ်သံစဉ်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ဖြူမြတ်မောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၁၆၇၉)
အမှတ်(၁၁၄၂)၊ ရာဇဓမ္မ-၁၅လမ်း(က)(၇)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
ဖုန်း- ၀၉- ၇၉၆၃၉၂၄၄**

**သားအဖြစ်မှအပြီးအပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့်
အမွေခွဲဝေပေးပြီးဖြစ်ပါကြောင်းအများသိစေရန်
ကြေညာခြင်း**
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရှင်စောပုရပ်ကွက်နေ
ဒေါ်တင်တင်ဝင်း[၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၉၇၄၅] ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်-
ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၏သားဖြစ်သူ ဦးနိုင်မျိုးဦး [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၃၁၀၀၆]
သည် မိခင်၏ဆုံးမစကားကိုနားမထောင်ခြင်း၊ မိခင်အားအကြိမ်ကြိမ်မိုက်ရိုင်း
စော်ကားခြင်း၊ စိတ်ဆင်းရဲအောင်အမျိုးမျိုးပြုလုပ်ခြင်းများအတွက် နောက်နောင်
တွင် ၎င်း၏ကိစ္စများနှင့်ပတ်သက်၍ မိခင်နှင့်လုံးဝသက်ဆိုင်ခြင်းမရှိတော့ပါကြောင်း
သားအဖြစ်မှ အပြီးအပြတ်စွန့်လွှတ်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းအား အမွေခွဲဝေပေးပြီး
ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်စန်းချိုဦး LL.B, D.B.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၉၇၀/၂၀၁၁)
အမှတ်(၄၆၄)၊ အခန်း(၂/၄)၊ ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊
လှိုင်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၂၂၀၉၄၉၈၈**

**“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်
အသိပေး ကြေညာခြင်း”**
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
အမှတ်(က)၊ ဝေဘာဂီလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၄၇) ဟု ခေါ်တွင်သော အကျယ်
အဝန်း(၂၀)ပေ x (၆၀)ပေ (၁၂၀၀)စတုရန်းပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့်
ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို
အမည်ပေါက် ဦးမောင်ချစ်[၁၂/မကန(နိုင်) ၀၀၆၅၄၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ
ဒေါ်လှနီအေး[၇/ရကန(နိုင်)၀၀၃၁၅၉]က ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏
တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါကဲ့သို့အရောင်းအဝယ်
ပြုလုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ
(၁၄)ရက်အတွင်း အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမူရင်း ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်
ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက သတ်မှတ်ရက်
ပြည့်မြောက်ပြီးလျှင် အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်
သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်မြသက်ဦး(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၈၂၉)
အမှတ်(၄၄)၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ဝေဘာဂီမြို့နယ်၊
မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
Ph:09-420041938**

အလ္လာဟ်သျှင်မြတ် အမိန့်တော်ခံယူခြင်း
ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ်
ဒါရိုက်တာ (UPG Group)
အသက်(၇၇)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အပေါ်ဘလောက်၊ အမှတ်(60-A) ကန်တော် အိမ်ရာနေ(ဟာဂျီ ဦးစိန်-ဟာဂျီမ ဒေါ်ဖာတမာဘီဘီ)တို့၏ သား၊ (ဟာဂျီ ဦးလှမောင်-ဟာဂျီမ ဒေါ်သန်းကြည်)တို့၏ သားသမက်၊ ဟာဂျီမ နှစ်ဂျား(န်)ဘီ(ခ)ဒေါ်လှရီ ၏ ခင်ပွန်းဖြစ်သူ၊ ဟာဂျီ ဦးလှအောင် - ဟာဂျီမ ဒေါ်ခင်သန္တာ၊ ဟာဂျီ ဦးသန်းအောင်-ဟာဂျီမ ဒေါ်သီတာဝင်း၊ ဟာဂျီ ဦးခင်မောင်လတ် - ဟာဂျီမ ဒေါ်မာလာဝင်း၊ ဟာဂျီ ဦးမြင့်ဦး-ဟာဂျီမ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း၊ ဟာဂျီ ဦးကျော်လှ-ဟာဂျီမ ဒေါ်မြတ်သန္တာ၊ ဟာဂျီ ဦးကျော်သက်-ဟာဂျီမ ဒေါ်ရွှေစင်ဝင်း၊ ဟာဂျီ ဦးကျော်သီဟ-ဟာဂျီမ ဒေါ်မိုးကြည်သာဖြူ တို့၏ ဖခင်၊ မြေး ၂၃ ယောက်၊ မြစ် ငါးယောက်တို့၏ အဘိုးဖြစ်သူ ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ် [ဒါရိုက်တာ (UPG Group)]သည် ၁၅-၁၂-၂၀၂၄(တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၅၀ နာရီတွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ် အမိန့်တော် ခံယူသွားပါသဖြင့် ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ ရက်နေ့ ဂျန်မာနမားဇ်အပြီးတွင် ရေဝေးကဗရ်စသန်ဥယျာဉ်တော်တွင် ဒါဗ္ဗနာပြီးစီးပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
 ကျွန်တော် ကျော်မင်းထွဋ် [၁၂/သလန(နိုင်)၀၉၈၁၆၇]၏ စီဒီစီအမှတ်-69925 ၏ စီဒီစီ စာအုပ်မှာ ခရီးသွားရင်းပျောက် ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-09-989004040

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
 (ဘ) ဦးတင်လတ်၏ သမီး မအေးအေးနွယ်[၁၂/ဒလန(နိုင်) ၀၈၈၆၉၉]၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (MH-505410)မှာ ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၇၇၈၆၈၀၂၂

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ်
အသက်(၇၇)နှစ်
 Director, United Paints Group Co., Ltd. ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အပေါ်ဘလောက်၊ အမှတ် (60-A) ကန်တော်အိမ်ရာနေ ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ်သည် ၁၅-၁၂-၂၀၂၄(တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၅၀ နာရီတွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်၏ အမိန့်တော်ခံယူသွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစု နှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးလောစီ-ဒေါ်နွဲ့မူ မိသားစု
လူပျံသင်္ဘောဆေးဆိုင် မန္တလေး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ်
အသက်(၇၇)နှစ်
 Director, United Paints Group Co., Ltd. ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အပေါ်ဘလောက်၊ အမှတ်(60-A)၊ ကန်တော်အိမ်ရာနေ ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ် သည် ၁၅-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၅၀ နာရီတွင် အလ္လာဟ် သျှင်မြတ်၏ အမိန့်တော်ခံယူသွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးသောမတ်စ် - ဒေါ်ဆာဘီးနားမိသားစု

“ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း”
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ သွက်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ မာလာမြိုင် ရပ်ကွက်၊ မြေဧရိယာ(၅၂)လမ်း၊ အမှတ်(၅၂)၊ ရဲအရှေ့ကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၄၄/၇)၊ ဦးတင်ညိုမီး အမည်ဖြင့် မြေခွန်ပြေစာထွက်ရှိထားသော ဧရိယာ-(၃.၀၀) ဧကအနက်မှ ဒေါ်မာမာအေးထံမှ ဦးမြင့်ထွေး ဝယ်ယူထားသည့် ဧရိယာ(၁၇၀x၂၀၀) ပေအနက်မှ(၉၀x၁၀၅)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း အဆိုပြုသူ ဦးမြင့်ထွေး(၁၂/မကဒ(နိုင်)၁၁၅၅၄၂) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးညွန့်လှလှ(၄/ဖလန(နိုင်)၁၃၉၈၇၈)က အပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤသတင်းစာ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမှရင်း များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ် ရက်အတွင်း ကန်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဘက်မှ အရောင်းအဝယ် ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးညွန့်လှလှလုံး ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ဆွေစင်ဝင်း (LLB)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၀၂၄)
 အမှတ်-(၁/ရ-၁၂)၊ (၁/ရ-၅ လမ်း)၊ မေဃဝတီတိုးချဲ့၊
 သာသနာ့ရိပ်သာရပ်ကွက်၊ လှည်းကူးမြို့။
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၃၀၆၈၇၊ ၀၉-၇၉၅၄၅၄၄၄၀

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြော်ငြာ
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၃၆) ရပ်ကွက်၊ ဗွယ်တော်ရိပ်(၂)လမ်း၊ အမှတ်(၁၂၉) ဟု ခေါ်တွင်သည့် ဦးအောင်ကြည် MYA-၀၄၈၁၆ (၁၂/သလန(နိုင်) ၀၇၀၁၄၉) ပါမစ်အမည်ပေါက်၊ ဧရိယာ (အလျား ၄၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ) ရှိ မြေကွက်၏ ခေါင်းရင်းဘက်အခြမ်း မြေကွက်အမှတ် (၁၃၀) နှင့်ကပ်လျက် ပါမစ်အမည်ပေါက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂၉) ဟု ခေါ်တွင်သည့် (တရားဝင်မခွဲမစိပ်ရသေးသော) ဧရိယာ (အလျား ၂၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ) ရှိ မြေကွက်အပါအဝင် ဥပစာတစ်ခုလုံးကို စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူလက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်နွဲ့မူနွဲ့ (၁၂/မကဒ(နိုင်) ၀၀၆၇၆၀) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူ ဦးညွန့်လှလှ(၄/ဖလန(နိုင်) ၁၃၉၈၇၈) မှ ရောင်းချသည့်တန်ဖိုးငွေ အနက် အချို့အပိုကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
 ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ခိုင်မာသော စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား (ပူရင်း) များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ် ထံသို့လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက် ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးသောင်းဝင်း (LLB)
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၁၈၉၆)
 အမှတ်-၇၄ (ခုတ်ယထပ်)၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ဗမာအေးရပ်ကွက်၊
 ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၀၈၂၆၁၃

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ်
အသက်(၇၇)နှစ်
 Director, United Paints Group Co., Ltd. ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အပေါ်ဘလောက်၊ အမှတ်(60-A)၊ ကန်တော်အိမ်ရာနေ ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစ္စတ်သည် ၁၅-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၅၀ နာရီတွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်၏ အမိန့်တော် ခံယူသွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
Finance (HO) ဝန်ထမ်းများ၊
United Paints Group Co., Ltd.

မူးယစ်ကိုပစ် ပန်းတိုင်သစ် စိတ်သစ် လူသစ် ဘဝသစ်

ဗိုလ်ကြီးမင်းထွေး(ငြိမ်း)
(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန)
အသက်(၆၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ သီလ(၁၁)လမ်း
နေ (ဦးချစ်စိန်-ဒေါ်စိန်ရီ)တို့၏ သား၊ (ဦးသီလ)-ဒေါ်ချိုချိုစိန်၊ ဦးဝင်းနိုင်-
ဒေါ်ရီဝင်းကွန်တို့၏ မောင်/ညီ၊ ဒေါ်ညိုညိုစိန်၊ ဒေါ်ဝါဝါစိန်၊ ဒေါ်ဌေးဌေးစိန်
တို့၏ အစ်ကို၊ မောင်အောင်သည်၊ ဦးအောင်မျိုးဟိန်း-ဒေါ်ခင်ရူပါထွေး၊
မမေရူပါအေးတို့၏ ဖခင်၊ မြေးလေးယောက်တို့၏ အဘိုး၊ ဒေါ်ညိုညို
(အ.ထ.က-၈-ငြိမ်း)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဗိုလ်ကြီးမင်းထွေး(ငြိမ်း)
အသက် (၆၆)နှစ် (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန)
သည် ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁:၄၀နာရီတွင် (၉၆)ပါးသော
ရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၈-၁၂-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁
နာရီတွင် နေပြည်တော်၊ တပ်မတော်စစ်သင်္ချိုင်းသို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်
ဖြစ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်အေးအေးကြိုင်
မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဦးစီးဌာန(ငြိမ်း)
အသက်(၇၃)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ သံတံတားရပ်ကွက်၊
ဇေယျဝတီ(ဗဟို)လမ်း၊ အမှတ်(၃၄)၊ ငါးလွှာနေ (ဦးဟုတ်ကုန်း)-ဒေါ်ရင်ဥ
တို့၏ သမီး၊ (ဦးအုန်းကြိုင်)၏ဇနီး၊ (ဗိုလ်ကြီးစစ်နိုင်)၊ မခင်ချိုထွေးတို့၏
မွေးသမိခင်သည် ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် ကွယ်လွန်
အနိစ္စရောက်သွားပါသဖြင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သောရုပ်ကလာပ်ကို ၁၈-
၁၂-၂၀၂၄(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေး
သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ
ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေးအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ
မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍
၂၂-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီထိ ရက်လည်
ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အထက်ပါနေအိမ်သို့
ကြွရောက်ပါရန် ညှိုးငယ်သောစိတ်ထားဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်နီနီ
(မြန်မာ့စီးပွားရေးတစ်ခွဲ-၅ လသာ(ငြိမ်း)
အသက်(၇၀)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၈/E)ရပ်ကွက်၊
သုခမိန့်လမ်း၊ အမှတ်(၄၁/ခ)နေ (ဦးကြိုင်-ဒေါ်ကျင်)တို့၏ သမီး၊ (ဦးသုခ-
ဒေါ်ပိုင်ကြီး)တို့၏အမေ၊ (ဦးကြိုင်)မြို့(လ/ထ) မန်နေဂျာ၊ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်းရှင်ချုပ်
၏ ဇနီး၊ ဦးဦးခင်-ဒေါ်စန်းစန်းတို့၏ ညီမ၊ (ဦးတင်အုန်း)-ဒေါ်မြသန်းဌေးတို့၏
အစ်မ၊ ဦးစည်သူထွန်း(မာယာမင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်)-ဒေါ်သန္တာမြင့် (တရားလွတ်
တော်ရှေ့နေ)၊ ဒေါက်တာဥက္ကဋ္ဌ-ဒေါ်နီနီ-ဝါရည်မောင်တို့၏ မွေးမိခင်၊ မြေး
လေးယောက်တို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘွား ဒေါ်နီနီသည် ၁၅-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့)
ည ၉:၅၇ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသော ရောဂါဝေဒနာဖြင့် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့်
ကြွင်းကျန်ရစ်သော ရုပ်ကလာပ်အား ၁၇-၁၂-၂၀၂၄(အင်္ဂါနေ့)ညနေ ၃ နာရီတွင်
ကျီရုသုသာန်သို့ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ
၂ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၁-၁၂-၂၀၂၄ (စနေနေ့)
နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၂ နာရီထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား
တော်နာကြွရောက်ကြပါရန် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟပေါင်းတို့အားညှိုးငယ်သော
စိတ်ထားဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ကျော်
(အင်ဂျင်နီယာချုပ်-ငြိမ်း) YESC
အသက်(၇၃)နှစ်

RC-1, ရုက္ခဗေဒဌာနမှ တန်တော့ခံဆရာမကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်မြမော်
(တွဲဖက်ပါမောက္ခ-ငြိမ်း)၏ ခင်ပွန်း၊ RC-1, လှုပ်စစ်စုစည်းပြုပြင် ထိန်းသိမ်းရေး
လုပ်ငန်းအတတ်ပညာဌာနမှ တန်တော့ခံဆရာမကြီး ဦးကျော်ကျော်သည် ၃၀-၁၁-
၂၀၂၄(စနေနေ့) နံနက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်း
ကြေကွဲရပါသည်။
နာယကဆရာများ၊ လူမှုအကျိုးပြုအဖွဲ့၊
ပညာဒါနအမှုဆောင်အဖွဲ့နှင့် အာစရီယူပုဇော်ပွဲ
ကျင်းပရေးကော်မတီ (RC-1, RUBC, BC)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊
ဖိုမြေရပ်ကွက်၊ ဖိုမြေလမ်း၊ အမှတ်(၃၃)၊ ၂-ခန်းတွဲ
၄-ထပ်တိုက်မှ အကျယ်အဝန်း (၁၂ x ၅၀) ပေရှိ မြေညီထပ်
တိုက်မျက်နှာမူလျှင်(ယာ)ဟု ခေါ်တွင်သည့်တိုက်ခန်း
အရောင်းအဝယ်နှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

အဆိုပါ တိုက်ခန်းကို တရားဝင် ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ဥပဒေနှင့်အညီ
လွှဲပြောင်း ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးကျော်ဝင်း [၁၂/မဂက(နိုင်)၀၃၁၄၂၈]ထံမှ ကျွန်ုပ်
တို့၏ မိတ်ဆွေတစ်ဦးက ဝယ်ယူရန် တိုက်ခန်းတန်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို
စရန်ငွေအဖြစ် ပေးဆွေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
အဆိုပါ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်နှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ကန့်ကွက်လိုပါက
ယနေ့မှ (၁၀)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်း
မှရင်းနှီးပြီး လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အဆိုပါသတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်
ပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်
ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
တိုက်ခန်းဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်တော် (စဉ်- ၄၀၃၅)
LLB, DBL, DML, DIL, DLP
ဒေါ်အေးအေးစိုး (စဉ်- ၅၅၅၇)
B.Sc, Hon (IC), HGP, R.L, D.B.L
တရားလွတ်တော်ရှေ့နေများ
ဦးရဲမြင့်ထွန်း (LLB) (စဉ်- ၅၀၅၅၂)
အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ် (၂၇)၊ ၁၂-လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Tel: 294766 HP: 09-501 7044

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဗိုလ်ကြီးခမ်းဆောင်(အငြိမ်းစား)
အသက်(၅၇)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်နေ (ဦးကြိုင်-ဒေါ်နီနီ)မြင့်
တို့၏သား၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နေ ဦးစိန်ရင်-(ဒေါ်ဝင်း)တို့၏
သားသမက်၊ ကိုစိုင်းခမ်းမင်း-မအေးချမ်းမေတို့၏ မွေးသဖခင်၊ မသိရီနန်း
ခမ်းဆောင်၏ ဘိုးဘိုးကြီး၊ ဒေါ်အိအိမင်း၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း ဗိုလ်ကြီး
ခမ်းဆောင်(အငြိမ်းစား)အသက်(၅၇)နှစ်သည် ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ရက် ညနေ ၄:၄၀
နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၈-၁၂-၂၀၂၄(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီ
တွင် သန်လျင်မြို့အမှီးနီသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
(သန်လျင်မြို့ အောင်ချမ်းသာရပ်ကွက်၊ တော်ဝင်လမ်း-၂၀ နေအိမ်မှ ကားများ
မွန်းတည့် ၁ နာရီအချိန် ထွက်ခွာပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၂-၁၂-
၂၀၂၄(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁ နာရီထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး
တရားတော်နာရန် သန်လျင်မြို့ရှိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ကြွရောက်ပေးပါရန်
ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟတို့အား အသိပေးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
သူငယ်ချင်း ဗိုလ်ကြီးခမ်းဆောင် (အငြိမ်းစား) အသက်
(၅၇)နှစ်သည်(၁၆-၁၂-၂၀၂၄)ရက်တွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့
ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်
ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

သူရ-၉၈ ကျောင်းဆင်း
သူငယ်ချင်းများ

ဒေါ်ကျင်သန်း
အသက်(၉၁)နှစ်

အမှတ်(၃၁/က)၊ မဟာမြိုင်လမ်း၊ ကျွန်း/လယ်ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်း
မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ(ဦးအောင်လိန်း-ဒေါ်နီနီ)တို့၏ သမီးကြီး၊
ဦးစန်းယု(ဗိုလ်မှူး-ငြိမ်း)၊ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း] ထွေဂျာ အင်ယာ(ငြိမ်း)
၏ ဇနီး၊ မုဒုံမြို့နေ(ဦးဟုတ်ရီ)၏ အစ်မ၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်သန်းမူ
၏ အစ်မ၊ ဦးတင်ဝင်း၊ ဦးနိုင်ဝင်းတို့၏ မိခင်ကြီး၊ မြေး သုံးယောက်၊ မြစ်
သုံးယောက်တို့၏ ဘွားဘွားကြီး ဒေါ်ကျင်သန်းသည် ၁၆-၁၂-၂၀၂၄
ရက် မွန်းလွဲ ၂:၃၇ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟိုစည်ဆေးရုံ၌ ဘဝတစ်ပါးသို့
အေးချမ်းစွာ ပြောင်းရွှေ့သွားပါသဖြင့် ၁၇-၁၂-၂၀၂၄ ရက် ညနေ ၃ နာရီတွင်
ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးဆွေမျိုး
မိတ်ဆွေအပေါင်းတို့အား ဝမ်းနည်းစွာအသိပေးအကြောင်းကြားအပ်
ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးအုန်းမြင့်
B.E Electrical Power (1977 Batch)
အသက်(၇၂)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးချစ်ခင်-ဒေါ်ကျင်)တို့၏သား၊ (ဦးမဲ)-ဒေါ်ခင်မြင့်
တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်ဖြူဖြူအောင်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ မခင်
နေရည်လင်း၊ မယဉ်မေမျိုးတို့၏ မွေးသဖခင်ကြီး၊ (ဒေါ်မြသိန်း)၊ (ဦးအုန်းတင်)-
ဒေါ်ခင်မြင့်တို့၏ညီ/မောင်၊ (ဒေါ်လှလှသိန်း)၊ ဦးမျိုးသူဆန်း-ဒေါ်ခင်ခင်ငြိမ်း၊
ဦးတင်ထွေး-ဒေါ်နီနီတို့၏အစ်ကို၊ ကိုဇေယျာမြင့်တင်၊ ကိုကျော်သူ
မြင့်တင်၊ ကိုထွန်းမင်းဆန်း-မအိအိမင်း၊ ကိုထွန်းညီညီအောင်-မဇင်မိသက်
ထွေး၊ မယဉ်သူဆန်း၊ ကိုသွင်ကိုကိုအောင်-မယဉ်ဝင်းသူ (ကိုဟန်မင်းအောင်)
တို့၏ ဦးလေးသည် ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ် ဂရန်းဟံသာဆေးရုံ
ကြီး၌ ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇: ၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်
အနိစ္စရောက်ရှိသွားပါသဖြင့် ၁၈-၁၂-၂၀၂၄(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၀
နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍
၂၂-၁၂-၂၀၂၄(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးအား ဗဟန်း
မြို့နယ်၊ အရှေ့တောရ(ငါးထပ်ကြီးစာသင်တိုက်)၊ ဝါဆိုကျောင်း၌ နံနက်
၁၀ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီထိ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီး
မှဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်
ပါသည်။]
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးအုန်းမြင့်
B.E Electrical Power (1977 Batch)
အသက်(၇၂)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးချစ်ခင်-ဒေါ်ကျင်)တို့၏သား၊ (ဦးမဲ)-
ဒေါ်ခင်မြင့်တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်ဖြူဖြူအောင်၏ ချစ်လှစွာသော
ခင်ပွန်း၊ မခင်နေရည်လင်း၊ မယဉ်မေမျိုးတို့၏ မွေးသဖခင်ကြီး၊
ဦးကျင်တူး-ဒေါ်မူမူခင်၊ ဦးမြင့်သန်းထွန်း-ဒေါ်ဆွေဆွေလဲ့ တို့၏
မောင်၊ ကိုစိုးဟိန်း-မခိုင်ဆွေနှင့်၊ ကိုနေအောင်ထွန်း-မဖြူကြည်သန်း၊
မထက်ထက်ဝေတို့၏ ဦးလေးဖခင်၊ (မအိအိခင်)၊ ကိုစိုးကြီး-မသင်းသင်း
မာ၊ မတင်မိမိထူးတို့၏ဦးလေးသည် ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊
ဂရန်းဟံသာ ဆေးရုံကြီး၌ ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက်
၇: ၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားပါသဖြင့် ၁၈-၁၂-
၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁: ၃၀ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်
ပါမည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၂-၁၂-၂၀၂၄(တနင်္ဂနွေနေ့)
တွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးအား ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အရှေ့တောရ
(ငါးထပ်ကြီးစာသင်တိုက်)၊ ဝါဆိုကျောင်း၌ နံနက် ၁၀ နာရီမှ
မွန်းတည့် ၁၂ နာရီထိ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ
ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြား
အပ်ပါသည်။]
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ကျင်သန်း
အသက်(၉၁)နှစ်

မုဒုံမြို့နေ(ဦးအောင်လိန်း-ဒေါ်နီနီ)တို့၏သမီး၊ မြိတ်မြို့နေ (ဦးအိရင်-ဒေါ်သင်းဟာ)တို့၏ သမီးချွေးမ၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်နေ ဦးတင်ဝင်း၊ စင်ကာပူနိုင်ငံနေ ဦးနိုင်ဝင်းတို့၏မိခင်ကြီး၊ ဦးမြင့်မော်-
ဒေါ်သန်းမူ (ခ)ဒေါ်ဂျယ်နီတို့၏အစ်မ၊ ဦးအောင်မြင့်ဦး-ဒေါ်ဥမ္မာအေး၊ ဦးစံတင့်-ဒေါ်သန်းသန်းဝင်းတို့၏အဒေါ်၊
ဦးသာဓု(ခ)သန်းဇော်၊ ဒေါ်ခင်လေးလေး၊ မအိပန်းပါ(ခ)အိအိမျိုးကြည်၊ ကိုစည်သာ၊ ကိုစည်သူရီနှင့်-မပန်းပွင့်
ဖြူတို့၏အဘွား၊ မအိမိပွင့်ဖြူ၏ဘွားဘွားကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ကျွန်း/လယ်ရပ်ကွက်၊
မဟာမြိုင်လမ်း၊ အမှတ်(၃၁/က)နေ (ဗိုလ်မှူးစန်းယု)၏ချစ်လှစွာသောဇနီး ဒေါ်ကျင်သန်း အသက်(၉၁)
နှစ်သည် ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၇နာရီတွင် ဗဟိုစည်ဆေးရုံကြီး၌ (၉၆)ပါးသော
ရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်သွားပါသဖြင့် ၁၇-၁၂-၂၀၂၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၄ နာရီတွင် ရေဝေး
သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေး အကြောင်း
ကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။)
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးမောင်မြင့်(ခ)နိုင်ရင့်
မင်းရွာကျေးရွာ၊ ကော့ကရိတ်မြို့နယ်
အသက်(၆၆)နှစ်

ကရင်ပြည်နယ်၊ ကော့ကရိတ်မြို့နယ်၊ မင်းရွာကျေးရွာနေ(ဦးရီ-ဒေါ်ကလင်း)တို့၏သားကြီး၊ ရန်ကုန်
မြို့နေ ဒေါ်အေးမြင့်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးလှရွှေ-ဒေါ်ဝင်းသန်း၊ ဒေါ်ခင်မြင့်-(ဦးကျော်မြင့်) တို့၏
အစ်ကိုကြီး၊ မိအေးမော်-ဦးကျော်သိန်း၊ မိအေးမူ-ဦးမင်းအေးစိုး၊ (ဦးမင်းကျော်သူ)-ဒေါ်တိုးတိုးရီ၊ ဦးထွန်းမြတ်သူ
တို့၏ ကျေးဇူးရှင်မွေးသဖခင်ကြီး၊ မြေး ငါးယောက်တို့၏ ချစ်လှစွာသော အဘိုး ဦးမောင်မြင့်(ခ)နိုင်ရင့်
အသက်(၆၆)နှစ်သည် ၁၆-၁၂-၂၀၂၄(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀:၄၅ နာရီတွင် ၉၆ ပါးသောရောဂါဖြင့် အနိဿာ
လမ်းနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သော ရုပ်ကလာပ်အား ၁၈-၁၂-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်ခန်းမအသစ်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း
ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုး၊ မိတ်ဆွေ အပေါင်းအား အသိပေးအပ်ပါသည်။(အမှတ် ၃၄ ဘီ၊ အနီယာလမ်း၊ ၁၅
ရပ်ကွက်၊ ဘောက်ထော်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်
သူအားရည်စူး၍ ၂၂ -၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာယူ
မည်ဖြစ်ပါ၍ အမှတ်-၃၄ ဘီ၊ အနီယာလမ်း၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ဘောက်ထော်၊ ရန်ကင်းနေအိမ်သို့ ကြွရောက်ပါရန်
လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစွတ်
Director, United Paints Group Co.,Ltd.
အသက်(၇၇)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊
အပေါ်ဘလောက်၊ အမှတ်(60-A)၊ ကန်တော်အိမ်ရာနေ ဟာဂျီ
R.S မိုဟာမက်အီစွတ်သည် ၁၅-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၅၀
နာရီတွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်၏ အမိန့်တော်ခံယူသွားကြောင်း
သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်း
ကြေကွဲရပါသည်။
ဦးအေးဟန်နှင့်ဇနီး မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်အီစွတ်
Director, United Paints Group Co.,Ltd.
အသက်(၇၇)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အပေါ်
ဘလောက်၊ အမှတ်(60-A)၊ ကန်တော်အိမ်ရာနေ ဟာဂျီ R.S မိုဟာမက်
အီစွတ်သည် ၁၅-၁၂-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၅၀ နာရီတွင်
အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်၏ အမိန့်တော်ခံယူသွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့်
ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးခင်မောင်မြတ်-ဒေါ်ဆွေဇာလွင် မိသားစု

လျှပ်စစ်တတ်အားကို ဓမ္မတာနိုင်သည့် နည်းလမ်းများ
အိမ်ပြင်သည့်ထွန်းအသာ စီးပွားကို ဝန်ထမ်းအရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်းဖြင့် လျှပ်စစ်ကို ဓမ္မတာပါ။


သင့်
သွေးဖြင့်
အသက်ကယ်ပါ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

- ၁။ နိုင်ငံရေး
 - (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
 - (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA) ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
 - (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ လုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- ၂။ စီးပွားရေး
 - (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
 - (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို မထွိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။
 - (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။
- ၃။ လူမှုရေး
 - (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်တိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုအထောက်အကူပြု ပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
 - (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့ အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
 - (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များ အနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလငါးတန်နှင့်ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

❖ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအားသည့် ပညာပေါ်တွင် အခြေခံ...

❖ ဗလငါးတန်ပြည့်ဝပြီး အသိဉာဏ်ပညာပြည့်စုံသည့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူလူငယ်များသည် နိုင်ငံ၏အင်အား၊ နိုင်ငံ၏အနာဂတ်များဖြစ်...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ပညာရေးညီလာခံ (၂၀၂၄)ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

မန်ချက်စတာဒါဘီပွဲစဉ်တွင် မန်ယူက မန်စီးတီးကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရ

ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၁၆)ရဲ့ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်ညပိုင်း အကောင်းဆုံးပွဲစဉ်တစ်ပွဲဖြစ်တဲ့ မန်စီးတီးအသင်းနဲ့ မန်ယူအသင်းတို့ရဲ့ မန်ချက်စတာဒါဘီပွဲစဉ်မှာ မန်ယူအသင်းက မန်စီးတီးအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့ပါတယ်။



မန်စီးတီးအသင်းနှင့် မန်ယူအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြစဉ်။

အဲဒီပွဲစဉ်မှာ မန်စီးတီးအသင်းက ပထမပိုင်းပွဲကစားချိန် ၃၆ မိနစ်မှာ ဂျီဗာဒီယိုလ်ရဲ့ သွင်းဂိုးနဲ့ ဦးဆောင်ဂိုးစတင်ရရှိခဲ့ပေမယ့် မန်ယူအသင်းက ဒုတိယပိုင်းပွဲကစားချိန် ၈၈ မိနစ်မှာ ဘရူနိုဖာနန်ဒက်စ်ရဲ့ ပင်နယ်တီသွင်းဂိုး၊ မိနစ် ၉၀ မှာ ဒီယယ်လိုရဲ့ သွင်းဂိုးတို့ရရှိခဲ့လို့ အနိုင်ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၁၆)ရဲ့ အခြားသောပွဲစဉ်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့ ဘရန်ဒ်ဖိုးအသင်းတို့ပွဲစဉ်မှာ ချယ်လ်ဆီးအသင်းက နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့တာကြောင့် အမှတ်ပေးဇယားထိပ်ဆုံးမှာ ဦးဆောင်နေတဲ့ လီဗာပူးအသင်းကို ဆက်လက်ဖိအားပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။

ချယ်လ်ဆီးအသင်းဟာ လက်ရှိအချိန်မှာ စာမျက်နှာ ၁၈ ကော်လံ ၁ သို့

ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ဝန်ကြီးဌာနအဆင့် အားကစားပြိုင်ပွဲ ၁၆-၁၂-၂၀၂၄ ရက်နေ့ထိ ဆုရရှိမှုအခြေအနေ

စဉ်	ဝန်ကြီးဌာန	ရွှေ	ငွေ	ကြေး	ပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၁၃	၉	၉	၃၁	
၂	အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန	၁၀	၇	၇	၂၄	
၃	ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန	၉	၈	၁၀	၂၇	
၄	ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၇	၁၁	၇	၂၅	
၅	ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	၂	၂	၁	၅	
၆	သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန	၁	၃	၁	၅	
၇	စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန	၁	၂	၃	၆	
၈	တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရေးရာဝန်ကြီးဌာန	၁	-	-	၁	
၉	ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန	၁	-	-	၁	
၁၀	စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန	-	၂	-	၂	
၁၁	ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန	-	၁	-	၁	
၁၂	အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန	-	-	၃	၃	
၁၃	စီးပွားရေးနှင့် ကုသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	-	-	၁	၁	
၁၄	ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး	-	-	၁	၁	
၁၅	သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန	-	-	၁	၁	
၁၆	သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန	-	-	၁	၁	
စုစုပေါင်း		၄၅	၄၅	၄၅	၁၃၅	

၁၆ - ၁၂ - ၂၀၂၄ ရက်နေ့ ဓာတ်သတ္တု(ရွှေ)ရည်ညွှန်းဈေး သိပ်သည်းဆ ၁၉.၂၅ ဂရမ်/ကုဗစင်တီမီတာနှင့်အထက်ရှိ စံချိန်မီ ရွှေတစ်ကျပ်သား (၁၆.၃၉၃၂၅ ဂရမ်)၏ ဈေးနှုန်းမှာ ၄၄၅၀၀၀၀ ဖြစ်သည်။ ဓာတ်သတ္တု(ရွှေ)ရည်ညွှန်းဈေးသတ်မှတ်ရေးကော်မတီ

- ယနေ့ ဖတ်စရာ
 - မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးအားကစားနည်းကို ဆီးဂိမ်းကနေ အာရှအဆင့်၊ အာရှအဆင့်ကနေ ကမ္ဘာ့အဆင့်ထိ ရောက်အောင် ဆက်လက်ပြီးကြိုးစားသွားမှာပါ **တွေ့ဆုံမေးမြန်း စာမျက်နှာ » ၁၇**
 - သနပ်ပင်မြို့၌ စာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ကျင်းပ **စာမျက်နှာ » ၁၈**
 - ယခုနှစ်တွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏စီးပွားရေး တိုးတက်လာ **စာမျက်နှာ » ၁၉**

ASEAN Cup အုပ်စုစတုတ္ထနေ့ ဆက်လက်ကျင်းပမည် ဆီမီးဖိုင်နယ်တက်ရောက်မည့် အသင်းအချို့ ထွက်ပေါ်လာနိုင်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ၂၀၂၄ ASEAN Cup ပြိုင်ပွဲ အုပ်စုစတုတ္ထနေ့ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်နှင့် ၁၈ ရက်တို့တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ဆီမီးဖိုင်နယ်တက်ရောက်မည့် အသင်းအချို့ ထွက်ပေါ်လာဖွယ်ရှိနေသည်။



2024 ASEAN Cup ပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်နေသည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း။

အုပ်စု(A) စတုတ္ထနေ့အဖြစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၅ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ ကမ္ဘောဒီးယားအသင်းနှင့် တီမောအသင်း၊ မြန်မာစံတော်ချိန် ည ၇ နာရီတွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ စင်ကာပူအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်း၊ အုပ်စု(B) စတုတ္ထနေ့အဖြစ် ညနေ ၅ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ သုဝဏ္ဏကွင်း၌ မြန်မာအသင်းနှင့် လာအိုအသင်း၊ မြန်မာစံတော်ချိန် ည ၇ နာရီတွင် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၌ ဖိလစ်ပိုင်အသင်းနှင့် ဗီယက်နမ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည် ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၁၇ ကော်လံ ၁ သို့ ❖